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1 

00:02:15.400 --> 00:02:19.100 

Szanowni Państwo, bardzo już proszę o zajęcie 

miejsc. 

 

2 

00:02:19.200 --> 00:02:24.800 

Otwieram LXVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

3 

00:02:24.800 --> 00:02:32.100 

kadencji. 

 

4 

00:02:32.100 --> 00:02:33.400 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, 

 

5 

00:02:33.400 --> 00:02:34.700 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

6 

00:02:34.700 --> 00:02:35.900 

- Dzień dobry, witam Państwa. 

 

7 

00:02:35.900 --> 00:02:39.600 

- Zastępcę Burmistrza Pana Marcina Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

8 

00:02:39.600 --> 00:02:42.900 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów, 

 

9 

00:02:42.900 --> 00:02:44.800 

Panią Magdalenę Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

10 

00:02:44.800 --> 00:02:48.800 

- Skarbnika Gminy Sulechów, Pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

11 

00:02:48.800 --> 00:02:51.200 

- Witam również radnego powiatu 

zielonogórskiego, 

 

12 

00:02:51.200 --> 00:02:52.900 

Pana Romana Bajora. 

 

13 

00:02:52.900 --> 00:02:58.600 

Witam również Panią Komendant Policji, 

 

14 

00:02:58.600 --> 00:02:59.800 

Panią Monikę Nowakowską. 

 

15 

00:02:59.800 --> 00:03:03.100 

Witam również Dowódcę Jednostki Ratowniczo-

Gaśniczej, 

 

16 

00:03:03.100 --> 00:03:05.800 

Pana Mirosława Pacynę. 

 

17 

00:03:07.100 --> 00:03:10.000 

Witam również sołtysów sołectw gminy Sulechów, 

 

18 

00:03:10.000 --> 00:03:13.000 

kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

19 

00:03:13.000 --> 00:03:15.300 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

20 

00:03:15.300 --> 00:03:20.300 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

21 

00:03:20.300 --> 00:03:21.400 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

22 

00:03:21.400 --> 00:03:24.500 

Szanowni Państwo informuję Państwa, 

 

23 

00:03:24.500 --> 00:03:27.500 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

24 

00:03:27.500 --> 00:03:32.600 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 



Strona 2 z 109 
 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.6.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 16 maja 2023 r. 

 

25 

00:03:32.600 --> 00:03:34.600 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan, 

 

26 

00:03:34.600 --> 00:03:38.200 

wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie 

na dzisiejszej sesji 

 

27 

00:03:38.200 --> 00:03:46.300 

obecnych jest 17- tak wychodzi mi z tego systemu i 

chyba się zgadza. 

 

28 

00:03:46.300 --> 00:03:47.800 

Tak, jest 17 radnych. 

 

29 

00:03:47.800 --> 00:03:51.400 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LXVIII sesji 

VIII kadencji Rady 

 

30 

00:03:51.400 --> 00:03:54.500 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

31 

00:03:54.500 --> 00:03:59.600 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, więc nie 

będę tego porządku 

 

32 

00:03:59.600 --> 00:04:03.000 

odczytywać. Czy do proponowanego porządku 

obrad ktoś z Państwa 

 

33 

00:04:03.000 --> 00:04:04.900 

radnych lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś 

propozycje? 

 

34 

00:04:04.900 --> 00:04:10.600 

Tutaj mamy Panie Burmistrzu, wnioski Pana 

Burmistrza, tak? Dobrze. 

 

35 

00:04:13.200 --> 00:04:15.500 

Do porządku obrad, tak? 

 

36 

00:04:15.500 --> 00:04:21.400 

- Panie Przewodniczący, ale mi się wydaje, 

 

37 

00:04:21.400 --> 00:04:25.200 

że ja wszystkie swoje wprowadziłem w czasie i nie 

mam potrzeby 

 

38 

00:04:25.200 --> 00:04:27.800 

zgłaszania niczego więcej poza autopoprawką. 

 

39 

00:04:30.500 --> 00:04:32.800 

- Tak jest. 

 

40 

00:04:32.800 --> 00:04:34.900 

Właśnie wydaje mi się, że te sprawozdania, 

 

41 

00:04:34.900 --> 00:04:36.600 

o których żeśmy rozmawiali, czyli (...), 

 

42 

00:04:37.000 --> 00:04:40.900 

ale nie znajdują się w porządku obrad i jeżeli mają 

się znaleźć to 

 

43 

00:04:40.900 --> 00:04:42.400 

powinny, tak? 

 

44 

00:04:42.400 --> 00:04:47.900 

Mówimy o (...) Panie Bartku bardzo proszę, bo Pan 

to przygotował. 

 

45 

00:05:05.600 --> 00:05:09.500 

Szanowni Państwo, na dzisiejszej sesji obecnych jest 

już 20 radnych. 

 

46 

00:05:09.500 --> 00:05:15.600 

To ja w międzyczasie pozwolę sobie złożyć wniosek 

w imieniu Komisji 

 

47 

00:05:15.600 --> 00:05:16.900 

Skarg, Wniosków i Petycji. 
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48 

00:05:19.900 --> 00:05:24.200 

To jest druk nr 698, Panie Bartku, nie? 

 

49 

00:05:24.200 --> 00:05:27.700 

Szanowni Państwo, chciałbym wnieść do porządku 

obrad na wniosek 

 

50 

00:05:27.700 --> 00:05:32.600 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w punkcie 7 w 

podpunkcie 10, 

 

51 

00:05:32.600 --> 00:05:40.900 

druk nr 698 o zmianę, wprowadzenie, rozpatrzenie i 

głosowania 

 

52 

00:05:40.900 --> 00:05:45.400 

projektów uchwał druk nr 698 w sprawie umorzenia 

postępowania 

 

53 

00:05:45.400 --> 00:05:46.800 

wywołanego petycją. 

 

54 

00:05:50.300 --> 00:05:56.800 

Czyli szanowni Państwo, w podpunkcie 7 punkt 10, 

 

55 

00:05:56.800 --> 00:06:05.800 

uchwała druk nr 698, Państwo macie ją tutaj 

załączoną. Dobrze. Panie Burmistrzu. 

 

56 

00:06:07.100 --> 00:06:11.300 

- Panie Przewodniczący, zgodnie z tymi wcześniej 

przesłanymi 

 

57 

00:06:11.300 --> 00:06:14.800 

wnioskami, czyli odnośnie sprawozdań policji, 

 

58 

00:06:14.800 --> 00:06:16.200 

'Bezpieczna Gmina' 

 

59 

00:06:16.200 --> 00:06:20.200 

i straży pożarnej, to są te punkty, które zakładałem, 

 

60 

00:06:20.200 --> 00:06:23.300 

że są już uwzględnione, ale jeśli nie, to bardzo 

proszę o wprowadzenie. 

 

61 

00:06:23.300 --> 00:06:27.800 

- Czyli jak rozumiem 'informacja o stanie 

bezpieczeństwa na terenie 

 

62 

00:06:27.800 --> 00:06:29.800 

działania Komisariatu Policji w Sulechowie, 

 

63 

00:06:29.800 --> 00:06:32.700 

w tym Miasta i Gminy Sulechów za rok 2022'. 

 

64 

00:06:32.700 --> 00:06:34.600 

Punkt 7, Panie Bartku, widzę, tak? 

 

65 

00:06:34.600 --> 00:06:44.000 

Dalej 'informacja Dowódcy Jednostki Ratowniczo-

Gaśniczej Państwowej 

 

66 

00:06:44.000 --> 00:06:46.600 

Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa Miasta i 

Gminy Sulechów 

 

67 

00:06:46.600 --> 00:06:49.400 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2022' 

 

68 

00:06:49.400 --> 00:06:56.500 

w punkcie 8 i wprowadzenie punktu 9 

sprawozdanie z realizacji 

 

69 

00:06:56.500 --> 00:07:00.900 

Programu 'Bezpieczna Gmina Sulechów za 2022 

rok', czyli będziemy mieć 

 

70 

00:07:00.900 --> 00:07:05.700 

od 6 do 9 sprawozdania, a uchwały zaczną od 

punktu 10. 

 

71 



Strona 4 z 109 
 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.6.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 16 maja 2023 r. 

00:07:08.100 --> 00:07:10.900 

Nie widzę więcej zmian do porządku obrad, 

 

72 

00:07:10.900 --> 00:07:12.600 

Panie Bartku, zatem przejdziemy do głosowania. 

 

73 

00:07:12.600 --> 00:07:15.200 

Bardzo proszę o uruchomienie głosowania. 

 

74 

00:07:15.200 --> 00:07:19.200 

Na początek wprowadzenie w podpunkcie 7 

'informacje o stanie 

 

75 

00:07:19.200 --> 00:07:21.900 

bezpieczeństwa na działania Komisariatu Policji w 

Sulechowie'. 

 

76 

00:07:31.900 --> 00:07:35.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

77 

00:07:36.100 --> 00:07:38.100 

Panie Przemku, Pani Krystyno. 

 

78 

00:07:38.100 --> 00:07:41.700 

Przemek jest? 

 

79 

00:07:41.700 --> 00:07:44.200 

A czemu mi się wyświetla jakby był? 

 

80 

00:07:44.200 --> 00:07:52.700 

No właśnie mamy tu jakiś problem z tym, 

 

81 

00:07:52.700 --> 00:07:54.900 

Pani Mecenas, głosowaniem, bo nagle się okazuje, 

 

82 

00:07:54.900 --> 00:07:56.400 

że mamy dwie osoby, których nie ma. 

 

83 

00:08:01.000 --> 00:08:06.600 

Przemka nie było. 

 

84 

00:08:06.600 --> 00:08:11.200 

Za 18 radnych. 

 

85 

00:08:11.200 --> 00:08:13.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

86 

00:08:13.100 --> 00:08:14.700 

Panie Bartku, sprawdźmy jeszcze raz kworum, 

 

87 

00:08:14.700 --> 00:08:15.900 

żeby nie było żadnych wątpliwości. 

 

88 

00:08:15.900 --> 00:08:22.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

89 

00:08:22.800 --> 00:08:25.400 

Panie Bartku. 

 

90 

00:08:35.400 --> 00:08:40.100 

Teraz się zgadza, mamy obecnych na sesji 18 

radnych, Panie Bartku, 

 

91 

00:08:40.100 --> 00:08:42.400 

dziękuję. 

 

92 

00:08:42.400 --> 00:08:44.600 

Przechodzimy do głosowania kolejnej zmiany 

porządku obrad. 

 

93 

00:08:44.600 --> 00:08:49.000 

To jest wprowadzenie w punkcie 8 informacji 

Dowódcy Jednostki 

 

94 

00:08:49.000 --> 00:08:52.300 

Ratowniczo-Gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej o 

stanie 

 

95 

00:08:52.300 --> 00:08:53.700 
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bezpieczeństwa Miasta i Gminy Sulechów. 

 

96 

00:08:53.700 --> 00:08:56.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu, 

 

97 

00:08:56.100 --> 00:08:58.600 

wprowadzenie tego sprawozdania do porządku 

obrad. 

 

98 

00:08:58.600 --> 00:09:02.600 

Panie Stanisławie, Pani Arleto. 

 

99 

00:09:06.500 --> 00:09:08.900 

Jak nie działa, to trzeba kliknąć w to głosowanie. 

 

100 

00:09:50.200 --> 00:09:51.500 

Dziękuję. 

 

101 

00:09:51.500 --> 00:09:53.200 

za 18 radnych. 

 

102 

00:09:53.200 --> 00:09:55.100 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

103 

00:09:55.100 --> 00:09:56.300 

jednogłośnie. 

 

104 

00:09:56.300 --> 00:09:59.300 

Kolejna zmiana punkt 9- sprawozdanie z realizacji 

Programu Bezpieczna 

 

105 

00:09:59.300 --> 00:10:02.200 

Gmina Sulechów za rok 2002. 

 

106 

00:10:02.200 --> 00:10:05.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

107 

00:10:10.900 --> 00:10:12.600 

Bardzo proszę o głosowanie. 

 

108 

00:10:13.700 --> 00:10:16.400 

Coś dzisiaj Wam słabo idzie to głosowanie. 

 

109 

00:10:16.400 --> 00:10:20.300 

Panie Wiesławie, Pani Małgorzato, Panie 

Sebastianie. 

 

110 

00:10:22.800 --> 00:10:25.200 

Za 18 radnych. 

 

111 

00:10:25.200 --> 00:10:27.700 

Stwierdzam, że zmiana do porządku została przyjęta 

jednogłośnie 

 

112 

00:10:27.700 --> 00:10:32.300 

i ostatnia zmiana- wniosek o wprowadzenie 

uchwały, 

 

113 

00:10:32.300 --> 00:10:36.500 

druk numer 698 w sprawie umorzenia 

postępowania wywołanego petycją. 

 

114 

00:10:36.500 --> 00:10:39.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

115 

00:10:39.100 --> 00:10:40.800 

urządzeniach. 

 

116 

00:10:40.800 --> 00:10:42.000 

Druk numer 698. 

 

117 

00:10:42.600 --> 00:10:43.800 

Panie Stanisławie. 

 

118 

00:10:43.800 --> 00:10:49.300 

Za 17 radnych, jedna radna się wstrzymała. 

 

119 

00:10:49.300 --> 00:10:51.500 
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Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

120 

00:10:51.500 --> 00:10:54.900 

Czemu kworum? 

 

121 

00:10:56.200 --> 00:11:01.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o ponowne 

kliknięcie kworum. 

 

122 

00:11:07.600 --> 00:11:11.400 

Mamy obecną jeszcze Panią Krystynę, 

 

123 

00:11:11.400 --> 00:11:13.000 

czyli 19 radnych jest obecnych, tak, 

 

124 

00:11:13.000 --> 00:11:19.700 

Panie Bartku? 

 

125 

00:11:19.700 --> 00:11:21.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

126 

00:11:27.700 --> 00:11:31.900 

Zgadza się 19. 

 

127 

00:11:31.900 --> 00:11:34.300 

Przechodzimy do punktu 3: 

 

128 

00:11:34.300 --> 00:11:37.300 

informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

129 

00:11:37.300 --> 00:11:38.800 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

130 

00:11:38.800 --> 00:11:43.400 

Szanowni Państwo, informację taką dostaliście ode 

mnie mailowo. 

 

131 

00:11:43.400 --> 00:11:46.600 

Ona została również udostępniona do informacji 

publicznej 

 

132 

00:11:46.600 --> 00:11:49.900 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronach 

internetowych, 

 

133 

00:11:49.900 --> 00:11:53.600 

więc ja jej nie będę odczytywał. 

 

134 

00:11:53.600 --> 00:11:57.000 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma 

pytania 

 

135 

00:11:57.000 --> 00:12:00.100 

do sprawozdania? 

 

136 

00:12:00.100 --> 00:12:01.700 

Jeżeli nie ma to przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

137 

00:12:01.700 --> 00:12:03.800 

A, przepraszam jeszcze jedna rzecz, 

 

138 

00:12:03.800 --> 00:12:09.600 

zapomniałem- Stanisław mnie tutaj przypomniał. 

 

139 

00:12:09.600 --> 00:12:15.600 

Szanowni Państwo, wpłynęło do nas pismo ze 

Szkoły Podstawowej nr 3 

 

140 

00:12:15.600 --> 00:12:19.800 

w Sulechowie, dotyczące konkursu fotograficznego 

'Moja Mała 

 

141 

00:12:19.800 --> 00:12:22.800 

Ojczyzna'. Dostaliście to pismo na maila i chciałbym 

Państwa 

 

142 

00:12:22.800 --> 00:12:27.800 

poinformować, że jest, istnieje możliwość 

wpłacenia pieniążków tutaj 
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143 

00:12:27.800 --> 00:12:32.800 

na ten cel, na organizację tego konkursu celem 

sfinansowania nagród 

 

144 

00:12:32.800 --> 00:12:39.000 

i Panie Barku, u Pana to będzie można, więc jeżeli 

ktoś z Państwa 

 

145 

00:12:39.000 --> 00:12:42.200 

radnych zechce to wesprzeć, to taka możliwość 

istnieje. 

 

146 

00:12:42.200 --> 00:12:44.700 

Można będzie w przerwie to zrobić. 

 

147 

00:12:45.800 --> 00:12:48.500 

Pan Bartek będzie zbierał ewentualnie środki 

finansowe na ten cel. 

 

148 

00:12:48.500 --> 00:12:53.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 4: 

 

149 

00:12:53.800 --> 00:12:56.100 

informacja Przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

150 

00:12:56.100 --> 00:12:57.600 

z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

151 

00:12:57.600 --> 00:13:04.400 

Szanowni Państwo, w okresie międzysesyjnym 

mieliśmy posiedzenie 

 

152 

00:13:04.400 --> 00:13:10.100 

czterech Komisji łącznie w dniu 9 maja i tutaj na 

ostatniej sesji 

 

153 

00:13:10.100 --> 00:13:13.200 

dyskutowaliśmy, czy istnieje konieczność 

odczytywania tego 

 

154 

00:13:13.200 --> 00:13:18.100 

sprawozdania wszystkich czterech Komisji i tak 

wydyskutowaliśmy tutaj 

 

155 

00:13:18.100 --> 00:13:23.600 

wspólnie z Przewodniczącymi tych czterech Stałych 

Komisji, 

 

156 

00:13:23.600 --> 00:13:28.900 

że to pismo będzie Państwu udostępniane do 

informacji, 

 

157 

00:13:28.900 --> 00:13:32.000 

ale tak, jak zawsze zresztą było oraz na BIP-ie, 

 

158 

00:13:32.000 --> 00:13:36.200 

tak Panie Bartku, czyli do informacji publicznej i nie 

widzimy 

 

159 

00:13:36.200 --> 00:13:39.100 

potrzeby, żeby ono było specjalnie odczytywane. 

 

160 

00:13:39.300 --> 00:13:41.300 

Macie je Państwo tutaj do wglądu. 

 

161 

00:13:41.300 --> 00:13:43.500 

Natomiast jeżeli się pojawią pytania, 

 

162 

00:13:43.500 --> 00:13:46.000 

no to jak najbardziej zachęcam, żeby te pytania 

zadawać, 

 

163 

00:13:46.000 --> 00:13:47.300 

dotyczące tego sprawozdania. 

 

164 

00:13:47.300 --> 00:13:51.700 

Więc ja nie będę już teraz wywoływał 

Przewodniczących Komisji 

 

165 

00:13:51.700 --> 00:13:56.100 

Stałych, tych czterech Stałych do odczytywania tego 

sprawozdania. 
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166 

00:13:56.100 --> 00:13:59.700 

Ewentualnie jeżeli się pojawi wola Komisji 

pozostałych, 

 

167 

00:13:59.700 --> 00:14:00.900 

to proszę to wyartykułować. 

 

168 

00:14:00.900 --> 00:14:02.000 

Panie Piotrze? 

 

169 

00:14:02.400 --> 00:14:04.800 

Nie ma potrzeby, tak? 

 

170 

00:14:04.800 --> 00:14:08.900 

Więc mamy również sprawozdanie z Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji 

 

171 

00:14:08.900 --> 00:14:11.800 

Skarg. Panie Sebastianie też nie ma potrzeby, tak? 

 

172 

00:14:11.800 --> 00:14:15.100 

Państwo radni mają je do wglądu, zapoznali się 

odpowiednio wcześniej. 

 

173 

00:14:15.100 --> 00:14:19.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

miałby pytania do tych 

 

174 

00:14:19.100 --> 00:14:20.700 

sprawozdań? 

 

175 

00:14:20.700 --> 00:14:24.000 

Nie widzę, zatem przejdźmy do punktu kolejnego, 

punkt 5: 

 

176 

00:14:24.000 --> 00:14:26.100 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa 

w okresie 

 

177 

00:14:26.100 --> 00:14:28.600 

międzysesyjnym. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

178 

00:14:28.600 --> 00:14:30.500 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

179 

00:14:30.500 --> 00:14:33.500 

No ja w uzgodnieniu z Państwem robię to 

analogicznie, 

 

180 

00:14:33.500 --> 00:14:36.900 

właściwie od początku kadencji przekazuję formę 

elektroniczną. 

 

181 

00:14:37.200 --> 00:14:42.700 

Praktycznie nie mam tutaj takiej części, 

 

182 

00:14:42.700 --> 00:14:47.300 

którą chciałbym w jakiś sposób tym razem 

szczególnie uzupełnić. 

 

183 

00:14:47.300 --> 00:14:50.500 

Jeśli Pan pozwoli, nie wiem czy to będzie najlepszy 

moment, 

 

184 

00:14:50.500 --> 00:14:53.800 

ale tylko chciałem poinformować, bo być może w 

sprawach różnych 

 

185 

00:14:53.800 --> 00:14:57.000 

byłoby to bardziej właściwe, ale na pewno 

rozpoczynamy procedurę 

 

186 

00:14:57.000 --> 00:15:03.100 

związaną z nadaniem Przedszkolu nr 5 oficjalnie 

imienia Misia 

 

187 

00:15:03.100 --> 00:15:07.000 

Uszatka. Będzie to się kończyło podjęciem 

docelowo uchwały Rady 

 

188 

00:15:07.000 --> 00:15:08.400 

Miejskiej. Przedszkole, jak Państwo wiecie, 
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189 

00:15:08.400 --> 00:15:11.400 

od wielu lat stosuje tą nazwę, jednak była to nazwa 

nieformalna. 

 

190 

00:15:11.400 --> 00:15:16.800 

Na Komisji Oświaty zasygnalizowałem, podjęte 

zostały przez Wydział 

 

191 

00:15:16.800 --> 00:15:18.700 

już, że tak powiem, czynności w tym zakresie. 

 

192 

00:15:18.700 --> 00:15:19.900 

Dziękuję bardzo. 

 

193 

00:15:19.900 --> 00:15:21.200 

- Dziękuję. 

 

194 

00:15:21.200 --> 00:15:24.400 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do 

sprawozdania Pana 

 

195 

00:15:24.400 --> 00:15:28.100 

Burmistrza? 

 

196 

00:15:28.100 --> 00:15:30.100 

Widzę. Bardzo proszę, Pan radny Zbigniew Trompa. 

 

197 

00:15:30.100 --> 00:15:34.100 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

198 

00:15:34.100 --> 00:15:35.700 

Wysoka Rado, zaproszeni goście. 

 

199 

00:15:35.700 --> 00:15:39.800 

To może nie jest do końca pytanie do Pana 

Burmistrza, 

 

200 

00:15:39.800 --> 00:15:43.400 

tylko bardziej do Pani Dyrektor Domu Kultury, 

 

201 

00:15:43.400 --> 00:15:47.100 

ale wydaje mi się, że to jest właściwy moment, 

 

202 

00:15:47.100 --> 00:15:48.500 

żeby żeby je zadać. 

 

203 

00:15:48.500 --> 00:15:54.100 

Wpłynęło pismo, wniosek z Domu Kultury o 

przyznanie Nagrody 

 

204 

00:15:54.100 --> 00:15:59.800 

Kulturalnej i dla osób, wskazanych przez przez Dom 

Kultury. 

 

205 

00:15:59.800 --> 00:16:05.600 

Dzisiaj o godzinie 9:30 Komisja Oświaty, 

 

206 

00:16:05.600 --> 00:16:08.300 

Kultury i Spraw Społecznych zbierała się, 

 

207 

00:16:08.300 --> 00:16:14.600 

aby ten wniosek zaopiniować, natomiast już od 

końca ubiegłego 

 

208 

00:16:14.600 --> 00:16:23.000 

tygodnia, a wyraźnie w niedzielę, pracownica Domu 

Kultury wprost mówi 

 

209 

00:16:23.000 --> 00:16:24.600 

o tym, że ta nagroda została przyznana. 

 

210 

00:16:24.600 --> 00:16:29.600 

I tak w zasadzie do Pani Dyrektor Domu Kultury 

chciałbym to pytanie 

 

211 

00:16:29.600 --> 00:16:31.900 

skierować, czy nie byłoby właściwe, 

 

212 

00:16:31.900 --> 00:16:37.600 

żeby uszanować pracę Komisji i poczekać na jej 

opiniujący głos, 
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213 

00:16:37.600 --> 00:16:43.000 

a nie ujawniać już od razu laureatów? 

 

214 

00:16:43.000 --> 00:16:45.400 

Tak pomyślałem, że byłoby dobrze. 

 

215 

00:16:45.400 --> 00:16:46.800 

Dziękuję. 

 

216 

00:16:46.800 --> 00:16:48.800 

- Bardzo dziękuję. Myślę, że tu nie potrzeba opinii, 

 

217 

00:16:48.800 --> 00:16:51.800 

to jest po prostu sugestia, żeby się dlatego w 

przyszłości tak 

 

218 

00:16:51.800 --> 00:16:53.300 

ostrożniej stosować. 

 

219 

00:16:54.700 --> 00:16:58.000 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

220 

00:16:58.000 --> 00:16:59.600 

punkcie? Panie Burmistrzu, tak? Bardzo proszę. 

 

221 

00:16:59.600 --> 00:17:02.100 

- Znaczy ponieważ nie ma Pani Dyrektor jako 

wywołanej, 

 

222 

00:17:02.100 --> 00:17:04.600 

szanowni Państwo, zgodnie z procedurą nagroda 

oczywiście nie została 

 

223 

00:17:04.600 --> 00:17:09.000 

przyznana, ponieważ dopiero po uzyskaniu opinii ja 

mogę podjąć 

 

224 

00:17:09.000 --> 00:17:11.200 

decyzję, więc to jest sprawa oczywista. 

 

225 

00:17:11.800 --> 00:17:12.900 

Panie Zbyszku, nie wiem kto. 

 

226 

00:17:14.000 --> 00:17:16.500 

Oczywiście z Panią Dyrektor porozmawiam, 

 

227 

00:17:16.500 --> 00:17:20.300 

natomiast być może to w tym kontekście, że jak 

gdyby z ich strony 

 

228 

00:17:20.300 --> 00:17:24.500 

propozycje tych konkretnych zostały 

wyartykułowane i już jak gdyby 

 

229 

00:17:24.500 --> 00:17:27.500 

kolejnych nie było. No nie jestem w stanie tego 

szczerze mówiąc, 

 

230 

00:17:27.600 --> 00:17:29.000 

tak do końca skomentować. 

 

231 

00:17:29.000 --> 00:17:31.600 

Jest to dla mnie jakaś nowa informacja na świeżo. 

 

232 

00:17:31.600 --> 00:17:33.700 

- Dziękuję. 

 

233 

00:17:33.700 --> 00:17:35.400 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

234 

00:17:35.400 --> 00:17:37.100 

Bardzo proszę, Pan radny Zbigniew Trompa ad 

vocem. 

 

235 

00:17:37.400 --> 00:17:42.500 

- Panie Burmistrzu, postanowiłem zabrać głos z tego 

względu, 

 

236 

00:17:42.500 --> 00:17:45.300 

że wprost i literalnie zostało wypowiedziane, 
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237 

00:17:45.300 --> 00:17:54.100 

że ta nagroda została już przyznana i mówi się już o 

szczęśliwej 

 

238 

00:17:54.100 --> 00:17:56.300 

wygranej, także dlatego taka uwaga, 

 

239 

00:17:56.300 --> 00:18:00.900 

jeszcze raz w interesie Komisji. Dziękuję bardzo. 

 

240 

00:18:00.900 --> 00:18:02.100 

- Dziękuję. 

 

241 

00:18:02.100 --> 00:18:03.600 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

242 

00:18:03.600 --> 00:18:06.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 6: 

 

243 

00:18:06.300 --> 00:18:08.900 

analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi 

na obszarze Gminy 

 

244 

00:18:08.900 --> 00:18:11.600 

Sulechów za rok 2022. 

 

245 

00:18:11.600 --> 00:18:14.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

246 

00:18:14.800 --> 00:18:16.900 

w tym punkcie? To było dyskutowane na Komisji. 

 

247 

00:18:16.900 --> 00:18:21.800 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. Punkt 7: 

 

248 

00:18:21.800 --> 00:18:24.300 

informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie 

komisariatu policji 

 

249 

00:18:24.300 --> 00:18:28.000 

w Sulechowie, w tym miasta i gminy Sulechów za 

rok 2022. 

 

250 

00:18:28.000 --> 00:18:30.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

251 

00:18:30.400 --> 00:18:32.300 

głos w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny 

Rerus. 

 

252 

00:18:32.300 --> 00:18:35.100 

- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. 

 

253 

00:18:35.100 --> 00:18:37.700 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni goście, 

 

254 

00:18:37.700 --> 00:18:41.900 

Pani Komendant- czy Pani Komendantka, nie wiem, 

 

255 

00:18:41.900 --> 00:18:43.500 

jak się poprawnie mówi- przepraszam, jeśli źle 

mówię. 

 

256 

00:18:43.500 --> 00:18:53.000 

interesuje mnie uchwała, która została podjęta 

przez Radę Miejską 

 

257 

00:18:53.000 --> 00:18:58.100 

w zakresie ograniczenia sprzedaży napojów 

alkoholowych po 22:00. 

 

258 

00:18:58.600 --> 00:19:05.600 

Ja wiem, że to sprawozdanie dotyczy roku 2022 i 

tych danych tam 

 

259 

00:19:05.600 --> 00:19:07.300 

nie można było po prostu zawrzeć. 

 

260 
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00:19:07.500 --> 00:19:13.200 

Pytanie moje dotyczy, czy w kontekście tej uchwały 

komisariat planuje 

 

261 

00:19:13.200 --> 00:19:19.800 

jakieś ujęcie w sprawozdaniu, czy podjęcie 

czynności analitycznych 

 

262 

00:19:19.800 --> 00:19:21.500 

w zakresie tego, żeby można było stwierdzić, 

 

263 

00:19:21.500 --> 00:19:24.100 

czy ta uchwała coś daje pozytywnego? 

 

264 

00:19:24.100 --> 00:19:26.000 

No ja myślę, że negatywnego. 

 

265 

00:19:26.000 --> 00:19:28.300 

No ale w ogóle, żebyśmy to widzieli? 

 

266 

00:19:28.700 --> 00:19:31.200 

Sama uchwała jest, nie wolno sprzedawać, 

 

267 

00:19:31.200 --> 00:19:34.600 

muszą sobie jechać do Rosina na przykład kupić, 

 

268 

00:19:34.600 --> 00:19:36.900 

jak będą chcieli, czy wysłać gdzieś, 

 

269 

00:19:36.900 --> 00:19:39.600 

zaopatrzyć się zawsze mogą- nie ma żadnego 

problemu. 

 

270 

00:19:39.600 --> 00:19:48.000 

Ale interesuje mnie ta strona taka organizacyjna i 

bezpieczeństwa gminy. 

 

271 

00:19:48.000 --> 00:19:51.700 

Czy ta uchwała coś w ogóle pozytywnego 

przyniesie, 

 

272 

00:19:51.700 --> 00:19:54.400 

czy planujecie takie coś wprowadzić do siebie tą 

analitykę, 

 

273 

00:19:54.600 --> 00:19:58.900 

żebyśmy na przykład za rok 2023 już wiedzieli, 

 

274 

00:19:58.900 --> 00:20:01.400 

czy to jest coś pozytywnego, czy nie bardzo? 

Dziękuję. 

 

275 

00:20:01.400 --> 00:20:04.800 

- Dziękuję. 

 

276 

00:20:04.800 --> 00:20:05.800 

Czy Pani (..) Bardzo proszę. 

 

277 

00:20:05.800 --> 00:20:08.700 

- To tutaj w odpowiedzi na Pana pytanie. 

 

278 

00:20:08.700 --> 00:20:13.200 

Na chwilę obecną statystyka taka nie jest 

prowadzona. 

 

279 

00:20:13.200 --> 00:20:19.700 

Natomiast tutaj na prośbę Państwa 

obserwowaliśmy takie trzy 

 

280 

00:20:19.700 --> 00:20:26.300 

nostalgiczne punkty, w których w Sulechowie w 

godzinach 22:00-6:00 był 

 

281 

00:20:26.300 --> 00:20:29.200 

szereg interwencji i zwróciliśmy uwagę, 

 

282 

00:20:29.200 --> 00:20:35.600 

że po wprowadzeniu tej uchwały jest znaczny 

spadek takich interwencji 

 

283 

00:20:35.600 --> 00:20:40.600 

i tutaj chodzi o ulicę Przyłączną, stację paliw Orlen, 
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284 

00:20:40.600 --> 00:20:48.700 

o również tutaj ulicę Kopernika i o stację paliw na 

Nowym Świecie. 

 

285 

00:20:48.700 --> 00:20:55.900 

Jest to spadek nawet do 60% interwencji w okresie 

takim tygodniowym 

 

286 

00:20:55.900 --> 00:21:02.900 

i weekendowym, stąd nasze takie uwagi i 

obserwacje, 

 

287 

00:21:02.900 --> 00:21:06.600 

że uchwała ta dała skutek taki, 

 

288 

00:21:06.600 --> 00:21:08.700 

jak dla nas, pozytywny. 

 

289 

00:21:08.700 --> 00:21:10.700 

To tyle, co mogę mogę powiedzieć. 

 

290 

00:21:10.700 --> 00:21:12.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

291 

00:21:12.300 --> 00:21:14.000 

Proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

292 

00:21:14.000 --> 00:21:18.500 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

293 

00:21:18.500 --> 00:21:20.100 

szanowni radni, szanowni goście. 

 

294 

00:21:20.100 --> 00:21:23.600 

Mam pytanie do Pani Komendant. 

 

295 

00:21:23.600 --> 00:21:29.700 

Dwie tabele troszeczkę mrożą tą statystykę. 

 

296 

00:21:29.700 --> 00:21:32.600 

Chodzi o kradzieże, tudzież kradzież z włamaniem. 

 

297 

00:21:32.600 --> 00:21:38.700 

Ogólnie wskaźnik wszczętych postępowań i 

dynamiki jest na plus, 

 

298 

00:21:38.700 --> 00:21:47.000 

jest to 106,9%, czyli w ciągu roku wzrosła wielkość 

wykroczeń, 

 

299 

00:21:47.000 --> 00:21:49.400 

jeśli chodzi o gminę Sulechów. 

 

300 

00:21:49.400 --> 00:21:54.400 

Martwi mnie też wzrost bójek, uszczerbku na 

zdrowiu, 

 

301 

00:21:54.600 --> 00:21:59.100 

czyli wszystkie statystyki, które Państwo tutaj 

zaprezentowaliście 

 

302 

00:21:59.100 --> 00:22:00.900 

w tabelach, są niepokojące. 

 

303 

00:22:00.900 --> 00:22:04.900 

A chyba najbardziej przestępczość narkotykowa, 

 

304 

00:22:04.900 --> 00:22:10.600 

bo przestępstw stwierdzonych to mamy dynamikę 

164%. 

 

305 

00:22:11.000 --> 00:22:15.300 

Podobnie z przestępstwami drogowymi- 130%. 

 

306 

00:22:15.700 --> 00:22:19.500 

Mam pytanie do Pani Komendant. 

 

307 

00:22:19.500 --> 00:22:24.400 

Proszę mi powiedzieć, jakie kroki Państwo 

zamierzacie podjąć 

 

308 
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00:22:24.400 --> 00:22:29.800 

w bieżącym roku, aby ewentualnie próbować 

zapanować nad tym 

 

309 

00:22:30.000 --> 00:22:31.900 

trendem wzrostowym? Dziękuję bardzo. 

 

310 

00:22:31.900 --> 00:22:35.600 

- Panie Sebastianie, tak dopytując, bo zaczęliśmy 

wątpić, 

 

311 

00:22:35.600 --> 00:22:39.800 

czy dobre dane widzimy, bo ja przed sobą mam tą 

pierwszą tabelkę 

 

312 

00:22:39.800 --> 00:22:41.700 

i tutaj nie widzę tej dynamiki, dlatego pytam, 

 

313 

00:22:41.700 --> 00:22:43.700 

na którą tabelkę patrzymy. 

 

314 

00:22:43.700 --> 00:22:48.700 

- Panie Przewodniczący, tabela na stronie nr 3- 

wykrywalność sprawców (...) 

 

315 

00:22:49.500 --> 00:22:50.700 

- Wykrywalność to nie dynamika. 

 

316 

00:22:50.700 --> 00:22:53.700 

- Ale przestępczość narkotykowa, jeśli chodzi o 

wzrosty, 

 

317 

00:22:53.700 --> 00:22:55.600 

czyli jeżeli jest większa wykrywalność, 

 

318 

00:22:55.600 --> 00:22:58.700 

to dla mnie analogiczne jest, że jest większa liczba 

(...) 

 

319 

00:22:58.700 --> 00:23:00.000 

- Nie, nie, nie. 

 

320 

00:23:00.000 --> 00:23:05.300 

- Dlatego proszę ewentualnie o wyjaśnienie. 

 

321 

00:23:05.300 --> 00:23:08.100 

- To wcześniejsza tabelka mówi o dynamice, 

 

322 

00:23:08.400 --> 00:23:10.400 

a wykrywalność to jest jeszcze coś innego. 

 

323 

00:23:13.800 --> 00:23:16.100 

Pani Komendant, bardzo proszę. 

 

324 

00:23:16.100 --> 00:23:18.000 

- Dobrze, to pozwolę sobie zabrać głos. 

 

325 

00:23:18.000 --> 00:23:22.100 

Tutaj jeśli chodzi właśnie o bójki, 

 

326 

00:23:22.200 --> 00:23:24.800 

pobicia, uszczerbek na zdrowiu, no to należy 

zauważyć, 

 

327 

00:23:24.800 --> 00:23:31.700 

że w 2022 roku nastąpił spadek tego typu 

przestępstw. 

 

328 

00:23:31.700 --> 00:23:36.500 

Tutaj w 2021 roku mieliśmy więcej, 

 

329 

00:23:36.500 --> 00:23:41.100 

no chociażby uszczerbek na zdrowiu w 2021 roku- 

było takich zdarzeń 

 

330 

00:23:41.100 --> 00:23:52.300 

33, natomiast 2022 roku mamy spadek do 29 i ta 

dynamika wynosi w 2022 roku 

 

331 

00:23:52.300 --> 00:23:54.900 

87,9, a więc spadkowa tendencja. 

 

332 
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00:23:54.900 --> 00:23:59.100 

Na pewno tutaj słusznie Pan zauważył, 

 

333 

00:23:59.100 --> 00:24:04.200 

że problemem są bardziej przestępstwa przeciwko 

mieniu, 

 

334 

00:24:04.200 --> 00:24:10.900 

czyli kradzieże, kradzieże z włamaniem i z tym 

borykamy się bardzo mocno. 

 

335 

00:24:10.900 --> 00:24:15.400 

Prowadzimy teraz szereg działań w różnych 

godzinach i są to działania 

 

336 

00:24:15.400 --> 00:24:20.800 

nie tylko patroli takich prewencyjnych, ale również 

też patroli 

 

337 

00:24:20.800 --> 00:24:22.200 

operacyjnych. 

 

338 

00:24:22.300 --> 00:24:27.000 

Posiłkujemy się również tutaj służbami z Komendy 

Miejskiej Policji 

 

339 

00:24:27.000 --> 00:24:30.900 

w Zielonej Górze, tak, aby zapobiegać tego typu 

przestępstwom. 

 

340 

00:24:30.900 --> 00:24:35.700 

Natomiast jeśli wracając do przestępstwa przeciwko 

życiu i zdrowiu, 

 

341 

00:24:35.700 --> 00:24:38.600 

to uważam, że tutaj jest tendencja spadkowa. 

 

342 

00:24:38.600 --> 00:24:44.200 

Podobnie jest z przestępstwami o charakterze 

narkotykowym. 

 

343 

00:24:44.200 --> 00:24:49.100 

Również tutaj są działania podjęte zarówno 

operacyjne, 

 

344 

00:24:49.100 --> 00:24:53.600 

jak i prewencyjne i w taki sposób staramy się 

zapobiegać, 

 

345 

00:24:53.600 --> 00:24:57.800 

aby nie dochodziło do takich przestępstw. 

 

346 

00:24:58.700 --> 00:25:01.200 

- Dziękuję. 

 

347 

00:25:01.200 --> 00:25:02.600 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

348 

00:25:02.600 --> 00:25:07.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 8: 

 

349 

00:25:07.000 --> 00:25:10.200 

informacja Dowódcy Jednostki Ratowniczo-

Gaśniczej Państwowej Straży 

 

350 

00:25:10.200 --> 00:25:13.300 

Pożarnej o stanie bezpieczeństwa miasta i gminy 

Sulechów w zakresie 

 

351 

00:25:13.300 --> 00:25:17.300 

ochrony przeciwpożarowej za rok 2022. 

 

352 

00:25:17.300 --> 00:25:21.300 

Państwo otrzymaliście to sprawozdanie na Komisji, 

 

353 

00:25:21.300 --> 00:25:22.900 

ono też mogło być dyskutowane pomimo, 

 

354 

00:25:22.900 --> 00:25:24.100 

że nie było jeszcze porządku obrad. 

 

355 

00:25:24.100 --> 00:25:27.500 
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Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do tego 

sprawozdania? 

 

356 

00:25:27.500 --> 00:25:31.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do (...) Widzę. 

 

357 

00:25:31.100 --> 00:25:34.000 

W ostatniej chwili Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

358 

00:25:34.000 --> 00:25:35.900 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

359 

00:25:35.900 --> 00:25:38.600 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

360 

00:25:38.600 --> 00:25:39.800 

Panie Burmistrzu, Panie Komendancie. 

 

361 

00:25:39.800 --> 00:25:41.800 

W zasadzie jedno pytanie, proste pytanie. 

 

362 

00:25:41.800 --> 00:25:49.500 

W zeszłym roku apelowałem, aby gmina podjęła 

pewne kroki na piśmie 

 

363 

00:25:49.500 --> 00:25:53.100 

w celu zabezpieczenia jednej z posesji w gminie 

Sulechów. 

 

364 

00:25:53.100 --> 00:25:57.200 

Mam na myśli dawną pneumatykę, stąd też moje 

pytanie do Pana 

 

365 

00:25:57.200 --> 00:25:59.800 

Komendanta, czy ten jeden adres, 

 

366 

00:25:59.800 --> 00:26:02.000 

no bo wiadomo, że tych wyjazdów było całe 

mnóstwo wszędzie, 

 

367 

00:26:02.000 --> 00:26:05.900 

ale czy ten jeden adres zapadł- mówiąc 

kolokwialnie- wam w pamięć 

 

368 

00:26:05.800 --> 00:26:09.300 

jako miejsce, gdzie tych interwencji było całe 

mnóstwo, 

 

369 

00:26:09.300 --> 00:26:12.700 

a tych pożarów tam- no pewnie były, ale... 

 

370 

00:26:12.700 --> 00:26:15.200 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Komendancie. 

 

371 

00:26:15.200 --> 00:26:16.900 

- Witam Państwa bardzo serdecznie. 

 

372 

00:26:16.900 --> 00:26:19.100 

Czy zapadł w pamięć? 

 

373 

00:26:19.100 --> 00:26:20.700 

Powiem, że szczególnie nie. 

 

374 

00:26:20.700 --> 00:26:23.300 

Tych zdarzeń pod tym adresem jest mniej, 

 

375 

00:26:23.300 --> 00:26:24.800 

niż w roku 2021. 

 

376 

00:26:24.800 --> 00:26:27.100 

Nie twierdzę, że tych zdarzeń nie było, 

 

377 

00:26:27.100 --> 00:26:31.400 

bo zastępy jeździły parę razy, ale jest zdecydowanie 

mniej niż 

 

378 

00:26:31.400 --> 00:26:34.400 

w latach poprzednich. 

 

379 

00:26:34.400 --> 00:26:36.100 

Jesteśmy taką służbą, po prostu reagujemy na to, 
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380 

00:26:36.100 --> 00:26:37.300 

co się wydarzy, tak. 

 

381 

00:26:37.300 --> 00:26:41.000 

Nie mamy na to wpływu, że tam są gromadzone 

śmieci i że są podpalane 

 

382 

00:26:41.200 --> 00:26:46.800 

przez nieznanych sprawców, ale zdarzeń jest mniej 

niż w roku 2021 

 

383 

00:26:46.800 --> 00:26:49.100 

i to mogę z całą stanowczością potwierdzić. 

 

384 

00:26:49.100 --> 00:26:50.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

385 

00:26:50.900 --> 00:26:52.000 

Proszę Panie Burmistrzu ad vocem. 

 

386 

00:26:52.300 --> 00:26:55.900 

- Ja uzupełniając odpowiedź Pana Dowódcy, 

 

387 

00:26:55.900 --> 00:26:58.700 

szanowni Państwo wiecie, że w ubiegłym roku 

również nastąpiła zmiana 

 

388 

00:26:58.700 --> 00:27:02.100 

właścicielska i również nastąpiło posprzątanie tego 

terenu, 

 

389 

00:27:02.300 --> 00:27:04.400 

w zakresie wywiezienia wielu rzeczy, 

 

390 

00:27:04.400 --> 00:27:07.600 

które mówiąc wprost właśnie one mogły być 

podpalane, 

 

391 

00:27:07.600 --> 00:27:11.100 

więc myślę, że to jest też efekt jakby tego działania. 

 

392 

00:27:11.100 --> 00:27:13.800 

- Dziękuję. 

 

393 

00:27:13.800 --> 00:27:15.200 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

394 

00:27:15.200 --> 00:27:16.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

395 

00:27:16.600 --> 00:27:20.300 

Punkt 9: sprawozdanie z realizacji Programu 

Bezpieczna Gmina Sulechów 

 

396 

00:27:20.300 --> 00:27:22.900 

za rok 2022. 

 

397 

00:27:22.900 --> 00:27:25.300 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma 

jakieś pytania 

 

398 

00:27:25.300 --> 00:27:27.600 

do tego sprawozdania? 

 

399 

00:27:27.600 --> 00:27:29.400 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do punktu 10: 

 

400 

00:27:29.400 --> 00:27:31.800 

rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

401 

00:27:31.800 --> 00:27:37.200 

Na początek druk nr 689 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie 

 

402 

00:27:37.200 --> 00:27:40.300 

porozumienia międzygminnego w sprawie 

powierzenia gminie Sulechów 

 

403 

00:27:40.300 --> 00:27:44.200 

zadania publicznego gminy Trzebiechów w zakresie 

pomocy społecznej. 
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404 

00:27:44.200 --> 00:27:46.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

405 

00:27:46.600 --> 00:27:47.900 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

406 

00:27:47.900 --> 00:27:53.500 

- Szanowni Państwo, czuję się w obowiązku 

odpowiedzieć Państwu 

 

407 

00:27:53.500 --> 00:27:59.400 

w zakresie pytania, wniosku zgłoszonego przez Pana 

radnego Jana Rerusa. 

 

408 

00:27:59.400 --> 00:28:01.200 

Rozmawialiśmy co prawda wcześniej, ale żebyście 

Państwo wszyscy 

 

409 

00:28:01.200 --> 00:28:03.900 

wiedzieli. W samej uchwale nie ma możliwości 

zapisania, 

 

410 

00:28:03.900 --> 00:28:08.900 

czy ujęcia tego wprost, że jest to ograniczone 

wyłącznie, 

 

411 

00:28:08.900 --> 00:28:12.100 

czy pierwszeństwo jest ograniczone dla 

mieszkańców gminy Sulechów, 

 

412 

00:28:12.100 --> 00:28:16.800 

natomiast w treści porozumienia jest ten zapis już 

ujęty, 

 

413 

00:28:16.800 --> 00:28:19.800 

czyli jak gdyby sama uchwała nie może zawierać 

tego zapisu, 

 

414 

00:28:19.800 --> 00:28:21.600 

samo porozumienie tak. 

 

415 

00:28:21.600 --> 00:28:25.700 

Jak gdyby jest gwarancja tego, o czym też była 

mowa. 

 

416 

00:28:26.100 --> 00:28:28.800 

- Dziękuję. Ja myślę, że to wyczerpuje temat. 

 

417 

00:28:28.800 --> 00:28:31.200 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

418 

00:28:31.200 --> 00:28:32.600 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

419 

00:28:32.600 --> 00:28:35.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

420 

00:28:35.300 --> 00:28:37.800 

Druk numer 689. 

 

421 

00:28:46.700 --> 00:28:47.800 

Pani Arleto? 

 

422 

00:29:04.200 --> 00:29:05.300 

Dziękuję. 

 

423 

00:29:05.300 --> 00:29:07.000 

Za 19 radnych. 

 

424 

00:29:07.300 --> 00:29:08.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

425 

00:29:08.900 --> 00:29:11.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

426 

00:29:11.300 --> 00:29:18.300 

Punkt 2, druk nr 690 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie 
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427 

00:29:18.300 --> 00:29:21.600 

porozumienia międzygminnego w sprawie 

powierzenia gminie Sulechów 

 

428 

00:29:21.600 --> 00:29:24.400 

zadania publicznego gminy Bojadła w zakresie 

pomocy społecznej. 

 

429 

00:29:24.400 --> 00:29:26.100 

Temat ten sam, inna gmina. 

 

430 

00:29:26.100 --> 00:29:28.200 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

431 

00:29:28.200 --> 00:29:29.600 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

432 

00:29:29.600 --> 00:29:32.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosów 

na swoich 

 

433 

00:29:32.600 --> 00:29:34.300 

urządzeniach. Druk nr 690. 

 

434 

00:29:39.100 --> 00:29:41.300 

Za 19 radnych. 

 

435 

00:29:41.300 --> 00:29:42.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

436 

00:29:42.500 --> 00:29:44.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

437 

00:29:44.000 --> 00:29:48.200 

Druk nr 691 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia 

 

438 

00:29:48.200 --> 00:29:50.900 

międzygminnego w sprawie powierzenia gminie 

Sulechów 

 

439 

00:29:50.900 --> 00:29:53.900 

zadania publicznego gminy Czermin w zakresie 

pomocy społecznej. 

 

440 

00:29:53.900 --> 00:29:56.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

441 

00:29:56.700 --> 00:29:58.200 

w tym punkcie? 

 

442 

00:29:58.200 --> 00:29:59.500 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

443 

00:29:59.500 --> 00:30:02.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

444 

00:30:02.600 --> 00:30:04.300 

Druk nr 691. 

 

445 

00:30:04.300 --> 00:30:07.500 

Za 19 radnych. 

 

446 

00:30:07.500 --> 00:30:09.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

447 

00:30:09.100 --> 00:30:10.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

448 

00:30:10.700 --> 00:30:15.100 

druku nr 692, w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia projektu planu 

 

449 

00:30:15.100 --> 00:30:19.300 

zagospodarowania przestrzennego części terenów 

w obrębach 
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450 

00:30:19.300 --> 00:30:21.500 

geodezyjnych Cigacice- Górzykowo- Górki Małe. 

 

451 

00:30:21.500 --> 00:30:24.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

452 

00:30:24.500 --> 00:30:26.900 

w tym punkcie? Tutaj są autopoprawki. Bardzo 

proszę Panie Burmistrzu. 

 

453 

00:30:27.100 --> 00:30:30.300 

- Panie Przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

454 

00:30:30.300 --> 00:30:33.300 

Otrzymaliście, zakładam, wcześniej te 

autopoprawki. 

 

455 

00:30:33.300 --> 00:30:38.300 

Są zaznaczone kolorem czerwonym i sprowadza się 

ta autopoprawka 

 

456 

00:30:38.300 --> 00:30:46.900 

do tego, aby §1 ust. 2 dodać po numerze 6, numer 

7. 

 

457 

00:30:46.900 --> 00:30:54.500 

- Dziękuję. 

 

458 

00:30:54.500 --> 00:30:56.700 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

 

459 

00:30:56.900 --> 00:30:58.300 

- Przepraszam, jeszcze tylko dopowiem. 

 

460 

00:30:58.300 --> 00:31:02.900 

Oczywiście w uzasadnieniu tam jest napisane 

(...) Też Państwo macie tekst. Mam go odczytać? 

 

461 

00:31:04.100 --> 00:31:09.500 

- Nie trzeba. 

 

462 

00:31:09.500 --> 00:31:14.400 

Dobrze. Bardzo proszę, na początek przegłosujemy 

autopoprawkę. 

 

463 

00:31:14.400 --> 00:31:17.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

464 

00:31:17.600 --> 00:31:20.100 

Autopoprawka zaproponowana przez Burmistrza 

Sulechowa. 

 

465 

00:31:25.400 --> 00:31:26.700 

Panie Sebastianie. 

 

466 

00:31:28.500 --> 00:31:30.800 

Za 19 radnych. 

 

467 

00:31:30.800 --> 00:31:33.600 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie 

 

468 

00:31:33.600 --> 00:31:36.000 

i przejdziemy do głosowania całej uchwały wraz z 

przyjętą 

 

469 

00:31:36.300 --> 00:31:38.900 

autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

470 

00:31:38.900 --> 00:31:40.300 

urządzeniach. 

 

471 

00:31:40.300 --> 00:31:41.400 

Druk nr 692. 

 

472 

00:31:45.800 --> 00:31:48.300 

Panie Miłoszu, Panie Stanisławie. 

 

473 
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00:31:51.100 --> 00:31:54.000 

Za 19 radnych. 

 

474 

00:31:54.000 --> 00:31:55.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

475 

00:31:55.400 --> 00:31:58.100 

Przechodzimy do kolejnej uchwały. 

 

476 

00:31:58.100 --> 00:32:03.600 

Druk nr 693 o zmianie uchwały budżetowej gminy 

Sulechów na 2023 rok. 

 

477 

00:32:03.600 --> 00:32:06.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

478 

00:32:06.100 --> 00:32:08.400 

w tym punkcie? 

 

479 

00:32:08.400 --> 00:32:09.700 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

480 

00:32:09.700 --> 00:32:12.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

481 

00:32:12.700 --> 00:32:16.300 

Ktoś tu widzę, że się zgłosił, ale to nie wiem, 

 

482 

00:32:16.300 --> 00:32:20.200 

czy to już następny punkt. 

 

483 

00:32:20.200 --> 00:32:22.700 

Nie wyświetla mi się. Panie Piotrze? 

 

484 

00:32:22.700 --> 00:32:29.200 

- Kwestia budżetowa teraz. 

 

485 

00:32:29.200 --> 00:32:32.100 

- No tak, ale w momencie uruchomienia głosowania 

Pan Piotr się 

 

486 

00:32:32.100 --> 00:32:33.200 

zgłosił. Ja już nawet nie widziałem. 

 

487 

00:32:33.200 --> 00:32:39.400 

To nawet nie było już możliwości, żeby to 

powstrzymać, 

 

488 

00:32:39.400 --> 00:32:50.400 

Panie Piotrze. 

 

489 

00:32:50.400 --> 00:32:53.000 

Już Pan nie wpłynie na głosowanie, bo wszyscy 

oddali głos, 

 

490 

00:32:53.000 --> 00:32:56.600 

tylko nie Pan. 

 

491 

00:32:56.600 --> 00:32:58.100 

Bardzo proszę Panie Piotrze o oddanie głosu. 

 

492 

00:32:59.100 --> 00:33:02.400 

Za 19 radnych. 

 

493 

00:33:02.400 --> 00:33:05.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

494 

00:33:05.100 --> 00:33:06.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

495 

00:33:06.600 --> 00:33:10.400 

Druk nr 694 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

496 

00:33:10.400 --> 00:33:14.700 

prognozy finansowej gminy Sulechów na lata 2023-

2035. 

 

497 
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00:33:15.800 --> 00:33:17.100 

Bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

498 

00:33:17.100 --> 00:33:19.300 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

499 

00:33:19.300 --> 00:33:21.300 

Po prostu nie zdążyłem w poprzednim punkcie, 

 

500 

00:33:21.300 --> 00:33:24.900 

ale okej. 

 

501 

00:33:24.900 --> 00:33:26.800 

Kwestia budżetowa dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego, kwota 

 

502 

00:33:26.800 --> 00:33:31.900 

rzędu 30000 naszych i Park Sulecha, 

 

503 

00:33:31.900 --> 00:33:35.900 

bo tam w zadaniu w budżecie, ale to też się wiąże z 

WPF, 

 

504 

00:33:35.900 --> 00:33:40.500 

bo to zrobiliśmy na 2 lata, zwiększone zadanie, 

 

505 

00:33:40.500 --> 00:33:43.900 

bo łączna kwota to była 60000 przeznaczona na 

Park Sulecha. 

 

506 

00:33:43.900 --> 00:33:46.600 

My z budżetu dołożyliśmy kolejnych tam 

kilkadziesiąt tysięcy. 

 

507 

00:33:47.900 --> 00:33:50.100 

Czy my naprawdę potrzebujemy w Parku Sulecha 

siłownię, 

 

508 

00:33:50.100 --> 00:33:53.700 

bo to jest takie moje pytanie, że to jest teren 

rekreacyjny, 

 

509 

00:33:53.700 --> 00:33:56.300 

ale tych siłowni już mamy w gminie tak sporo, 

 

510 

00:33:56.300 --> 00:33:59.400 

że przynajmniej w tym miejscu wydaje mi się, 

 

511 

00:34:00.500 --> 00:34:03.700 

żeby to było miejsce rekreacji dla dzieci. 

 

512 

00:34:03.700 --> 00:34:07.400 

Tak, jak uważam, że Park Kościuszki powinien być 

miejscem odpoczynku 

 

513 

00:34:07.400 --> 00:34:09.100 

dla wszystkich, ale takim miejscem, 

 

514 

00:34:09.100 --> 00:34:12.500 

gdzie jest cicho dlatego chcieliśmy, żeby tam ten 

plac zabaw 

 

515 

00:34:12.500 --> 00:34:16.000 

nie powstał. Tak tutaj Park Sulecha jest typowym 

miejscem gminy 

 

516 

00:34:16.000 --> 00:34:20.600 

Sulechów, gdzie właśnie tam mają bawić się dzieci, 

 

517 

00:34:20.600 --> 00:34:23.700 

młodzież, ale czy siłownia? 

 

518 

00:34:23.700 --> 00:34:25.000 

No mam wątpliwości. 

 

519 

00:34:25.000 --> 00:34:30.300 

Jeszcze tylko wrócę do tego poprzedniego zadania z 

alkoholowych 

 

520 

00:34:30.300 --> 00:34:34.800 

środków. Panie Skarbniku, bo jak rozumiem to nie 

są te środki, 
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521 

00:34:34.800 --> 00:34:38.000 

które wtedy zostały przeznaczone, o które był spór, 

 

522 

00:34:38.100 --> 00:34:40.200 

gdzie mamy te place zabaw robić, 

 

523 

00:34:40.200 --> 00:34:46.400 

a tutaj są kwoty oprócz tego, co uzyskaliśmy z 

Urzędu 

 

524 

00:34:46.400 --> 00:34:48.800 

Marszałkowskiego 30000, to jest kwota, 

 

525 

00:34:48.800 --> 00:34:51.900 

jak rozumiem z wolnych środków zwiększone 

zadanie, tak? 

 

526 

00:34:51.900 --> 00:34:55.900 

- O którym Pan mówi, bo jak mówimy o 

alkoholowych, 

 

527 

00:34:55.900 --> 00:34:59.900 

to ja tam widziałem zawieszone do dyskusji dalszej 

100- ileś tysięcy 

 

528 

00:35:00.900 --> 00:35:03.900 

z opłat z tych 'małpek' 

 

529 

00:35:04.100 --> 00:35:08.500 

i o tym mieliśmy porozmawiać, bo tutaj były różne 

pomysły na co je 

 

530 

00:35:08.500 --> 00:35:11.700 

wydać. Jeszcze będzie druga rata Panie Skarbniku i 

tak mówimy okrągło 

 

531 

00:35:11.700 --> 00:35:16.400 

250000 środków i będzie trzeba zdecydować na co 

to wydać. 

 

532 

00:35:16.400 --> 00:35:17.600 

Tak, Panie Burmistrzu? 

 

533 

00:35:17.600 --> 00:35:19.500 

Bardzo proszę jeszcze odpowiedzieć. 

 

534 

00:35:19.500 --> 00:35:22.600 

- To może zaczynając od końca i tego, 

 

535 

00:35:22.600 --> 00:35:24.200 

co częściowo już Pan Przewodniczący powiedział. 

 

536 

00:35:24.200 --> 00:35:25.800 

Szanowni Państwo, to jest to, o czym już wcześniej 

mówiliśmy, 

 

537 

00:35:25.800 --> 00:35:28.800 

czyli środki tak zwane 'kapslowe' 

 

538 

00:35:28.800 --> 00:35:33.800 

to jedno, a tu mówimy o tak zwanych 'małpkach'- 

no już utarło się to 

 

539 

00:35:33.800 --> 00:35:35.000 

powiedzenie, więc będziemy chyba używać. 

 

540 

00:35:35.000 --> 00:35:39.600 

To są środki tylko wprowadzone do budżetu po 

stronie dochodów, 

 

541 

00:35:39.600 --> 00:35:40.800 

'zawieszone' jak gdyby. 

 

542 

00:35:40.800 --> 00:35:43.300 

Nie jest wskazane miejsce wydatków, 

 

543 

00:35:43.300 --> 00:35:45.300 

więc to jest ta część, która jest do dyskusji tak, 

 

544 

00:35:45.300 --> 00:35:47.700 

jak zaznaczył Pan Przewodniczący. 
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545 

00:35:47.700 --> 00:35:56.400 

Pierwsza transza tych środków, drugą transzę 

otrzymamy w sierpniu tak powiem. 

 

546 

00:35:56.400 --> 00:35:57.900 

Zakładam, że to będzie miesiąc sierpień i wtedy, 

 

547 

00:35:57.900 --> 00:36:02.000 

jak będzie ta całość już jasna, ile dokładnie będzie 

wynosiła 

 

548 

00:36:02.000 --> 00:36:04.100 

ta kwota. 

 

549 

00:36:04.100 --> 00:36:05.400 

To chyba tyle, jeśli chodzi o wytłumaczenie, 

 

550 

00:36:05.400 --> 00:36:07.800 

więc nie jest to powiązane, jak gdyby, 

 

551 

00:36:07.800 --> 00:36:09.100 

Panie Piotrze, z wolnymi środkami. 

 

552 

00:36:09.800 --> 00:36:12.000 

To jest odrębne źródło finansowania. 

 

553 

00:36:12.000 --> 00:36:15.400 

Co do pierwszego Pana pytania: 

 

554 

00:36:15.400 --> 00:36:18.300 

w obu przypadkach przywołanych przez Pana, 

 

555 

00:36:18.300 --> 00:36:19.600 

czyli zarówno tego pierwszego wniosku, 

 

556 

00:36:19.600 --> 00:36:25.500 

dotyczącego Parku Kościuszki, gdzie te środki 

zostały wyłączone, 

 

557 

00:36:25.500 --> 00:36:30.300 

usunięte przez Państwa i przeznaczone na Park 

Sulecha i odnośnie 

 

558 

00:36:30.300 --> 00:36:35.800 

samego Parku- w obu przypadkach to było 

spowodowane tym, 

 

559 

00:36:35.800 --> 00:36:39.100 

że były po drugiej stronie wnioski i w tym przypadku 

były to wnioski, 

 

560 

00:36:39.100 --> 00:36:42.800 

jeśli chodzi o Park Sulecha wnioski mieszkańców 

wskazujące, 

 

561 

00:36:42.800 --> 00:36:46.100 

że właśnie to jest taka przestrzeń, która na dzisiaj 

pełni funkcję 

 

562 

00:36:46.100 --> 00:36:49.200 

wyłącznie, czy z dużej części dla dla dzieci i 

młodzieży, 

 

563 

00:36:49.200 --> 00:36:53.000 

a brakuje tej części dla osób starszych i seniorów. 

 

564 

00:36:53.000 --> 00:36:57.100 

I jeśli dobrze pamiętam, w miesiącu lutym, 

 

565 

00:36:57.100 --> 00:37:01.300 

zresztą też przy burzliwej dyskusji z Państwem 

rozmawialiśmy na temat 

 

566 

00:37:01.300 --> 00:37:05.100 

naszych możliwości, tego o ile możemy wystąpić o 

finansowanie 

 

567 

00:37:05.100 --> 00:37:08.700 

zewnętrzne i jakiego ewentualnie rodzaju zadania. 

 

568 

00:37:08.700 --> 00:37:13.400 
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W turystyce zdecydowaliśmy- to są tutaj te środki 

wprowadzone- 

 

569 

00:37:13.400 --> 00:37:17.100 

w turystyce to był port w Cigacicach i drobne 

elementy architektury 

 

570 

00:37:17.100 --> 00:37:20.400 

'+, y, boom', czyli miejsce do cumowania, 

 

571 

00:37:21.000 --> 00:37:24.000 

przepraszam może tak nazewnictwem zbyt operuję, 

 

572 

00:37:24.000 --> 00:37:28.000 

natomiast w przypadku Parku Sulecha, wskazana 

została siłownia dla 

 

573 

00:37:28.000 --> 00:37:32.400 

osób dorosłych i uzupełnienie o dwie poręcze 

skateparku. 

 

574 

00:37:32.800 --> 00:37:35.000 

I tak jakby programy i projekty uzyskały 

dofinansowanie. 

 

575 

00:37:35.000 --> 00:37:39.300 

Dodatkowo to dofinansowanie też już 

dopowiedzmy może do końca, 

 

576 

00:37:39.300 --> 00:37:42.900 

dodatkowo takie dofinansowanie w zakresie sportu 

otrzymaliśmy 

 

577 

00:37:42.900 --> 00:37:46.800 

na trybuny sportowe w boisku Leśnej Górze, 

 

578 

00:37:46.800 --> 00:37:49.000 

czyli dla Mewy Cigacice. 

 

579 

00:37:49.000 --> 00:37:52.900 

Więc z tego powodu tylko i wyłącznie Panie Piotrze. 

 

580 

00:37:52.900 --> 00:37:56.200 

Po prostu mówiąc wprost było bardzo wiele pytań o 

to, 

 

581 

00:37:56.200 --> 00:38:00.200 

aby ta infrastruktura została dodatkowo 

rozbudowana, 

 

582 

00:38:00.200 --> 00:38:04.500 

czyli de facto pod kątem osób dorosłych są te 

miejsca odpoczynku, 

 

583 

00:38:04.500 --> 00:38:09.200 

a więc ławostoły plus teraz siłownia i to, 

 

584 

00:38:09.200 --> 00:38:13.700 

co właściwie też zaraz się wydarzy to kwestia tężni 

jako 

 

585 

00:38:13.700 --> 00:38:17.200 

też miejsca odpoczynku- nawiasem mówiąc już 

zaawansowana, 

 

586 

00:38:17.200 --> 00:38:18.700 

jeśli chodzi o wykonanie. 

 

587 

00:38:18.700 --> 00:38:27.400 

- Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki czy 

Pan Piotr Miszkiewicz 

 

588 

00:38:27.400 --> 00:38:30.200 

ad vocem wyprzedził, to już ustalcie między sobą. 

 

589 

00:38:30.200 --> 00:38:33.800 

- Ja tylko dopytam, bo albo ja źle zrozumiałem, 

 

590 

00:38:33.800 --> 00:38:37.900 

albo to nie zostało może wyjaśnione, bo w punkcie 

2 WPF w uchwale 

 

591 

00:38:37.900 --> 00:38:41.600 
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jest dodane nowe zadanie, kontynuowane z tego 

roku. 

 

592 

00:38:41.600 --> 00:38:44.600 

W tym roku pozyskaliśmy 30000 z Urzędu 

Marszałkowskiego, 

 

593 

00:38:44.600 --> 00:38:48.800 

budowa siłowni zewnętrznych oraz rozbudowa 

skateparku jako miejsce 

 

594 

00:38:48.800 --> 00:38:50.900 

rekreacji. I my dołożyliśmy 30000, 

 

595 

00:38:50.900 --> 00:38:53.800 

ale szacunkowa wartość jest 236000. 

 

596 

00:38:53.800 --> 00:39:00.200 

Wobec czego jakie kwoty, albo z jakiej puli 

planujemy w przyszłym 

 

597 

00:39:00.200 --> 00:39:01.700 

roku przeznaczyć na to zadanie, bo zadanie jest, 

 

598 

00:39:01.700 --> 00:39:05.400 

że tak powiem, napompowane względem tego, 

 

599 

00:39:05.400 --> 00:39:07.400 

co udało nam się pozyskać z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 

600 

00:39:07.400 --> 00:39:10.200 

- Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

601 

00:39:10.200 --> 00:39:13.500 

- Ja poproszę Pana Skarbnika, żeby może Panu 

Piotrowi odpowiedział, 

 

602 

00:39:13.500 --> 00:39:17.000 

natomiast to nie może być inaczej zapisane ze 

względu na to, 

 

603 

00:39:17.000 --> 00:39:18.800 

że Państwo sami przeznaczyliście te inne środki, 

 

604 

00:39:18.800 --> 00:39:22.100 

czyli jest to całość, w ramach której wprowadzamy 

tą część zadania. 

 

605 

00:39:22.900 --> 00:39:26.100 

- Czyli to jest te 200000 z poprzedniej sesji? 

 

606 

00:39:26.100 --> 00:39:30.500 

- Nie, szanowni Państwo. 

 

607 

00:39:30.500 --> 00:39:32.300 

Jeśli mogę. Szanowni Państwo, zadanie, 

 

608 

00:39:32.300 --> 00:39:34.700 

które było w latach poprzednich, a wprowadzone w 

tym roku, 

 

609 

00:39:34.700 --> 00:39:36.900 

jako programowe zadanie muszę wprowadzić do 

WPF-u. 

 

610 

00:39:37.600 --> 00:39:39.700 

Taka jest procedura. 

 

611 

00:39:39.700 --> 00:39:41.800 

Skatepark, jak wiecie Państwo robiliście w tamtym 

roku. 

 

612 

00:39:41.800 --> 00:39:44.400 

Mówimy o skateparku ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego, 

 

613 

00:39:44.400 --> 00:39:48.000 

ponieważ w tym roku kontynuujemy to zadanie, 

 

614 

00:39:48.000 --> 00:39:51.400 

to wprowadzamy do WPF-u, to jest kontynuacja 

zadania, 
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615 

00:39:51.400 --> 00:39:52.700 

czyli rozbudowa skateparku. 

 

616 

00:39:52.900 --> 00:39:56.200 

A ponieważ ten skatepark we wniosku był 

połączony razem z tą 

 

617 

00:39:56.200 --> 00:39:58.900 

siłownią, to wprowadzamy jako nowe zadanie: 

 

618 

00:39:58.900 --> 00:40:03.200 

budowa siłowni zewnętrznej oraz rozbudowa 

skateparku jako miejsce 

 

619 

00:40:03.200 --> 00:40:05.600 

rekreacji Parku Sulecha. To jest kontynuacja zadania 

z ubiegłego 

 

620 

00:40:05.600 --> 00:40:07.100 

roku. W tamtym roku był tylko skatepark. 

 

621 

00:40:07.100 --> 00:40:10.100 

W tym roku dodatkowy element na skateparku i 

siłownia. 

 

622 

00:40:10.100 --> 00:40:16.000 

Dlatego to jest 236000 całość zadania, czyli 160000 

było w tamtym 

 

623 

00:40:16.000 --> 00:40:21.200 

roku, 60000 w tym roku, 30000 dofinansowanie w 

50% z Urzędu 

 

624 

00:40:21.700 --> 00:40:25.500 

Marszałkowskiego, 30000 wkład własny gminy 

Sulechów. Dziękuję bardzo. 

 

625 

00:40:25.500 --> 00:40:26.700 

- Dziękuję bardzo. 

 

626 

00:40:26.700 --> 00:40:28.400 

Proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

627 

00:40:28.400 --> 00:40:34.100 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, szanowni 

radni i radni 

 

628 

00:40:34.100 --> 00:40:36.800 

powiatowi, bo właśnie mam pytanie do radnego 

powiatowego. 

 

629 

00:40:36.800 --> 00:40:41.900 

Wielokrotnie jako radny zgłaszałem do Pani Marcie 

Gicharskiej, 

 

630 

00:40:41.900 --> 00:40:47.900 

że przy terenie Parku Sulecha na terenie Centrum 

Kształcenia 

 

631 

00:40:47.900 --> 00:40:52.700 

Ustawicznego, czyli szkoły powiatowej istnieje 

infrastruktura 

 

632 

00:40:52.700 --> 00:40:55.100 

w postaci siłowni zewnętrznej. 

 

633 

00:40:55.100 --> 00:40:58.900 

Problem tkwi w tym, że brama bardzo często, 

 

634 

00:40:58.900 --> 00:41:03.400 

która jest dostępna między budynkiem Szkoły 

Podstawowej nr 3, 

 

635 

00:41:03.400 --> 00:41:06.400 

a Centrum Kształcenia jest zamknięta. 

 

636 

00:41:06.400 --> 00:41:09.800 

Stąd też duża część społeczeństwa z tej 

infrastruktury, 

 

637 

00:41:09.800 --> 00:41:12.600 

która chciałaby skorzystać, nie może. 
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638 

00:41:12.600 --> 00:41:18.300 

Pytanie do radnego powiatowego, czy ten temat da 

się załatwić, 

 

639 

00:41:18.300 --> 00:41:21.200 

żeby furtka, która jest od ulicy Kasztanowej, 

 

640 

00:41:21.200 --> 00:41:24.600 

czyli wejście od Smródki, można otworzyć, 

 

641 

00:41:24.600 --> 00:41:26.000 

czy nie można otworzyć? 

 

642 

00:41:26.000 --> 00:41:30.500 

W ten sposób infrastruktura w postaci siłowni 

zewnętrznych zostanie 

 

643 

00:41:30.500 --> 00:41:34.600 

poszerzona o kolejne urządzenia, które teraz gmina 

chce zrealizować 

 

644 

00:41:34.600 --> 00:41:38.200 

ze swoich środków i pieniędzy marszałkowskich. 

 

645 

00:41:38.200 --> 00:41:41.200 

Fajnie by było, gdyby te urządzenia się nie 

zdublowały, 

 

646 

00:41:41.200 --> 00:41:44.400 

czyli nie były takie same, bo wtedy po prostu można 

to mieszkańcom 

 

647 

00:41:44.400 --> 00:41:45.700 

urozmaicić. 

 

648 

00:41:45.700 --> 00:41:48.300 

A jest to teren tak blisko Parku Sulecha, 

 

649 

00:41:48.300 --> 00:41:53.300 

że myślę, że w zupełności wystarczyło i zaspokoiły 

potrzeby 

 

650 

00:41:53.300 --> 00:41:54.300 

na wyrost. Dziękuję bardzo. 

 

651 

00:41:54.300 --> 00:41:55.900 

- Dziękuję. 

 

652 

00:41:55.900 --> 00:41:57.800 

Zgłosił się Pan Burmistrz ad vocem, czyli pewnie zna 

 

653 

00:41:57.800 --> 00:41:59.900 

szczegóły odpowiedzi również na to pytanie, 

 

654 

00:41:59.900 --> 00:42:01.800 

bo myślę, że o tym już kiedyś dyskutowaliśmy. 

 

655 

00:42:03.400 --> 00:42:04.700 

- Szanowni Państwo, szczegółów nie znam. 

 

656 

00:42:04.700 --> 00:42:07.300 

Przepraszam, że wcinam się niejako radnemu 

powiatowemu, 

 

657 

00:42:07.300 --> 00:42:10.500 

ewentualnie na jego podwórko. 

 

658 

00:42:10.500 --> 00:42:15.400 

Niestety Panie Sebastianie, też stan tego obiektu, 

 

659 

00:42:15.400 --> 00:42:19.900 

o którym teraz Pan mówi jest dramatyczny. 

 

660 

00:42:19.900 --> 00:42:23.800 

Na potwierdzenie czego zaraz Pan Skarbnik pokaże 

Panu zdjęcie jednego 

 

661 

00:42:23.800 --> 00:42:29.100 

z urządzeń i mówiąc wprost, to jest również jeden z 

powodów, 
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662 

00:42:29.100 --> 00:42:33.400 

dla którego chyba niestety ta siłownia już dzisiaj nie 

służy, 

 

663 

00:42:33.400 --> 00:42:37.900 

nie tylko mieszkańcom, ale również dzieciom w 

szkole ponadgimnazjalnej. 

 

664 

00:42:37.900 --> 00:42:40.300 

- Dziękuję. 

 

665 

00:42:40.300 --> 00:42:42.400 

I jak już radnego powiatu wywołano, 

 

666 

00:42:42.400 --> 00:42:44.000 

bardzo proszę Pan radny Roman Bajor. 

 

667 

00:42:48.200 --> 00:42:50.600 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

668 

00:42:50.600 --> 00:42:54.000 

Państwo Panie i Panowie radni, szanowni goście. 

 

669 

00:42:54.000 --> 00:42:58.600 

Tutaj po wyjaśnieniach przez Pana Burmistrza 

wyrażonych 

 

670 

00:42:58.600 --> 00:43:03.900 

wydaje mi się, że powinniśmy raczej jako radni 

zainterweniować 

 

671 

00:43:03.900 --> 00:43:06.100 

w sprawie doprowadzenia tego obiektu do stanu 

używalności, 

 

672 

00:43:06.100 --> 00:43:09.000 

niż do udostępnienia go w tym stanie, 

 

673 

00:43:09.000 --> 00:43:11.500 

w którym jest teraz. 

 

674 

00:43:11.500 --> 00:43:16.600 

Zwrócę się do Zarządu Powiatu, natomiast kolego 

radny Sebastianie- 

 

675 

00:43:16.600 --> 00:43:19.700 

pamiętam, że kiedyś zgłaszałeś projekt do budżetu 

obywatelskiego, 

 

676 

00:43:19.700 --> 00:43:22.400 

polegający na budowie siłowni właśnie w tamtym 

miejscu 

 

677 

00:43:22.400 --> 00:43:24.500 

na Parku Sulecha, a dzisiaj mówisz o tym, 

 

678 

00:43:24.500 --> 00:43:26.700 

że nie chcielibyśmy, żeby się dublowały te siłownie. 

 

679 

00:43:27.200 --> 00:43:29.600 

- Panie radny, nie zgłosiłem takiego wniosku. 

 

680 

00:43:29.600 --> 00:43:33.300 

Powiedziałem, że można uzupełnić o urządzenia, 

 

681 

00:43:33.300 --> 00:43:37.100 

więc nie neguję budowy siłowni zewnętrznej w 

Parku Sulecha. 

 

682 

00:43:37.100 --> 00:43:42.600 

- Pan radny Piotr Miszkiewicz jeszcze się zgłasza. 

Bardzo proszę. 

 

683 

00:43:42.600 --> 00:43:44.600 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

684 

00:43:44.600 --> 00:43:48.400 

Ja tylko oczekiwałbym ewentualnie od Pana 

Skarbnika, 

 

685 

00:43:48.400 --> 00:43:52.300 
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Pana Burmistrza, żeby jednak w przyszłym miesiącu 

wciąż uwzględnić 

 

686 

00:43:52.300 --> 00:43:56.300 

jakąś kwotę z budżetu przeznaczoną na jednak 

powiększenie 

 

687 

00:43:56.300 --> 00:43:58.400 

monitoringu, bowiem budujemy siłownię, 

 

688 

00:43:58.400 --> 00:43:59.900 

potem jest taki efekt, jaki jest, 

 

689 

00:43:59.900 --> 00:44:02.300 

że trzeba je naprawiać i przeznaczamy kolejne 

koszty, 

 

690 

00:44:02.300 --> 00:44:04.400 

a naprawdę niewiele osób z nich korzysta. 

 

691 

00:44:04.400 --> 00:44:06.500 

W całej gminie już mamy nie wiem, 

 

692 

00:44:06.500 --> 00:44:08.100 

chyba kilkanaście takich siłowni. 

 

693 

00:44:08.100 --> 00:44:12.100 

Ja jednak bym wolał, żebyśmy pomyśleli nad 

bezpieczeństwem naszej 

 

694 

00:44:12.100 --> 00:44:14.500 

gminy, niż tylko nad takimi siłowniami. 

 

695 

00:44:14.600 --> 00:44:19.200 

- Dziękuję i Pan Burmistrz ad vocem. Bardzo proszę. 

 

696 

00:44:19.200 --> 00:44:22.800 

- Od razu Panie Piotrze, Pan zna moje zdanie i 

uważam, że docelowo 

 

697 

00:44:22.800 --> 00:44:25.600 

zwiększymy liczbę kamer w przestrzeni, 

 

698 

00:44:25.600 --> 00:44:28.800 

natomiast przepraszam, na pewno w przyszłym 

miesiącu tego nie zrobię, 

 

699 

00:44:30.500 --> 00:44:32.800 

nie jest to złośliwość, co teraz powiem naprawdę, 

 

700 

00:44:32.800 --> 00:44:35.400 

tylko chodzi o to, żebym później nie usłyszał od 

Państwa, 

 

701 

00:44:35.400 --> 00:44:37.900 

że tego z wami nie uzgodniłem, a skoro umówiliśmy 

się, 

 

702 

00:44:37.900 --> 00:44:41.100 

że to wy podejmiecie decyzję, na co przeznaczycie i 

dokonacie 

 

703 

00:44:41.100 --> 00:44:45.300 

podziału również tych środków, no to dopóki nie 

przedyskutujemy tego, 

 

704 

00:44:45.300 --> 00:44:48.000 

to ja takiej propozycji teraz nie złożę, bo zakładam, 

 

705 

00:44:48.000 --> 00:44:50.500 

że część tych środków- taki był nasz cichy plan, 

 

706 

00:44:50.500 --> 00:44:54.500 

cichy w tym sensie, że zakładaliśmy, że również tak 

jak wcześniej 

 

707 

00:44:55.400 --> 00:44:58.700 

przy okazji tej dyskusji właśnie Panu chyba 

odpowiadałem, 

 

708 

00:44:58.700 --> 00:45:04.100 

Panie Piotrze, część zakładamy właśnie z tego 

funduszu na poprawę 
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709 

00:45:04.100 --> 00:45:05.500 

bezpieczeństwa. Jest taka możliwość, 

 

710 

00:45:05.500 --> 00:45:07.900 

więc ja myślę, że dopiero po tym, 

 

711 

00:45:07.900 --> 00:45:10.500 

jak odbędzie się ta dyskusja, to będzie można 

powiedzieć, 

 

712 

00:45:10.500 --> 00:45:16.100 

ile wprost na doposażenie kolejnych miejsc albo 

nawet tych 

 

713 

00:45:16.100 --> 00:45:20.500 

istniejących o dodatkowe kamery, bo też nie jest 

wcale tak doskonale. 

 

714 

00:45:20.500 --> 00:45:24.500 

Przepraszam Panie Przewodniczący, bo troszkę 

zaczynam być może dalej 

 

715 

00:45:24.500 --> 00:45:26.600 

od tematu odchodzić, ale przy okazji powiem. 

 

716 

00:45:26.600 --> 00:45:31.600 

Szanowni Państwo, niestety jako społeczeństwo nie 

zrobiliśmy dużego 

 

717 

00:45:31.600 --> 00:45:34.800 

kroku naprzód, jeśli chodzi o dbałość o przestrzeń 

publiczną. 

 

718 

00:45:34.800 --> 00:45:37.300 

Nadal mamy bardzo dużo do zrobienia, 

 

719 

00:45:37.300 --> 00:45:41.000 

również w kontekście dewastacji i powiem przykład 

z ostatniego 

 

720 

00:45:41.000 --> 00:45:43.100 

tygodnia: 

 

721 

00:45:43.100 --> 00:45:46.300 

dewastacja w Parku Sulecha polegająca na 

ukradzeniu sprężyn 

 

722 

00:45:46.300 --> 00:45:48.900 

od trampoliny. 

 

723 

00:45:48.900 --> 00:45:52.400 

To jest naprawa, którą przepraszam, ale mówię 

otwartym językiem, 

 

724 

00:45:53.200 --> 00:45:55.300 

jeśli ustalimy sprawcę, to bardzo dobrze, 

 

725 

00:45:55.300 --> 00:45:57.000 

bo to na pewno nie będzie tania naprawa, 

 

726 

00:45:57.000 --> 00:45:59.900 

ponieważ są to specjalistyczne rzeczy, które mówiąc 

wprost, 

 

727 

00:45:59.900 --> 00:46:01.500 

żaden nasz wykonawca nie dorobi. 

 

728 

00:46:01.500 --> 00:46:05.500 

Potrzebujemy na to certyfikat i urządzenie w takim 

czasie do naprawy 

 

729 

00:46:05.500 --> 00:46:08.800 

musi być dodatkowo zabezpieczone, więc jak sobie 

podsumujemy te 

 

730 

00:46:08.800 --> 00:46:10.500 

wszystkie koszty, to jest za co ukarać, 

 

731 

00:46:10.500 --> 00:46:15.500 

to nie będzie 200 zł straty, ale to też pokazuje 

właśnie to, 
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732 

00:46:15.500 --> 00:46:19.400 

o czym powiedział Pan, że jeśli będziemy docelowo 

mieli na tyle 

 

733 

00:46:20.000 --> 00:46:22.700 

rozbudowany również ten system wspomagania 

bezpieczeństwa, 

 

734 

00:46:22.700 --> 00:46:26.100 

bo tak do tego podchodzę, to być może to takich 

sytuacji będziemy 

 

735 

00:46:26.100 --> 00:46:28.900 

mieli mniej- być może jednak komuś się zapali 

lampka, 

 

736 

00:46:28.900 --> 00:46:32.200 

że mówiąc kolokwialnie nagra się i będzie gwiazdą 

Internetu, 

 

737 

00:46:32.200 --> 00:46:34.500 

bo jak wiecie czasami dla przykładu publikujemy, 

 

738 

00:46:34.500 --> 00:46:38.300 

choć z zamazaną twarzą- wolałbym inaczej, 

 

739 

00:46:38.300 --> 00:46:40.000 

gdyby tylko to ode mnie zależało. Dziękuję. 

 

740 

00:46:40.000 --> 00:46:41.600 

- Dziękuję. 

 

741 

00:46:41.600 --> 00:46:43.500 

Bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz ad 

vocem. 

 

742 

00:46:43.900 --> 00:46:45.300 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

743 

00:46:45.300 --> 00:46:46.700 

Ja się w pełni Panie Burmistrzu zgadzam, 

 

744 

00:46:46.700 --> 00:46:49.100 

że nasze społeczeństwo jest dalekie od ideału, 

 

745 

00:46:49.100 --> 00:46:55.000 

stąd te kwoty w budżetach, one powinny być już w 

grudniu niejako 

 

746 

00:46:55.000 --> 00:46:58.600 

rezerwowane, nawet rzędu 30000, 40000, ale żeby 

rok do roku 

 

747 

00:46:58.600 --> 00:47:03.800 

sukcesywnie przeznaczać, bo celem było pierwotnie 

objąć monitoringiem 

 

748 

00:47:03.800 --> 00:47:06.400 

wszystkie drogi wjazdowe do gminy, 

 

749 

00:47:06.400 --> 00:47:08.700 

a następnie powiększać w tych miejscach, 

 

750 

00:47:08.700 --> 00:47:09.800 

gdzie właśnie dochodzi do dewastacji. 

 

751 

00:47:09.800 --> 00:47:14.800 

Nie chcę być złośliwy, ale może powinniśmy 

pomyśleć jednak czasami 

 

752 

00:47:14.800 --> 00:47:17.800 

rozsądniej, na co wydajemy te pieniądze, jeśli 

chodzi o rekreację, 

 

753 

00:47:17.800 --> 00:47:19.000 

urządzenia. 

 

754 

00:47:19.000 --> 00:47:20.800 

Czy dopóki nie mamy takiej kultury w gminie, 

 

755 

00:47:20.800 --> 00:47:23.800 
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to te urządzenia może bardziej powinny być 

pancerne, 

 

756 

00:47:23.800 --> 00:47:27.100 

nie wiem, betonowe, skoro my inwestujemy dla 

ludzi, 

 

757 

00:47:27.100 --> 00:47:30.800 

a oni tego- część oczywiście, skrajny margines tego 

nie szanuje, 

 

758 

00:47:30.800 --> 00:47:33.800 

to jednak powinniśmy mieć refleksje, 

 

759 

00:47:33.800 --> 00:47:35.400 

co będziemy dla tych ludzi robić. 

 

760 

00:47:35.400 --> 00:47:36.700 

Przynajmniej na tym etapie. Dziękuję. 

 

761 

00:47:36.700 --> 00:47:39.100 

- Dziękuję. 

 

762 

00:47:39.100 --> 00:47:40.300 

Zdarza się, że trakcja kolejowa jest, 

 

763 

00:47:40.300 --> 00:47:43.500 

a co tam przy sprężynach potrafią ukraść. 

 

764 

00:47:43.500 --> 00:47:47.600 

Chociaż jedno i drugie jest problemem. 

 

765 

00:47:47.600 --> 00:47:50.200 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

766 

00:47:50.200 --> 00:47:52.000 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

767 

00:47:52.000 --> 00:47:55.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

768 

00:47:55.500 --> 00:47:58.000 

Druk nr 694, wieloletnia prognoza finansowa. 

 

769 

00:48:02.300 --> 00:48:03.500 

Pani Krystyno. 

 

770 

00:48:06.900 --> 00:48:09.500 

Za 19 radnych. 

 

771 

00:48:09.500 --> 00:48:10.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

772 

00:48:10.800 --> 00:48:12.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

773 

00:48:12.300 --> 00:48:17.500 

Druk numer 695 w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie 

 

774 

00:48:17.500 --> 00:48:20.200 

pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą 

jest Burmistrz 

 

775 

00:48:20.200 --> 00:48:21.600 

Sulechowa. 

 

776 

00:48:21.600 --> 00:48:23.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

777 

00:48:23.900 --> 00:48:25.200 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

778 

00:48:25.200 --> 00:48:29.400 

Panie Przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

779 

00:48:29.400 --> 00:48:34.500 

Chciałem Państwa prosić o uwzględnienie 

autopoprawki, 
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780 

00:48:34.500 --> 00:48:36.600 

dotyczącej tak naprawdę zapisu redakcyjnego. 

 

781 

00:48:36.600 --> 00:48:42.300 

Chodzi o §7 i sposób zapisania Dziennika 

Urzędowego województwa 

 

782 

00:48:42.300 --> 00:48:48.900 

lubuskiego. To jest w nawiasie powinno być 'DZ. U. 

woj, lubuskiego', 

 

783 

00:48:48.900 --> 00:48:56.800 

a jestem tam w pełnym brzmieniu zapisane. 

 

784 

00:48:56.800 --> 00:49:00.400 

To jest oczywiście taka redaktorska tylko zmiana, 

ale proszę o uwzględnienie. 

 

785 

00:49:01.000 --> 00:49:02.200 

- Dziękuję. 

 

786 

00:49:02.200 --> 00:49:04.200 

Pani Mecenas, nie musimy tego głosować, nie? To 

jest jakby (...) 

 

787 

00:49:04.200 --> 00:49:08.400 

- Można przegłosować, Panie Przewodniczący. 

 

788 

00:49:08.400 --> 00:49:10.500 

- Przegłosować, tak? 

 

789 

00:49:10.500 --> 00:49:14.900 

Dobrze, czyli w §7 mamy zapis na końcu w nawiasie 

Dziennik Urzędowy 

 

790 

00:49:14.900 --> 00:49:16.900 

województwa lubuskiego, pozycja o to chodzi, 

 

791 

00:49:16.900 --> 00:49:21.000 

tak? Panie Burmistrzu, 23.13, tak? A ma być jak? 

 

792 

00:49:21.000 --> 00:49:22.900 

- Dz. U. woj. lubuskiego. 

 

793 

00:49:29.700 --> 00:49:31.400 

- Czyli w skrócie, tak? 

 

794 

00:49:31.400 --> 00:49:34.900 

- W tym miejscu ma być w skrócie, żeby nie było 

wątpliwości: 

 

795 

00:49:34.900 --> 00:49:38.900 

w ósemce ma być w pełnym brzmieniu, natomiast 

tutaj tutaj skróć. 

 

796 

00:49:38.900 --> 00:49:54.000 

- Panie Bartku, pisze Pan już autopoprawkę? 

Widzimy. 

 

797 

00:49:54.000 --> 00:50:00.000 

Panie Burmistrzu, Dz. U. woj. lubuskiego poz. 23.13. 

 

798 

00:50:07.300 --> 00:50:10.700 

to jednak warto przeczytać. 

 

799 

00:50:10.700 --> 00:50:15.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

800 

00:50:15.800 --> 00:50:17.300 

Najpierw autopoprawka Pana Burmistrza. 

 

801 

00:50:23.300 --> 00:50:26.400 

Za 19 radnych. 

 

802 

00:50:26.400 --> 00:50:28.000 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

803 

00:50:28.000 --> 00:50:33.200 
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Przechodzimy do głosowania uchwały wraz z 

autopoprawką. 

 

804 

00:50:33.200 --> 00:50:34.800 

Druk nr 695. 

 

805 

00:50:34.800 --> 00:50:37.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

806 

00:50:52.200 --> 00:50:56.300 

Za 18 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

807 

00:50:56.300 --> 00:50:58.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

808 

00:50:58.200 --> 00:50:59.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

809 

00:50:59.700 --> 00:51:04.000 

Druk nr 696 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

prawa własności 

 

810 

00:51:04.000 --> 00:51:07.800 

przyległej nieruchomości gruntowej na rzecz 

właścicieli lokali 

 

811 

00:51:07.800 --> 00:51:09.100 

mieszkalnych oraz udzielenia bonifikaty. 

 

812 

00:51:09.100 --> 00:51:12.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

813 

00:51:12.400 --> 00:51:14.600 

w tym punkcie? 

 

814 

00:51:14.600 --> 00:51:15.800 

Nie widzę, zatem przejdziemy do głosowania. 

 

815 

00:51:16.200 --> 00:51:18.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

816 

00:51:18.700 --> 00:51:20.100 

Druk nr 696. 

 

817 

00:51:27.000 --> 00:51:30.400 

Za 17 radnych, 1 radny jest przeciw, 

 

818 

00:51:30.400 --> 00:51:31.700 

1 radny się wstrzymał. 

 

819 

00:51:31.700 --> 00:51:33.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

820 

00:51:33.800 --> 00:51:35.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

821 

00:51:35.300 --> 00:51:40.800 

Druk nr 697 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium 

 

822 

00:51:40.800 --> 00:51:43.600 

uwarunkowań i kierunku zagospodarowania 

przestrzennego gminy 

 

823 

00:51:43.600 --> 00:51:44.900 

Sulechów. 

 

824 

00:51:44.900 --> 00:51:47.200 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

825 

00:51:47.200 --> 00:51:49.200 

w tym punkcie? 

 

826 

00:51:49.200 --> 00:51:50.400 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

827 

00:51:50.400 --> 00:51:53.400 
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Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

828 

00:52:05.400 --> 00:52:08.800 

Za 10 radnych, 9 radnych przeciw. 

 

829 

00:52:08.800 --> 00:52:11.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

830 

00:52:14.200 --> 00:52:17.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

831 

00:52:17.500 --> 00:52:27.800 

Punkt 10, druk nr 698 w sprawie umorzenia 

postępowania wywołanego petycją. 

 

832 

00:52:27.800 --> 00:52:30.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

833 

00:52:30.100 --> 00:52:33.500 

w tym punkcie? 

 

834 

00:52:33.500 --> 00:52:36.500 

Nie widzę. 

 

835 

00:52:36.500 --> 00:52:41.300 

Tak bardzo był przeciw, nie? 

 

836 

00:52:41.300 --> 00:52:42.900 

Też muszę otworzyć to głosowanie za chwilę. 

 

837 

00:52:42.900 --> 00:52:46.000 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

838 

00:52:46.000 --> 00:52:48.700 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

839 

00:52:48.700 --> 00:52:50.300 

Druk nr 698. 

 

840 

00:52:50.300 --> 00:52:53.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

841 

00:53:05.200 --> 00:53:07.800 

Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

842 

00:53:07.800 --> 00:53:09.300 

Panie Stanisławie, Pani Izabelo. 

 

843 

00:53:15.000 --> 00:53:18.500 

Za 16 radnych, 2 radnych było przeciw, 

 

844 

00:53:18.500 --> 00:53:19.800 

1 radna nie głosowała. 

 

845 

00:53:19.800 --> 00:53:22.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

846 

00:53:23.800 --> 00:53:25.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

847 

00:53:25.700 --> 00:53:27.700 

punkt przerwa. 

 

848 

00:53:27.700 --> 00:53:29.400 

Ile przerwy robimy? 

 

849 

00:53:29.400 --> 00:53:32.200 

Czyli co, do 11:00? 

 

850 

00:53:32.300 --> 00:53:34.700 

Ogłaszam przerwę do godziny 11:00. 

 

851 

00:53:35.300 --> 00:53:36.500 

[przerwa w obradach] 

 

852 

01:04:39.800 --> 01:04:48.200 

Bardzo proszę Państwa radnych już o zajęcie miejsc. 
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853 

01:04:48.200 --> 01:04:53.200 

Wznawiam obrady LXVIII zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

854 

01:04:53.200 --> 01:04:56.500 

VIII kadencji. 

 

855 

01:04:56.500 --> 01:04:58.000 

Bardzo proszę już o wyciszenie się. 

 

856 

01:04:58.000 --> 01:04:59.300 

Jesteśmy w punkcie 9: 

 

857 

01:04:59.300 --> 01:05:02.700 

zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

858 

01:05:02.700 --> 01:05:04.800 

Czy ktoś z sołtysów chciałby zadać pytanie? 

 

859 

01:05:04.800 --> 01:05:07.400 

To jest ten moment. 

 

860 

01:05:08.500 --> 01:05:10.400 

To proszę się zgłosić. 

 

861 

01:05:10.400 --> 01:05:14.900 

Czy ktoś z mieszkańców? Bardzo proszę. 

 

862 

01:05:16.100 --> 01:05:23.800 

- Dzień dobry Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

 

863 

01:05:23.800 --> 01:05:25.200 

goście zgromadzeni. 

 

864 

01:05:25.200 --> 01:05:26.300 

Witam serdecznie. 

 

865 

01:05:26.300 --> 01:05:31.800 

Chcę tutaj odnieść do oświetlenia i 

zagospodarowania za salą wiejską 

 

866 

01:05:31.800 --> 01:05:33.900 

terenu gminnego. 

 

867 

01:05:33.900 --> 01:05:36.700 

Tutaj za kadencji Pana Burmistrza Rakowskiego, 

 

868 

01:05:36.700 --> 01:05:40.800 

Odważnego, trzy kadencje burmistrzów, którzyśmy 

ten teren 

 

869 

01:05:40.800 --> 01:05:42.700 

próbowaliśmy go odzyskać. 

 

870 

01:05:42.700 --> 01:05:45.800 

Odzyskaliśmy, udało się, fajnie. 

 

871 

01:05:45.800 --> 01:05:51.200 

Zrobiliśmy ogrodzenie w 2022 roku, trochę żeśmy 

wyrównali terenu. 

 

872 

01:05:51.200 --> 01:05:55.400 

Do spraw wsi radni byli, widzieli teren. 

 

873 

01:05:55.400 --> 01:05:58.100 

Poprosiłam, żeby po prostu mi pomóc. 

 

874 

01:05:58.100 --> 01:06:00.800 

Pomóc zagospodarować ten teren, bo jak wiecie 

dobrze, 

 

875 

01:06:00.800 --> 01:06:04.800 

nie mamy chodników, nie mamy przejścia dla 

pieszych. 

 

876 

01:06:04.800 --> 01:06:07.400 

Cokolwiek organizujemy na boisku, 

 

877 

01:06:07.400 --> 01:06:09.300 
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musimy przejść przez jezdnię. 

 

878 

01:06:09.300 --> 01:06:13.000 

Jest niebezpiecznie, nie mamy tam nawet 

ograniczenia, 

 

879 

01:06:13.000 --> 01:06:17.000 

żeby było chociaż na przykład do 30 km/h 

ograniczenie. 

 

880 

01:06:17.000 --> 01:06:18.100 

Nie mamy po prostu nic tam. 

 

881 

01:06:18.100 --> 01:06:23.400 

Projekt z Funduszu poszedł, oświetlenie- fajnie. 

 

882 

01:06:23.400 --> 01:06:25.500 

Myślałam, że w tym roku na 2 etapie się rozbije, 

 

883 

01:06:25.500 --> 01:06:27.000 

jednak nie. 

 

884 

01:06:27.000 --> 01:06:29.100 

Dostałam odpowiedź telefoniczną, że nie będzie. 

 

885 

01:06:29.100 --> 01:06:31.800 

Ja proszę i zwracam się tutaj do Państwa, 

 

886 

01:06:31.800 --> 01:06:34.200 

żeby pomóc. 

 

887 

01:06:34.200 --> 01:06:38.500 

Z Funduszu tutaj 10000 przeznaczyliśmy na zakup 

materiału, 

 

888 

01:06:38.500 --> 01:06:42.500 

tu ja z Panią Ciesielską porozmawiałam, że po 

prostu zakupimy. 

 

889 

01:06:42.500 --> 01:06:45.900 

Co możemy, to zakupimy, ale ja proszę Was o 

pomoc, 

 

890 

01:06:45.900 --> 01:06:48.400 

dalszą realizację, żeby to nie przepadło. 

 

891 

01:06:48.400 --> 01:06:53.200 

Nie przepadł ten teren, bezpieczeństwo naszych 

mieszkańców 

 

892 

01:06:53.200 --> 01:06:56.900 

i nie tylko naszych, bo z sali wiejskiej korzystają 

również 

 

893 

01:06:56.900 --> 01:07:01.800 

i z sąsiadujących wiosek i z Sulechowa mieszkańcy 

przyjeżdżają 

 

894 

01:07:01.800 --> 01:07:05.900 

na wynajem, na różne organizacje, 

więc Państwa proszę bardzo o pomoc. Dziękuję 

bardzo. 

 

895 

01:07:05.900 --> 01:07:09.600 

- Dziękuję. 

 

896 

01:07:09.600 --> 01:07:11.100 

Czy z sołtysów ktoś jeszcze? 

 

897 

01:07:11.100 --> 01:07:14.600 

Bardzo proszę Pan Sołtys Wiesław Kołakowski. 

 

898 

01:07:14.600 --> 01:07:17.100 

- Sołtys, tak. 

 

899 

01:07:17.100 --> 01:07:18.600 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu, 

 

900 

01:07:18.600 --> 01:07:22.400 

szanowni goście. 
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901 

01:07:22.400 --> 01:07:24.300 

Dostałem informację od Pani Sołtys, 

 

902 

01:07:24.300 --> 01:07:27.000 

która nie może być w tej chwili na sesji, 

 

903 

01:07:27.000 --> 01:07:29.100 

jednak ma gorącą prośbę. 

 

904 

01:07:29.100 --> 01:07:33.300 

Sprawa dotyczy- nie tylko chodzi konkretnie o 

Buków, 

 

905 

01:07:33.300 --> 01:07:34.900 

ale sprawa dotyczy nie tylko Bukowa, 

 

906 

01:07:34.900 --> 01:07:38.300 

ale również i Nowego Światu i Cigacic i pewnie 

wielu innych wiosek, 

 

907 

01:07:38.300 --> 01:07:43.900 

wszędzie tam, gdzie są jakieś urządzenia gminne 

typu plac zabaw, 

 

908 

01:07:43.900 --> 01:07:46.200 

typu jakaś plenerownia, siłownia. 

 

909 

01:07:46.200 --> 01:07:50.600 

Poruszaliśmy temat niejednokrotnie, zawsze 

dostawaliśmy odmowę. 

 

910 

01:07:50.600 --> 01:07:54.400 

Chodzi o jakiś system kamer, monitoring. 

 

911 

01:07:54.400 --> 01:07:58.100 

Technika teraz pozwala przesyłać- zawsze była to 

jakaś przeszkoda, 

 

912 

01:07:58.100 --> 01:08:01.600 

bo RODO, bo coś, bo coś, nie można tego przez 

przetwarzać. 

 

913 

01:08:01.600 --> 01:08:05.400 

Natomiast w tej chwili jest już, 

 

914 

01:08:05.400 --> 01:08:08.700 

technika tak poszła do przodu, że może to być 

przekazywane 

 

915 

01:08:08.700 --> 01:08:13.300 

do ratusza, obraz tych kamer, czy na policję, czy na 

straż miejską 

 

916 

01:08:13.300 --> 01:08:15.100 

i można to zainstalować. 

 

917 

01:08:15.100 --> 01:08:17.700 

Mówi się coraz więcej o tym, żeby w mieście 

dokładać tych kamer. 

 

918 

01:08:17.700 --> 01:08:20.100 

Nawet na dzisiejszej sesji było to poruszane, 

 

919 

01:08:20.100 --> 01:08:24.200 

a te wioski są zostawione z tyłu i bardzo chciałbym 

prosić, 

 

920 

01:08:24.200 --> 01:08:26.200 

żeby gdzieś troszeczkę, Panie Burmistrzu, 

 

921 

01:08:26.200 --> 01:08:30.600 

w tym kierunku troszeczkę się pokłonić i 

zorientować się, 

 

922 

01:08:30.600 --> 01:08:34.800 

- spróbować coś zrobić, bo nasze sprzęty też są 

dewastowane. Dziękuję. 

 

923 

01:08:34.800 --> 01:08:36.800 

- Dziękuję. 

 

924 

01:08:36.800 --> 01:08:39.700 
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Zgłosiła mi się tutaj Pani Arleta- to są zapytania 

sołtysów i mieszkańców. 

 

925 

01:08:39.700 --> 01:08:40.700 

- Od mieszkańców. 

 

926 

01:08:40.700 --> 01:08:42.400 

- Od mieszkańców, tak? 

 

927 

01:08:42.400 --> 01:08:49.400 

No dobrze. Bardzo proszę Pani radna. 

 

928 

01:08:49.400 --> 01:08:53.500 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, szanowni 

Państwo. 

 

929 

01:08:53.500 --> 01:08:58.300 

Mam prośbę mieszkańców, którą zwracałam się z tą 

prośbą już na chyba 

 

930 

01:08:58.300 --> 01:09:01.600 

sesji marcowej i jak był Pan Mirosław Andrasiak z 

powiatu, 

 

931 

01:09:01.600 --> 01:09:09.500 

a teraz dzisiaj korzystając, że jestem radny powiatu i 

też chyba 

 

932 

01:09:09.500 --> 01:09:13.800 

ponowię tą prośbę, bo nie mam żadnej odpowiedzi, 

 

933 

01:09:13.800 --> 01:09:15.900 

a mieszkańcy mnie w dalszym ciągu pytają. 

 

934 

01:09:15.900 --> 01:09:19.200 

Chodzi mi o ulicę Żwirki i Wigury. 

 

935 

01:09:19.200 --> 01:09:24.000 

Robiliście Państwo, jako powiat. 

 

936 

01:09:24.000 --> 01:09:27.100 

Tam bardzo ładnie tam był zrobiony taki ten ciąg, 

 

937 

01:09:27.100 --> 01:09:32.500 

chodnik pieszo-rowerowy i między tym chodnikiem, 

 

938 

01:09:32.500 --> 01:09:39.800 

a jezdnią jest pas zieleni i na wysokości sklepu przy 

skrzyżowaniu 

 

939 

01:09:39.800 --> 01:09:47.200 

jest troszkę poniżej, znaczy bliżej od skrzyżowania i 

już za sklepem 

 

940 

01:09:47.200 --> 01:09:51.600 

i jest ten pas zieleni okropnie rozjeżdżony przez 

samochody. 

 

941 

01:09:51.600 --> 01:09:55.500 

Jak jest mokro, no to po prostu jest błoto, 

 

942 

01:09:55.500 --> 01:09:58.700 

dziury są porobione takie, że już jest grzęzawisko. 

 

943 

01:09:58.700 --> 01:10:02.400 

Chodzi mi bardzo o to, że tam naprawdę był ładny 

pas zieleni, 

 

944 

01:10:02.400 --> 01:10:05.500 

a w tej chwili to zostało rozjeżdżone- szkoda 

waszych pieniędzy 

 

945 

01:10:05.500 --> 01:10:07.700 

powiatowych, że to tak w tej chwili się stało. 

 

946 

01:10:07.700 --> 01:10:13.100 

Rozmawiałam z Panem Andrasiakiem i umówiliśmy 

może o jakieś nie wiem- 

 

947 

01:10:13.100 --> 01:10:14.500 

w związku z tym, że jest blisko skrzyżowania, 

 

948 
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01:10:14.500 --> 01:10:18.800 

może jakichś słupkach, albo chociażby o ponownym 

właśnie 

 

949 

01:10:18.800 --> 01:10:21.100 

zagospodarowaniu zielenią tego pasa, 

 

950 

01:10:21.100 --> 01:10:23.100 

także jeszcze raz tylko zwracam uwagę na to, 

 

951 

01:10:23.100 --> 01:10:25.800 

tak. Bardzo proszę o jakąś interwencję. 

 

952 

01:10:25.800 --> 01:10:31.800 

I jeszcze mam jedną sprawę też od mieszkańców, 

 

953 

01:10:31.800 --> 01:10:39.600 

od mieszkańców Sulechowa, ale którzy przyjechali 

do nas w wyniku 

 

954 

01:10:39.600 --> 01:10:42.100 

wojny na Ukrainie. 

 

955 

01:10:42.100 --> 01:10:43.700 

Teraz nie wiem do kogo się zwrócić szczerze 

mówiąc. 

 

956 

01:10:43.900 --> 01:10:47.500 

Czy do Urzędu Pracy, jeśli chodzi o powiat czy do 

Pana Burmistrza, 

 

957 

01:10:47.500 --> 01:10:50.500 

ale mam takie pytanie może ogólne i któryś z 

Panów będzie 

 

958 

01:10:50.500 --> 01:10:52.500 

mógł mi udzielić odpowiedzi. 

 

959 

01:10:52.500 --> 01:10:57.200 

Wiem, że w szkołach były organizowane- nie wiem, 

 

960 

01:10:57.200 --> 01:11:00.900 

czy dalej są, ja się tym nie interesowałam- w 

naszych szkołach lekcje 

 

961 

01:11:00.900 --> 01:11:03.900 

dla dzieci z Ukrainy i lekcje języka polskiego, 

 

962 

01:11:05.300 --> 01:11:06.500 

a teraz mam pytanie. 

 

963 

01:11:08.600 --> 01:11:12.500 

Czy są dalej organizowane i czy mogły być 

zorganizowane, 

 

964 

01:11:12.500 --> 01:11:14.300 

jeżeli nie są takie lekcje dla osób dorosłych? 

 

965 

01:11:15.500 --> 01:11:21.900 

I takie mam pytanie od właśnie dorosłych 

mieszkańców Sulechowa 

 

966 

01:11:21.900 --> 01:11:26.200 

pochodzenia ukraińskiego, ale przybyłych w wyniku 

wojny. Dziękuję. 

 

967 

01:11:26.200 --> 01:11:29.100 

- Dziękuję. 

 

968 

01:11:29.100 --> 01:11:30.700 

Jeszcze mieliśmy zgłoszenie wśród mieszkańców, 

 

969 

01:11:31.200 --> 01:11:34.300 

tu Pani Beata Springer się zgłaszała, 

 

970 

01:11:34.500 --> 01:11:36.400 

jeżeli widzę. Ktoś jeszcze z mieszkańców? 

 

971 

01:11:36.400 --> 01:11:42.600 

Pan Zbigniew i Pan Roman. 

 

972 

01:11:42.600 --> 01:11:45.100 



Strona 42 z 109 
 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.6.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 16 maja 2023 r. 

Bardzo proszę po kolei. Pani Beato. 

 

973 

01:11:45.100 --> 01:11:47.400 

- To znaczy ja chciałbym nawiązać do tematu, 

 

974 

01:11:47.400 --> 01:11:50.200 

który pewnie Państwu radnym się wyda bardzo 

nudny, 

 

975 

01:11:50.200 --> 01:11:54.800 

bo drążony przeze mnie podczas zeszłotygodniowej 

Komisji, 

 

976 

01:11:54.800 --> 01:11:56.700 

ale chciałbym skorzystać z okazji, 

 

977 

01:11:56.700 --> 01:11:58.200 

że dzisiaj jest trochę nas więcej, 

 

978 

01:11:58.200 --> 01:12:04.800 

są też mieszkańcy i chciałabym nawiązać do 

poziomów recyklingu 

 

979 

01:12:04.800 --> 01:12:07.100 

i ogólnie tonażu śmieci. 

 

980 

01:12:10.300 --> 01:12:11.800 

W zeszłym tygodniu, kiedy zadałam pytanie, 

 

981 

01:12:11.800 --> 01:12:15.200 

co gmina zamierza zrobić w przeciągu najbliższych 

18 miesięcy, żeby 

 

982 

01:12:15.400 --> 01:12:19.900 

zwiększyć o- wtedy moja pomyłka nie 30%, 

 

983 

01:12:20.200 --> 01:12:22.700 

tylko 30 punktów procentowych, poziom 

recyklingu, 

 

984 

01:12:23.200 --> 01:12:28.300 

jaki mamy dzisiaj, a jaki powinniśmy uzyskać w 2025 

roku. 

 

985 

01:12:28.300 --> 01:12:30.100 

Niestety usłyszałam ciszę. 

 

986 

01:12:30.100 --> 01:12:33.300 

Przepraszam- również śmiech jednego z radnych, 

 

987 

01:12:33.300 --> 01:12:35.200 

więc no nie wiem. 

 

988 

01:12:35.200 --> 01:12:41.700 

Mnie się to nie wydaje śmieszne, bo nieuzyskanie 

tych poziomów spotka 

 

989 

01:12:41.700 --> 01:12:43.300 

się z karami, które na nas padną, 

 

990 

01:12:43.500 --> 01:12:46.100 

na gminę. 

 

991 

01:12:46.100 --> 01:12:48.100 

Więc ja chciałbym też zapytać się w takim razie, 

 

992 

01:12:48.100 --> 01:12:53.000 

bo tutaj mam przed sobą interpelację jednego z 

Panów radnych 

 

993 

01:12:53.000 --> 01:12:55.900 

o powołanie zespołu ds. 

 

994 

01:12:56.000 --> 01:12:59.500 

Gospodarki Odpadami, kolokwialnie zwaną 'Komisją 

Śmieciową'. 

 

995 

01:12:59.500 --> 01:13:06.100 

Tutaj Pan radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości Rady 

Miejskiej, 

 

996 

01:13:06.100 --> 01:13:11.700 
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Pan Piotr Miszkiewicz, data tej interpretacji jest 

lipiec 2021 rok, 

 

997 

01:13:11.700 --> 01:13:15.200 

mamy 2 lata później i tutaj jest napisane, 

 

998 

01:13:15.200 --> 01:13:18.300 

że najważniejszym celem zespołu będzie w sposób 

merytoryczny 

 

999 

01:13:18.300 --> 01:13:22.300 

przygotowanie samorządu, zarówno do przetargu 

pod kątem możliwości 

 

1000 

01:13:22.300 --> 01:13:24.400 

ustabilizowania cen za odbiór śmieci, 

 

1001 

01:13:24.400 --> 01:13:29.100 

jakimi są obciążeni mieszkańcy i później też jest 

rozmowa o edukacji 

 

1002 

01:13:29.100 --> 01:13:34.200 

i o segregacji śmieci, ale chciałbym troszeczkę może 

Państwa 

 

1003 

01:13:34.200 --> 01:13:37.300 

wyedukować, bo ja tej edukacji w ciągu ostatnich 

dwóch lat no za dużo 

 

1004 

01:13:37.300 --> 01:13:39.000 

nie zobaczyłam. 

 

1005 

01:13:39.000 --> 01:13:40.800 

Może się mylę, może mnie Państwo wyprowadzicie 

z równowagi, 

 

1006 

01:13:40.800 --> 01:13:47.100 

ale segregacja nijak się ma do tonażu ogólnego 

śmieci, 

 

1007 

01:13:47.100 --> 01:13:50.300 

jakie produkujemy, bo możemy segregować te 

śmieci, a tonaż nadal 

 

1008 

01:13:50.600 --> 01:13:55.200 

będzie taki, a nie inny, więc tutaj znowu powtórzę, 

 

1009 

01:13:55.200 --> 01:13:57.400 

że absolutnie nie popieram tej, 

 

1010 

01:13:57.400 --> 01:14:00.200 

jako mieszkanka oczywiście jestem jednostką, 

 

1011 

01:14:00.200 --> 01:14:03.200 

możecie Państwo powiedzieć, wydawania pieniędzy 

na aplikację, 

 

1012 

01:14:03.200 --> 01:14:06.300 

która ma pomóc w segregacji mieszkańcom. 

 

1013 

01:14:06.300 --> 01:14:11.500 

Chciałbym zobaczyć więcej edukacji prewencyjnych, 

 

1014 

01:14:11.500 --> 01:14:13.600 

czyli co zrobić, żeby nie produkować tych śmieci. 

 

1015 

01:14:15.400 --> 01:14:19.500 

Jeśli chodzi o tona, to też jest mi znowu przykro, 

 

1016 

01:14:19.500 --> 01:14:24.200 

bo dokładnie rok temu, dokładnie w tym samym 

momencie siedzieliśmy 

 

1017 

01:14:24.200 --> 01:14:26.300 

i zadałam Państwu, czy nawet nie zadałam pytania, 

 

1018 

01:14:26.300 --> 01:14:32.200 

ale dałam propozycję, jak możemy obniżyć czy 

podwyższyć poziomy 

 

1019 

01:14:32.200 --> 01:14:35.900 
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recyklingu, ale też obniżyć koszta wydawane na 

śmieci. 

 

1020 

01:14:35.900 --> 01:14:41.500 

Tutaj wspólnie z Panem Kaczmarem 

proponowaliśmy i był pomysł 

 

1021 

01:14:41.500 --> 01:14:44.500 

elektrośmieci, był pomysł bioodpadów. 

 

1022 

01:14:44.500 --> 01:14:48.900 

To były oszczędności na tamtą chwilę rzędu 

25000/30000, 

 

1023 

01:14:49.000 --> 01:14:56.400 

więc mi jest trochę- no zostaliśmy w tamtym 

momencie zignorowani. 

 

1024 

01:14:56.400 --> 01:14:58.100 

Zresztą nadal takie pomysły są ignorowane. 

 

1025 

01:14:58.100 --> 01:15:06.500 

Dlaczego Komisja nie podaje żadnych pomysłów na 

ograniczanie 

 

1026 

01:15:06.500 --> 01:15:14.500 

produkcji śmieci i jeszcze kwestia również 

bioodpadów. 

 

1027 

01:15:14.500 --> 01:15:18.700 

Rozumiem, że ulga śmieciowa została podniesiona z 

2 zł na 2,50. 

 

1028 

01:15:18.700 --> 01:15:23.300 

Ja nadal będę postulowała, że owszem, została 

podniesiona, 

 

1029 

01:15:23.300 --> 01:15:26.300 

nie jest to wystarczająco promowane, 

 

1030 

01:15:26.300 --> 01:15:29.700 

albo bardzo znikomo. 

 

1031 

01:15:29.700 --> 01:15:32.700 

Nadal proponuję, żeby ta ulga była jeszcze wyższa. 

 

1032 

01:15:32.700 --> 01:15:38.100 

Już w zeszłym roku Państwu informowałam- tutaj 

przykład chociażby 

 

1033 

01:15:38.100 --> 01:15:43.300 

Częstochowy, która podniosła na kwotę 4,75 zł w 

zeszłym roku, 

 

1034 

01:15:43.300 --> 01:15:47.200 

czyli czerwiec 2022. 

 

1035 

01:15:49.600 --> 01:15:54.300 

Trochę trochę jest mi żal, że Komisja tak zwana 

'Śmieciowa' 

 

1036 

01:15:54.300 --> 01:15:59.600 

no nic w ciągu dwóch lat nie uzyskała, 

 

1037 

01:15:59.600 --> 01:16:03.800 

także chciałbym zapytać o sens jej istnienia. 

 

1038 

01:16:03.800 --> 01:16:07.200 

- Dziękuję. 

 

1039 

01:16:07.200 --> 01:16:09.300 

Bardzo proszę Pan Zbigniew Kaczmar. 

 

1040 

01:16:10.300 --> 01:16:14.400 

- Dzień dobry Państwu, ja w tym w tym temacie. 

 

1041 

01:16:14.400 --> 01:16:21.400 

W naszej gminie jest powołany przez Pana 

Burmistrza doraźny zespół 

 

1042 

01:16:21.400 --> 01:16:22.800 

konsultacyjny ds. 
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1043 

01:16:23.100 --> 01:16:25.500 

Gospodarki Odpadami, to Państwo wiedzą. 

 

1044 

01:16:25.500 --> 01:16:29.100 

Jest z Rady powołana doraźna Komisja, 

 

1045 

01:16:29.100 --> 01:16:31.200 

która zajmuje się gospodarką odpadami. 

 

1046 

01:16:33.800 --> 01:16:40.400 

I tutaj jeszcze powstaje pytanie, co Państwo 

zrobiliście, 

 

1047 

01:16:40.400 --> 01:16:43.800 

Panie Przewodniczący Komisji przez te lata? 

 

1048 

01:16:43.800 --> 01:16:45.200 

Jakieś pomysły macie? 

 

1049 

01:16:45.200 --> 01:16:48.500 

Jak Pani Beata, wspomniała sugerowaliśmy 

Państwu, 

 

1050 

01:16:48.500 --> 01:16:52.200 

jako czynnik społeczny, sprawa na przykład 

elektrośmieci, 

 

1051 

01:16:52.200 --> 01:16:56.900 

gdzie moglibyśmy jeszcze obniżyć tonaż i zarobić na 

tym. 

 

1052 

01:16:56.900 --> 01:16:59.100 

Bardzo proste. 

 

1053 

01:16:59.100 --> 01:17:01.300 

Proszę zobaczyć, jaki byłby odbiór społeczny, 

 

1054 

01:17:01.300 --> 01:17:07.700 

gdybyśmy te elektrośmieci zbierali na przykład w 

naszej spółce 

 

1055 

01:17:07.700 --> 01:17:10.800 

Supekom- wystarczy 20 m, nie trzeba nic, 

 

1056 

01:17:10.800 --> 01:17:15.200 

żadnych kosztów ponieść, wystarczy wykonać 1 

telefon, przyjedzie 

 

1057 

01:17:15.200 --> 01:17:18.800 

firma, która odbiera elektrośmieci i na konto 

Supekom prześle 

 

1058 

01:17:18.800 --> 01:17:20.100 

pieniądze. 

 

1059 

01:17:20.100 --> 01:17:21.200 

Sami załadują. 

 

1060 

01:17:21.200 --> 01:17:22.500 

Nie trzeba mieć żadnych pozwoleń. 

 

1061 

01:17:23.100 --> 01:17:26.400 

Najświeższa proszę Państwa informacja, 

 

1062 

01:17:26.400 --> 01:17:28.400 

proszę zobaczyć. 

 

1063 

01:17:28.400 --> 01:17:30.500 

To jest powiat, ulotka powiatu. 

 

1064 

01:17:30.500 --> 01:17:35.100 

'Oddając elektrośmieci, uszczęśliwisz dzieci'. 

 

1065 

01:17:35.100 --> 01:17:44.800 

Propozycja powiatu, aby te elektrośmieci oddawać 

w PZZD Górzykowo- to 

 

1066 

01:17:44.800 --> 01:17:50.500 

jest Powiatowy Zielonogórski Zarząd Dróg- 2 

czerwca i to kwota 

 

1067 
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01:17:50.500 --> 01:17:55.300 

zebrana ze zbiórki zostanie przekazana na 

działalność w Domu Dziecka 

 

1068 

01:17:55.300 --> 01:17:58.000 

w Klenicy. 

 

1069 

01:17:58.000 --> 01:18:03.300 

Proszę Państwa, my mamy jedną z najwyższych 

stawek o opłatę dla 

 

1070 

01:18:03.300 --> 01:18:05.600 

mieszkańców. 

 

1071 

01:18:05.600 --> 01:18:07.100 

Przypomnę- 37,50. Jest to jedna z wyższych. 

 

1072 

01:18:07.100 --> 01:18:11.600 

Zastanawiające jest też, że firma, która odbiera od 

nas odpady, 

 

1073 

01:18:11.600 --> 01:18:13.000 

mieści się w naszej gminie. 

 

1074 

01:18:13.000 --> 01:18:14.800 

Niedaleko. 

 

1075 

01:18:14.800 --> 01:18:22.400 

Firma odbiera śmieci z 12 gmin i są takie, 

 

1076 

01:18:23.000 --> 01:18:25.700 

mógłbym pokazać, gdzie są stawki niższe aniżeli my 

mamy. 

 

1077 

01:18:27.100 --> 01:18:31.900 

Każdy przedsiębiorca czy prowadzący działalność 

gospodarczą jest 

 

1078 

01:18:31.900 --> 01:18:36.000 

zobowiązany do tego, aby mieć podpisaną umowę 

na odbiór odpadów 

 

1079 

01:18:36.000 --> 01:18:38.700 

i na przykład ja takową mam. 

 

1080 

01:18:38.700 --> 01:18:44.000 

Mój koszt miesięczny jest o 1,80 zł jedynie większy 

aniżeli 

 

1081 

01:18:44.000 --> 01:18:45.900 

przeciętnego Kowalskiego w naszej gminie, 

 

1082 

01:18:45.900 --> 01:18:50.300 

ale ilość wytwarzanych śmieci jest 

nieporównywalna do Pana 

 

1083 

01:18:50.300 --> 01:18:53.200 

Kowalskiego. 

 

1084 

01:18:54.700 --> 01:18:55.800 

Można? Można. 

 

1085 

01:18:56.000 --> 01:18:59.800 

Proszę Państwa, ustawodawca daje taką możliwość 

negocjacji w tej 

 

1086 

01:18:59.800 --> 01:19:06.700 

chwili cen z firmą, która będzie odbierała i pytania 

są do tych 

 

1087 

01:19:06.700 --> 01:19:11.000 

zespołów, które w naszej gminie są powołane do 

tego, 

 

1088 

01:19:11.000 --> 01:19:12.300 

żeby zająć się gospodarką odpadami. 

 

1089 

01:19:12.300 --> 01:19:14.700 

Jeszcze raz powtórzę, co Państwo zrobiliście? 

 

1090 

01:19:17.600 --> 01:19:23.300 

Czy jest jakaś szansa, żeby obniżyć mieszkańcom 

odbiór tych odpadów? 
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1091 

01:19:23.300 --> 01:19:27.100 

I nie będę Państwa już zanudzał, co prawda 

dzisiejsza sesja 

 

1092 

01:19:27.100 --> 01:19:32.800 

przebiegła bardzo sprawnie, ale jeśli Państwo 

chcecie porozmawiać 

 

1093 

01:19:32.900 --> 01:19:35.200 

czy będziemy próbowali jeszcze Państwa namawiać, 

 

1094 

01:19:35.700 --> 01:19:40.500 

żeby się zabrało jakieś ciało, podpowiedzieć pewne 

rozwiązania. 

 

1095 

01:19:40.500 --> 01:19:43.700 

Jeszcze raz powtórzę- my nie odkrywamy tutaj 

Ameryki, 

 

1096 

01:19:43.700 --> 01:19:45.100 

proszę Państwa. 

 

1097 

01:19:45.100 --> 01:19:48.900 

Pewne działania już są prowadzone przez inne 

samorządy, 

 

1098 

01:19:48.900 --> 01:19:55.100 

chociażby jak ostatnio na tym spotkaniu nawet tutaj 

Panie z Wydziału 

 

1099 

01:19:55.100 --> 01:19:57.500 

zajmującym się odpadami same odpowiadały, 

 

1100 

01:19:57.500 --> 01:20:00.900 

że w Zielonej Górze na przykład jest spółka miejska 

prowadzi miejsce, 

 

1101 

01:20:00.900 --> 01:20:05.200 

gdzie może każdy przywieź odpady 

wielkogabarytowe i przyjdą i zabiorą 

 

1102 

01:20:05.200 --> 01:20:09.900 

sobie, krzesło, szafkę jakąś i tym samym obniżymy 

tonaż. 

 

1103 

01:20:10.200 --> 01:20:15.900 

Istota polega na tym, żeby obniżyć ten tonaż i 

zapłacić mniej 

 

1104 

01:20:15.900 --> 01:20:17.100 

na przyszłość. Dziękuję bardzo. 

 

1105 

01:20:17.500 --> 01:20:20.300 

- Dziękuję. Jeszcze jako mieszkaniec Pan Roman 

Bajor. 

 

1106 

01:20:20.300 --> 01:20:27.200 

- Państwo radni, szanowni goście, Panie Burmistrzu, 

 

1107 

01:20:27.200 --> 01:20:29.000 

Panie Przewodniczący. 

 

1108 

01:20:29.000 --> 01:20:31.800 

Przede wszystkim chciałem podziękować za 

udzielenie mi głosu 

 

1109 

01:20:31.800 --> 01:20:34.600 

w trakcie trwania sesji w tej wcześniejszej części, 

 

1110 

01:20:34.600 --> 01:20:38.200 

subtelnie, ale jednak chyba złamał Pan program 

posiedzenia, 

 

1111 

01:20:38.200 --> 01:20:41.300 

bo tam nie było punktu odpowiedzi na pytania 

radnych powiatowych. 

 

1112 

01:20:41.300 --> 01:20:45.000 

Myślę, że wystarczy, jak będę w tym ostatnim 

punkcie odpowiadał, 

 

1113 

01:20:45.000 --> 01:20:48.300 
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no w tym obecnie na wszelkiego rodzaju pytania. 

 

1114 

01:20:48.300 --> 01:20:53.000 

Odpowiadając teraz Pani radnej Arlecie Lubieniec. 

 

1115 

01:20:53.000 --> 01:20:57.900 

Powiem tak, nie wymienię nazwy partii, 

 

1116 

01:20:57.900 --> 01:21:01.400 

którą reprezentuję, ale jej symbolem jest zielona 

koniczynka. 

 

1117 

01:21:01.400 --> 01:21:06.400 

W miejscu, w którym Pani wskazała zobowiązuję 

się, że tam do żadnego 

 

1118 

01:21:06.400 --> 01:21:10.800 

bajora nie dopuścimy, zasiejemy te zielone 

koniczyny i żeby wszyscy 

 

1119 

01:21:10.800 --> 01:21:12.800 

byli zadowoleni myślę, że stanie się to jak 

najszybciej, 

 

1120 

01:21:12.800 --> 01:21:15.800 

jeszcze nie wiem- przed wakacjami, nie przed 

wakacjami, 

 

1121 

01:21:15.800 --> 01:21:16.900 

w ciągu kilku tygodni. 

 

1122 

01:21:17.500 --> 01:21:18.700 

Myślę, że damy radę to załatwić. 

 

1123 

01:21:18.700 --> 01:21:21.400 

Jak nie, to sam środki poświęcę i zasieję. 

 

1124 

01:21:23.100 --> 01:21:24.800 

Myślę, że to błaha rzecz i aż dziwne, 

 

1125 

01:21:24.800 --> 01:21:30.700 

że tyle trzeba było czekać i nadal czekamy na jakąś 

reakcję ze strony powiatu. 

 

1126 

01:21:30.700 --> 01:21:33.200 

Teraz jako mieszkaniec zwrócę się po kolei do spraw, 

 

1127 

01:21:33.200 --> 01:21:37.100 

które dzisiaj mi przyszły tutaj do głowy i po pierwsze 

tak: 

 

1128 

01:21:37.100 --> 01:21:42.200 

Państwo dzisiaj przyjęliście uchwałę o umorzeniu 

postępowania 

 

1129 

01:21:42.200 --> 01:21:43.600 

w sprawie wniesionej petycji. 

 

1130 

01:21:44.700 --> 01:21:47.500 

Wpisując się w konwencję tytułu tej uchwały, 

 

1131 

01:21:47.500 --> 01:21:51.300 

to można powiedzieć, że przyjęliście Państwo 

uchwałę w sprawie 

 

1132 

01:21:51.300 --> 01:21:55.700 

jakiejś tam petycji. 

 

1133 

01:21:55.700 --> 01:21:58.900 

Zanim się udałem na sesję dzisiaj tutaj do sali 104, 

 

1134 

01:21:58.900 --> 01:22:02.500 

sprawdzałem na portalu portalu gminy, na BIP-ie, 

 

1135 

01:22:02.500 --> 01:22:04.300 

na eSesję nie znalazłem projektu uchwały. 

 

1136 

01:22:04.300 --> 01:22:06.800 

Państwo dołożyliście to w trakcie posiedzenia, 

 

1137 

01:22:06.800 --> 01:22:10.900 
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no i pewnie dlatego to się nie znalazło i nie mogłem 

się zapoznać 

 

1138 

01:22:10.900 --> 01:22:12.400 

z tekstem i nie znam tekstu tej uchwały, 

 

1139 

01:22:12.400 --> 01:22:15.600 

a przy okazji no te literki z tamtej strony są zbyt 

małe, 

 

1140 

01:22:15.600 --> 01:22:17.300 

żebyśmy mogli jej rozczytać z tej strony siedząc. 

 

1141 

01:22:17.500 --> 01:22:21.500 

- Panie Romanie, od razu wchodząc w punkt, 

 

1142 

01:22:21.500 --> 01:22:24.800 

w pierwszym punkcie, jak są zgłaszane uchwały do 

zmiany i gdzieś tam 

 

1143 

01:22:24.800 --> 01:22:28.000 

zostały dyskutowane, to ona jest w przedstawienie 

porządku obrad 

 

1144 

01:22:28.000 --> 01:22:30.300 

na eSesji dostępna zawsze. 

- Okej, dziękuję. 

 

1145 

01:22:30.300 --> 01:22:32.300 

- Także mogła być, Panie Bartku, kiedy dostępna? 

 

1146 

01:22:32.300 --> 01:22:36.800 

Od razu, czyli w piątek pewnie. Dobrze. 

 

1147 

01:22:36.800 --> 01:22:39.900 

- To być może moja ułomność, może jestem 

[niezrozumiałe], 

 

1148 

01:22:40.400 --> 01:22:42.500 

jeżeli chodzi o komputery. 

 

1149 

01:22:42.500 --> 01:22:46.900 

W każdym bądź razie, odnośnie tego punktu, 

 

1150 

01:22:46.900 --> 01:22:52.200 

to bardzo bym prosił prezydium Rady o przesłanie 

umorzenia tej 

 

1151 

01:22:52.200 --> 01:22:59.100 

uchwały oraz rozumiem, że wniosku kogoś o 

wprowadzenie tej uchwały 

 

1152 

01:22:59.100 --> 01:23:00.800 

pod obrady, wraz z uzasadnieniem. 

 

1153 

01:23:00.800 --> 01:23:04.000 

Rozumiem, że to chodzi o jakieś tam postępowanie 

sądowe, 

 

1154 

01:23:04.000 --> 01:23:05.100 

które trwało jakieś tam prawie 5 lat. 

 

1155 

01:23:07.200 --> 01:23:10.000 

Proszę o przesłanie tych do wszystkich 

zainteresowanych członków Rady 

 

1156 

01:23:10.000 --> 01:23:11.800 

Rodziców, bo wszyscy wiedzą przecież o czym 

mówię. 

 

1157 

01:23:11.900 --> 01:23:16.500 

Tak, żebyśmy wszyscy wiedzieli, jakie uzasadnienia, 

 

1158 

01:23:16.500 --> 01:23:24.900 

z której strony padały i żeby już zakończyć 

niedomówienia w tej sprawie. 

 

1159 

01:23:24.900 --> 01:23:28.300 

Jeszcze jedna rzecz odnośnie głosowania, 

 

1160 

01:23:28.300 --> 01:23:31.500 

bo to, że Państwo dzisiaj umorzyliście 

postępowanie, 
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1161 

01:23:31.500 --> 01:23:34.400 

notabene umorzenie to też ma swoją wartość 

prawną, 

 

1162 

01:23:34.400 --> 01:23:36.700 

można było to inaczej nazwać, więc myślę, 

 

1163 

01:23:36.700 --> 01:23:39.100 

że to jest zamierzone nazwanie w tytule tak tej 

uchwały, 

 

1164 

01:23:39.100 --> 01:23:43.500 

Państwo zwróciliście uwagę, że kolega radny Pan 

Jan Rerus zagłosował 

 

1165 

01:23:43.900 --> 01:23:48.500 

przeciw umorzeniu i teraz mam pytanie do Pana 

radnego Jana Rerusa, 

 

1166 

01:23:52.300 --> 01:23:56.300 

czy to, że Rada Miejska uchwaliła umorzenie to 

znaczy, 

 

1167 

01:23:56.300 --> 01:23:58.700 

że Pan również zaprzestanie działań przeciwko 

Radzie Rodziców, 

 

1168 

01:23:58.700 --> 01:24:03.900 

czy zgodnie ze swoją obietnicą złożoną na sesji Rady 

Miejskiej 

 

1169 

01:24:03.900 --> 01:24:09.200 

w listopadzie 2018 będzie Pan wysyłał do Urzędu 

Skarbowego faktury 

 

1170 

01:24:09.200 --> 01:24:11.900 

firm współpracujących z Radą Rodziców w celu 

zweryfikowania tych 

 

1171 

01:24:11.900 --> 01:24:17.200 

faktur i krzyżowego sprawdzenia poprawności 

ewidencjonowania tych środków? 

 

1172 

01:24:17.200 --> 01:24:19.400 

No nigdzie od wtedy nie znalazłem takiej informacji, 

 

1173 

01:24:19.400 --> 01:24:22.100 

że Pan to zrobił albo że będzie Pan planować to 

robić i chciałbym 

 

1174 

01:24:22.100 --> 01:24:23.300 

od Pana usłyszeć taką informację. 

 

1175 

01:24:23.300 --> 01:24:27.700 

Odnośnie tej samej sprawy mam pytanie do Pana 

radnego Romana 

 

1176 

01:24:27.700 --> 01:24:36.000 

Rakowskiego, bo z powziętej wiedzy wiem, 

 

1177 

01:24:36.000 --> 01:24:42.100 

że to Pan był teraz wnioskodawcą o wycofanie 

swojej petycji i mam 

 

1178 

01:24:42.100 --> 01:24:48.900 

pytanie: po tylu latach działań, motania ludzi w 

jakieś posiedzenia, 

 

1179 

01:24:48.900 --> 01:24:50.800 

rozprawy sądowe, wyjazdy, apelacje, 

 

1180 

01:24:50.800 --> 01:24:55.400 

po dwóch odmowach policji, po dwóch odmowach 

prokuratury i po dwóch 

 

1181 

01:24:55.400 --> 01:24:59.500 

instancjach sądowych wycofujemy tak po prostu po 

cichu jakąś petycję. 

 

1182 

01:24:59.500 --> 01:25:05.300 

A ja mam pytanie merytoryczne, takie autentyczne 

wynikające z troski 
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1183 

01:25:05.300 --> 01:25:10.400 

o wszystkie Rady Rodziców, bo Pan radny Jan Rerus 

mówił o wszystkich 

 

1184 

01:25:10.400 --> 01:25:12.100 

Radach Rodziców, że należy podać je kontroli, 

 

1185 

01:25:12.100 --> 01:25:13.600 

wtedy w listopadzie 2018. 

 

1186 

01:25:13.600 --> 01:25:17.200 

I w tym kontekście mam pytanie do Pana radnego 

Romana Rakowskiego, 

 

1187 

01:25:17.200 --> 01:25:21.400 

czy widzi Pan potrzebę zapobieżenia w przyszłości 

tego typu 

 

1188 

01:25:21.400 --> 01:25:30.200 

pomówieniom poprzez sporządzenie zestawu 

zasad, kryteriów oceny 

 

1189 

01:25:30.200 --> 01:25:32.300 

prowadzenia poprawności dokumentacji Rad 

Rodziców? 

 

1190 

01:25:32.300 --> 01:25:36.000 

Tak, żeby wszystkie szkoły miały jednolite 

wymagania, 

 

1191 

01:25:36.000 --> 01:25:37.900 

określone przez Komisje Rady Miejskiej, 

 

1192 

01:25:37.900 --> 01:25:39.400 

przez Radę Miejską, przez Pana Burmistrza, 

 

1193 

01:25:39.400 --> 01:25:45.100 

bo mi się wydaje, że jeśli nie było złej woli w 

inicjowaniu tych 

 

1194 

01:25:45.100 --> 01:25:48.700 

działań, które dzisiaj kończymy, to należałoby coś 

pozytywnego 

 

1195 

01:25:48.700 --> 01:25:51.300 

uzyskać na koniec tych działań. 

 

1196 

01:25:51.300 --> 01:25:56.100 

Ja ze swojej strony, jako rodzic, ale jako też 

nauczyciel oferuję 

 

1197 

01:25:56.100 --> 01:25:57.800 

pomoc w przygotowaniu takich zasad, 

 

1198 

01:25:57.800 --> 01:26:02.100 

ściśle określających zasady dokumentowania 

przychodów i rozchodów 

 

1199 

01:26:02.100 --> 01:26:03.900 

Rady Rodziców. 

 

1200 

01:26:03.900 --> 01:26:06.100 

Jeszcze raz kończę pytanie do Pana Rakowskiego, 

czy widzi Pan 

 

1201 

01:26:06.100 --> 01:26:08.500 

potrzebę przygotowania takiego dokumentu, 

 

1202 

01:26:08.500 --> 01:26:10.300 

żeby w przyszłości już nigdy nie było niedomówień? 

 

1203 

01:26:10.300 --> 01:26:17.000 

I ostatnia rzecz, ja nie jestem pewien, 

 

1204 

01:26:17.300 --> 01:26:20.200 

czy Pan Przewodniczący dzisiaj zachęcając do 

zbiórki publicznej 

 

1205 

01:26:20.200 --> 01:26:27.000 

na rzecz Szkoły Podstawowej nr 3 za 

pośrednictwem Pana Bartka spełnia 
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1206 

01:26:27.000 --> 01:26:30.300 

wszystkie wymogi, które zbiórki publiczne 

obowiązują. 

 

1207 

01:26:30.300 --> 01:26:35.300 

Ja pierwszy deklaruję, że wpłacę znaczącą kwotę na 

cel, 

 

1208 

01:26:35.300 --> 01:26:37.100 

o której się dyrekcja szkoły zwróciła, 

 

1209 

01:26:37.100 --> 01:26:41.100 

ale pod warunkiem, że Panowie radni z Klubu 

Forum powiecie mi, 

 

1210 

01:26:41.100 --> 01:26:45.500 

jak to udokumentować, bo ja do teraz boję się 

przekazywać jakąkolwiek 

 

1211 

01:26:45.500 --> 01:26:50.000 

gotówkę- nie to, że nie ufam Panu Bartkowi- tylko 

są przepisy, 

 

1212 

01:26:50.000 --> 01:26:52.000 

które regulują zbiórki publiczne i nie wiem, 

 

1213 

01:26:52.000 --> 01:26:56.000 

czy za zbiórka byłaby w takiej formie poprawnie 

przez Panów 

 

1214 

01:26:56.000 --> 01:26:57.200 

zinterpretowana. Dziękuję. 

 

1215 

01:26:57.200 --> 01:26:59.400 

- Ale ja ufam Panu Bartkowi. 

 

1216 

01:26:59.400 --> 01:27:03.300 

Panie Bartku, zapisał Pan tam nazwiska tych osób, 

 

1217 

01:27:03.300 --> 01:27:05.200 

które wpłaciły te pieniądze w razie czego? 

 

1218 

01:27:05.200 --> 01:27:10.400 

Jeszcze mamy zgłoszenie tutaj Pani Beaty Springer, 

 

1219 

01:27:10.400 --> 01:27:13.200 

która chciała jeszcze krótko uzupełnić wcześniejszą 

wypowiedź. 

 

1220 

01:27:13.600 --> 01:27:15.200 

Bardzo proszę Pani Beato. 

 

1221 

01:27:18.700 --> 01:27:23.300 

- Nie, nie chciałam uzupełnić, też to nie będzie 

żadne pytanie, 

 

1222 

01:27:23.300 --> 01:27:25.200 

ani wywód. Chciałbym tylko Państwa zaprosić, 

 

1223 

01:27:25.200 --> 01:27:30.700 

bo dzisiaj w Cigacicach nad Odrą o 17:00 odbędzie 

się 

 

1224 

01:27:30.700 --> 01:27:32.600 

panel dyskusyjny w sprawie Odry, 

 

1225 

01:27:32.600 --> 01:27:37.600 

więc chciałam, który też jest dotarcie marszu dla 

Odry, 

 

1226 

01:27:37.600 --> 01:27:42.000 

dotarcie do Cigacic, a jutro rano o 9:00 jest 

wyruszenie kolejnym 

 

1227 

01:27:42.000 --> 01:27:43.800 

w stronę ujścia rzeki. 

 

1228 

01:27:43.800 --> 01:27:48.200 

Chciałam Państwa zaprosić decydentów na ten 

panel dyskusyjny o 17:00. 

 

1229 

01:27:48.700 --> 01:27:53.700 
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- Dziękuję i przechodzimy do udzielenia odpowiedzi. 

 

1230 

01:27:53.700 --> 01:27:56.800 

Widzę, że zgłosili się tutaj oprócz Burmistrza 

również radni. 

 

1231 

01:27:56.900 --> 01:27:58.800 

Bardzo proszę, Pan Stanisław Kaczmara ad vocem. 

 

1232 

01:27:58.800 --> 01:28:03.600 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1233 

01:28:03.600 --> 01:28:05.200 

Panie Burmistrzu. 

 

1234 

01:28:05.200 --> 01:28:07.700 

Ja chciałbym się zwrócić do radnego Romka Bajora. 

 

1235 

01:28:07.700 --> 01:28:15.100 

Jak to powinno się odbywać ze zbiórką pieniędzy- 

jest przygotowana 

 

1236 

01:28:15.100 --> 01:28:20.100 

lista na co, są podpisy i na końcu jest, kto przyjął te 

pieniądze. 

 

1237 

01:28:20.100 --> 01:28:26.400 

Tutaj nie ma żadnych przewałek, nie ma lewizny 

jakiejś, 

 

1238 

01:28:26.400 --> 01:28:28.800 

nic. Tam są nazwiska proszę Państwa, 

 

1239 

01:28:28.800 --> 01:28:32.300 

jest lista i kto przyjmie te pieniądze, 

 

1240 

01:28:34.000 --> 01:28:40.900 

którzy organizują ten konkurs i nie ma problemu. 

 

1241 

01:28:40.900 --> 01:28:44.500 

I tak to zawsze powinno się odbywać, proszę 

Państwa. 

 

1242 

01:28:44.500 --> 01:28:47.900 

Ja też organizuję pewne sprawy i zawsze, 

 

1243 

01:28:47.900 --> 01:28:52.500 

jeżeli są pieniądze, to się powołuje Komisję, 

 

1244 

01:28:52.500 --> 01:28:56.700 

która liczy te pieniądze i jest protokół jest cały czas 

wszystko 

 

1245 

01:28:56.700 --> 01:29:04.100 

okej. A jeżeli Pan tutaj zwrócił się też w stosunku to, 

 

1246 

01:29:04.100 --> 01:29:13.000 

co Rada podjęła w tym wypadku o jakby 

zaniechaniu dalszych kroków 

 

1247 

01:29:13.000 --> 01:29:19.800 

w stosunku do zgłoszonych w sprawie 

nieprawidłowości Rady Rodziców, 

 

1248 

01:29:19.800 --> 01:29:26.000 

to mówię muszę powiedzieć, że nieprawidłowości 

są widoczne, 

 

1249 

01:29:26.000 --> 01:29:29.700 

jeżeli prokurator nie zauważył lub też nie chciał, 

 

1250 

01:29:29.700 --> 01:29:33.600 

bo mówi, że to nie jest mała szkodliwość społeczna, 

 

1251 

01:29:33.600 --> 01:29:36.600 

to to jest mała szkodliwość społeczna i musimy się z 

tym pogodzić, 

 

1252 

01:29:36.600 --> 01:29:38.600 

ale niesmak został. 

 

1253 
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01:29:38.600 --> 01:29:41.500 

Panie radny, niesmak został. 

 

1254 

01:29:41.500 --> 01:29:45.000 

I dlatego wiedząc, jak to się robi, 

 

1255 

01:29:45.000 --> 01:29:50.900 

to muszę powiedzieć szczerze, że jeżeli sprawy są 

finansowe, 

 

1256 

01:29:50.900 --> 01:29:53.600 

to są protokoły. 

 

1257 

01:29:53.600 --> 01:29:56.000 

Jeżeli tych protokołów nie ma, 

 

1258 

01:29:56.000 --> 01:30:00.900 

to automatycznie są podejrzenia i każdy 

jeden ma prawo podejrzewać. Dziękuję bardzo. 

 

1259 

01:30:00.900 --> 01:30:02.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

1260 

01:30:02.800 --> 01:30:04.100 

Proszę ad vocem, Pan radny Jan Rerus. 

 

1261 

01:30:04.400 --> 01:30:07.500 

- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. 

 

1262 

01:30:07.500 --> 01:30:09.100 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni goście, 

 

1263 

01:30:09.100 --> 01:30:13.400 

no ja chciałem tu się odnieść właśnie do 

wypowiedzi Pana Bajora, 

 

1264 

01:30:13.400 --> 01:30:15.300 

jak tu występował nie jako radny, 

 

1265 

01:30:15.300 --> 01:30:16.700 

tylko jako mieszkaniec. 

 

1266 

01:30:16.700 --> 01:30:20.600 

Oczywiście nie będę odpowiadał na pytania, 

 

1267 

01:30:20.600 --> 01:30:23.300 

które tutaj próbujemy zaczepiać pytaniami, 

 

1268 

01:30:23.300 --> 01:30:27.300 

absolutnie są to pytania nie na miejscu, 

 

1269 

01:30:27.300 --> 01:30:30.100 

ale w kilku słowach coś się odnieść. 

 

1270 

01:30:30.100 --> 01:30:34.300 

Po pierwsze zagłosowałem przeciw, ponieważ ta 

petycja była złożona 

 

1271 

01:30:34.300 --> 01:30:39.900 

przez Pana radnego i nie została do końca 

wyjaśniona. 

 

1272 

01:30:39.900 --> 01:30:44.100 

Pan Bajor nie ma prawa żądania takich 

dokumentów. 

 

1273 

01:30:44.100 --> 01:30:48.700 

Jak chce, niech z ustawy o dostępie do informacji 

publicznej sobie 

 

1274 

01:30:48.700 --> 01:30:52.900 

wystąpi na piśmie, na pewno Pan Burmistrz 

udostępni te dokumenty, 

 

1275 

01:30:52.900 --> 01:30:54.600 

a nie tak sobie żądać tutaj. 

 

1276 

01:30:54.600 --> 01:30:56.300 

To nie jest to miejsce do żądania. 

 

1277 

01:30:56.300 --> 01:31:01.500 

Następnie dlaczego zostało to- zauważcie, 
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1278 

01:31:01.500 --> 01:31:04.000 

że nawet przy uchwale ja nie chciałem zajmować 

głosu. 

 

1279 

01:31:04.000 --> 01:31:06.400 

Swoje zdanie wyraziłem głosowaniem i koniec, 

 

1280 

01:31:06.400 --> 01:31:10.500 

ale skoro Pan Bajor wywołał ten temat powtórnie, 

 

1281 

01:31:10.500 --> 01:31:11.800 

no to trzeba się do tego odnieść. 

 

1282 

01:31:11.800 --> 01:31:14.800 

Ja mam opinię Ministerstwa Oświaty, 

 

1283 

01:31:14.800 --> 01:31:17.700 

w których jednoznacznie Minister Oświaty mówi, 

 

1284 

01:31:17.700 --> 01:31:22.300 

że dokumentacja Rady Rodziców jest dokumentacją 

do wglądu dla 

 

1285 

01:31:22.300 --> 01:31:25.100 

wszystkich radnych i jest dokumentacją dostępną. 

 

1286 

01:31:25.100 --> 01:31:29.300 

Pan Bajor schował głęboko pod biurko 

dokumentację i jej 

 

1287 

01:31:29.300 --> 01:31:31.900 

nie udostępnił. Nie będę komentował tego. 

 

1288 

01:31:31.900 --> 01:31:34.600 

Dla mnie, jeżeli przy tak prostej sprawie, 

 

1289 

01:31:34.600 --> 01:31:37.900 

gdzie rodzice wpłacają pieniądze, nie chce się 

udostępnić 

 

1290 

01:31:37.900 --> 01:31:40.200 

dokumentacji, odpowiedź jest jednoznaczna. 

 

1291 

01:31:40.200 --> 01:31:41.400 

Nie będę musiał mówić. 

 

1292 

01:31:41.400 --> 01:31:42.500 

Jest jednoznaczna. 

 

1293 

01:31:42.500 --> 01:31:46.100 

Natomiast co do wyroków sądowych- bardzo 

popieram tutaj wypowiedź 

 

1294 

01:31:46.100 --> 01:31:51.200 

Pana radnego Kaczmara, który mówi- no jakieś tam 

niedopowiedzenia 

 

1295 

01:31:51.200 --> 01:31:54.000 

były, natomiast co do wyroku sądu, wystarczy tylko 

przeczytać. 

 

1296 

01:31:54.000 --> 01:31:59.500 

Wyroki sądu są takie, że nie, że zabroniły dostępu 

do dokumentacji. 

 

1297 

01:31:59.500 --> 01:32:02.300 

Po prostu nie zostały spełnione warunki formalne, 

 

1298 

01:32:02.300 --> 01:32:06.500 

proceduralne i w związku z tym zostało to 

odrzucone możliwości, 

 

1299 

01:32:06.500 --> 01:32:08.300 

żeby Komisja miała wgląd. 

 

1300 

01:32:08.300 --> 01:32:14.400 

Pan radny, który złożył petycję według mnie zrobił 

duży ukłon 

 

1301 

01:32:14.400 --> 01:32:17.400 

w stronę Komisji, która powinna to rozpatrzyć. 
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1302 

01:32:17.400 --> 01:32:21.000 

Powinna to rozpatrzyć, bo wyrok sądu nie był taki, 

 

1303 

01:32:21.000 --> 01:32:23.000 

że nie można tej dokumentacji pokazać, 

 

1304 

01:32:23.000 --> 01:32:25.800 

tylko proceduralne sprawy zaważyły o tym, 

 

1305 

01:32:25.800 --> 01:32:26.900 

że ten wyrok uchylony. 

 

1306 

01:32:26.900 --> 01:32:29.000 

Zrobił ukłon, powiedział- no dobra, 

 

1307 

01:32:29.100 --> 01:32:31.500 

już nie będziemy się z tym wnosić, 

 

1308 

01:32:31.500 --> 01:32:33.900 

było, minęło, należy to wycofać. 

 

1309 

01:32:33.900 --> 01:32:37.300 

I takie pismo złożył i stąd ta procedura została, 

 

1310 

01:32:38.100 --> 01:32:39.500 

moim zdaniem zakończona. 

 

1311 

01:32:39.500 --> 01:32:43.700 

Natomiast Pan Bajor wywołał dzisiaj ponownie tą 

procedurę i powtórzę, 

 

1312 

01:32:43.700 --> 01:32:49.600 

że to, co mówiłem, że nie fair jest w stosunku do 

rodziców, 

 

1313 

01:32:49.600 --> 01:32:52.300 

żeby dokumentacja została ujawniona dlatego, 

 

1314 

01:32:52.300 --> 01:32:54.300 

że nie można było sprawdzić, jak było. 

 

1315 

01:32:54.300 --> 01:32:57.400 

Można było ją położyć na stół, rozsypać, 

 

1316 

01:32:57.400 --> 01:32:59.600 

proszę bardzo. Taka jest dokumentacja, tak to 

wygląda. 

 

1317 

01:32:59.600 --> 01:33:01.700 

Tego nie zrobiono. 

 

1318 

01:33:01.700 --> 01:33:07.100 

Cały czas odchodzono od tego, żeby nie ujawnić tej 

dokumentacji. 

 

1319 

01:33:07.100 --> 01:33:11.500 

W związku z tym ja też głosowałem przeciwko, 

 

1320 

01:33:11.500 --> 01:33:13.300 

bo uważam, że komisja się źle zachowała, 

 

1321 

01:33:13.300 --> 01:33:15.200 

powinna rozpatrzyć. 

 

1322 

01:33:15.200 --> 01:33:18.400 

Ja na ten moment, co ja zrobię dalej z 

dokumentacją, 

 

1323 

01:33:18.500 --> 01:33:20.300 

czy ja będę ja wnosił gdzieś, coś, 

 

1324 

01:33:20.300 --> 01:33:23.700 

no to Panie Bajor, jest to moja prywatna sprawa, 

 

1325 

01:33:23.700 --> 01:33:26.100 

co ja będę robił, ale mogę powiedzieć, 

 

1326 

01:33:26.100 --> 01:33:31.700 

że na dzień dzisiejszy uważam sprawę dla mnie za 

zamkniętą. Dziękuję. 
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1327 

01:33:31.700 --> 01:33:33.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

1328 

01:33:33.900 --> 01:33:35.600 

Proszę, Pani radna Izabela Wojewoda. 

 

1329 

01:33:35.600 --> 01:33:44.700 

- Znaczy ja mam tutaj odpowiedź do Pana radnego 

Stanisława Kaczmara. 

 

1330 

01:33:44.700 --> 01:33:48.200 

Zasady zbiórek publicznych reguluje ustawa i 

najpierw trzeba ją 

 

1331 

01:33:48.200 --> 01:33:50.600 

zgłosić, zanim się nią rozpocznie i to, 

 

1332 

01:33:50.600 --> 01:33:52.700 

że my udokumentujemy teraz podpisami, 

 

1333 

01:33:52.700 --> 01:33:56.300 

to niczego nie zmieni, najpierw trzeba zgłosić 

zbiórkę publiczną, 

 

1334 

01:33:56.300 --> 01:33:58.100 

żeby ją rozpocząć. 

 

1335 

01:33:58.100 --> 01:34:02.900 

Natomiast z tego, co ja pamiętam, to wszystkie 

zbiórki publiczne 

 

1336 

01:34:02.900 --> 01:34:04.400 

nie były zgłaszane przez Radę Rodziców, 

 

1337 

01:34:04.400 --> 01:34:08.000 

za wyjątkiem jednego festynu, gdzie mieliśmy jakąś 

tam akcję 

 

1338 

01:34:08.000 --> 01:34:11.400 

rozplanowaną i była zgłoszona zbiórka publiczna 

normalnie, 

 

1339 

01:34:11.400 --> 01:34:13.100 

proceduralnie. 

 

1340 

01:34:13.100 --> 01:34:15.300 

Natomiast były listy podpisów zgodnie z tym, 

 

1341 

01:34:15.300 --> 01:34:18.400 

co Pan Kaczmar mówi- dokładnie tak samo podpisy, 

 

1342 

01:34:18.500 --> 01:34:20.400 

Komisja, która potwierdza odbiór pieniędzy, 

 

1343 

01:34:20.400 --> 01:34:23.300 

więc nie wiem, czemu Panie Stasiu, 

 

1344 

01:34:23.300 --> 01:34:28.200 

Panu został jakiś niesmak, bo dokładnie odbywało 

się to tak, 

 

1345 

01:34:28.200 --> 01:34:30.000 

jak Pan mówi. 

 

1346 

01:34:30.000 --> 01:34:34.100 

Kto dał, ile dał, Komisja potwierdziła odebranie 

podpisu i wpłacanie 

 

1347 

01:34:34.100 --> 01:34:35.900 

środków na konto Rady Rodziców. 

 

1348 

01:34:35.900 --> 01:34:41.600 

Nie było wydawane KP, których domagał się Pan 

radny Jan Rerus, 

 

1349 

01:34:41.600 --> 01:34:45.200 

mówiąc o nieprawidłowościach w dokumentacji. 

 

1350 

01:34:45.200 --> 01:34:48.100 
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Faktycznie nie było wydane, ale jeśli tutaj będzie 

wydawane KP, 

 

1351 

01:34:48.100 --> 01:34:49.600 

to może ja też chętnie wpłacę. 

 

1352 

01:34:49.600 --> 01:34:51.600 

Dziękuję. 

 

1353 

01:34:51.600 --> 01:34:53.700 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan radny Roman 

Rakowski. 

 

1354 

01:34:53.700 --> 01:34:58.800 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1355 

01:34:58.800 --> 01:35:00.000 

szanowni Państwo. 

 

1356 

01:35:00.000 --> 01:35:09.000 

Będąc na ostatnim spotkaniu Komisji rozpatrywała 

mają petycję, 

 

1357 

01:35:09.000 --> 01:35:12.600 

rozmawialiśmy dosyć długo na ten temat i powiem 

szczerze, 

 

1358 

01:35:12.600 --> 01:35:17.400 

że czułem, że pozostanie ten niesmak po mojej 

decyzji, 

 

1359 

01:35:17.400 --> 01:35:21.500 

którą podjąłem wycofując tą petycję. 

 

1360 

01:35:21.500 --> 01:35:26.400 

Osoby, które teraz zabierały głos przede mną, 

 

1361 

01:35:26.700 --> 01:35:30.300 

szczególnie Pan Bajor, który mówi o tym i pyta mnie 

o potrzebach 

 

1362 

01:35:30.300 --> 01:35:33.300 

zapobieżenia pomówieniom, to chcę Panu 

odpowiedzieć, 

 

1363 

01:35:33.300 --> 01:35:37.200 

Panie Bajor, że w mojej petycji nie było ani słowa, 

 

1364 

01:35:37.200 --> 01:35:40.200 

ani zdania pomawiającego kogokolwiek. 

 

1365 

01:35:40.200 --> 01:35:47.700 

Tam była petycja, tylko i wyłącznie o udostępnienie 

dokumentacji 

 

1366 

01:35:47.700 --> 01:35:49.800 

2013- 2018. 

 

1367 

01:35:49.800 --> 01:35:52.700 

Tylko i wyłącznie był taki temat. 

 

1368 

01:35:52.700 --> 01:35:57.700 

Wyrok Sądu Okręgowego w Zielonej Górze, 

 

1369 

01:35:57.700 --> 01:36:05.100 

który dotarł tutaj do gminy, ja również otrzymałem 

wyraźnie mówi, 

 

1370 

01:36:05.100 --> 01:36:08.600 

dlaczego zostało głosowanie zostało umorzone, 

 

1371 

01:36:08.600 --> 01:36:10.700 

dlaczego apelacja została gminy odrzucona. 

 

1372 

01:36:10.700 --> 01:36:13.400 

Jeżeli Pan otrzyma te dokumenty, a myślę, 

 

1373 

01:36:13.400 --> 01:36:19.500 

że Pan już ma te dokumenty, bo Pan był stroną- tak 

mi się wydaje- to 

 

1374 

01:36:19.500 --> 01:36:27.300 
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Pan wie, dlaczego Sąd Okręgowy umorzył- może 

inaczej- apelację 

 

1375 

01:36:27.300 --> 01:36:31.900 

odrzucił gminy Sulechów, gdzie było uzasadnienie 

dosyć długie, 

 

1376 

01:36:31.900 --> 01:36:39.400 

uzasadnienie wyroku sądu i tam doraźnie jest 

napisane- wyrok 

 

1377 

01:36:39.400 --> 01:36:40.700 

prawomocny ze względu na. 

 

1378 

01:36:40.700 --> 01:36:42.400 

Nie będę teraz tłumaczył w tym miejscu, 

 

1379 

01:36:42.400 --> 01:36:44.700 

nie ma potrzeby, niech Pan sobie poczyta. 

 

1380 

01:36:44.700 --> 01:36:56.100 

I ten niesmak pozostaje dlatego, że poszedłem 'na 

układ z Komisją', 

 

1381 

01:36:56.100 --> 01:36:58.500 

żeby zakończyć temat, żeby już nie ruszać tego 

tematu. 

 

1382 

01:36:58.500 --> 01:37:02.500 

Tyle lat minęło. 

 

1383 

01:37:02.500 --> 01:37:07.500 

Nie będę się bawił już brzydko mówiąc w 

odpowiedzi Panu Bajorowi 

 

1384 

01:37:07.500 --> 01:37:10.600 

czy widzę jakieś możliwości zapobieżenia 

pomówieniom. 

 

1385 

01:37:10.600 --> 01:37:13.000 

Jeżeli kto będzie chciał pomagać, to zawsze będzie 

to robił. 

 

1386 

01:37:13.000 --> 01:37:15.700 

Ja Pana nie pomówiłem ani Komisji, 

 

1387 

01:37:15.700 --> 01:37:23.600 

ani Rady Rodziców, tylko na wniosek osób 

zainteresowanych złożyłem tą petycję. 

 

1388 

01:37:23.600 --> 01:37:27.900 

Jeśli chodzi o fundusze, które są zbierane przez tego 

typu placówki, 

 

1389 

01:37:27.900 --> 01:37:29.800 

szkoły, przedszkola i inne placówki, 

 

1390 

01:37:29.800 --> 01:37:34.000 

to się oczywiście dzieje na podstawie pewnych 

zasad, 

 

1391 

01:37:34.000 --> 01:37:35.900 

reguł, regulaminów, przepisów prawa. 

 

1392 

01:37:35.900 --> 01:37:41.600 

Jeżeli ktoś tego nie stosuje, a wtedy mieliśmy 

dokumentację i Państwo 

 

1393 

01:37:41.600 --> 01:37:44.700 

też doskonale wiecie, to, co Pan Kacper wtedy 

powiedział ten niesmak 

 

1394 

01:37:44.700 --> 01:37:47.200 

został, Państwo też mieliście dokumentację, 

 

1395 

01:37:47.200 --> 01:37:50.400 

że były pewne nieprawidłowości i tego nie możemy 

zaprzeczyć, 

 

1396 

01:37:50.400 --> 01:37:53.000 

bo są dokumenty. 

 

1397 

01:37:53.000 --> 01:37:56.100 
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Ale minęło tyle lat, Sąd Okręgowy wydał wyrok. 

 

1398 

01:37:56.100 --> 01:38:02.700 

Jeżeli ktokolwiek w tej chwili chciałby zająć się tym 

tematem, 

 

1399 

01:38:02.700 --> 01:38:06.200 

to może złożyć zawiadomienie do prokuratury. 

 

1400 

01:38:06.200 --> 01:38:14.400 

Ja mogę również złożyć też zawiadomienie do 

prokuratury, 

 

1401 

01:38:14.400 --> 01:38:17.900 

czyli skargę na przykład na wyrok ze względu na to, 

 

1402 

01:38:18.600 --> 01:38:19.700 

że jakie są uzasadnienia. 

 

1403 

01:38:19.700 --> 01:38:21.900 

Proszę Państwa, nie będę się to bawił. 

 

1404 

01:38:21.900 --> 01:38:23.000 

Naprawdę. 

 

1405 

01:38:23.000 --> 01:38:30.000 

Zostało to zakończone wyrokiem sądu 

prawomocnym i dziwię się 

 

1406 

01:38:30.000 --> 01:38:34.600 

troszeczkę, Panie Bajor, że Pan występuje teraz 

tutaj mówiąc takie 

 

1407 

01:38:34.600 --> 01:38:37.000 

rzeczy, a był Pan. 

 

1408 

01:38:37.700 --> 01:38:40.800 

Jeżeli chciałby Pan być uczciwy, a myślę, 

 

1409 

01:38:40.800 --> 01:38:44.600 

że Pan wtedy i teraz uważa, że Pan ma tylko i 

wyłącznie rację, 

 

1410 

01:38:44.600 --> 01:38:49.700 

trzeba było udostępnić tą dokumentację i pokazać 

jacy to radni 

 

1411 

01:38:49.700 --> 01:38:51.000 

z Forum, którzy złożyli ten wniosek, 

 

1412 

01:38:51.000 --> 01:38:52.800 

są źli, bo nie mają racji. 

 

1413 

01:38:52.800 --> 01:38:55.800 

Trzeba było to udokumentować, powiedzieć, 

 

1414 

01:38:55.800 --> 01:38:58.300 

a nie bronić się przed tym. 

 

1415 

01:38:58.300 --> 01:39:00.700 

Nikt Pana nie pomówił. 

 

1416 

01:39:00.700 --> 01:39:03.400 

Powtarzam jeszcze raz- nikt Pana nie pomówił, 

 

1417 

01:39:03.400 --> 01:39:09.800 

tylko Pan nie chciał udostępnić dokumentacji i to 

jest clou tego 

 

1418 

01:39:09.800 --> 01:39:11.300 

wszystkiego. 

 

1419 

01:39:11.300 --> 01:39:12.400 

A nie to, co się działo później. 

 

1420 

01:39:12.400 --> 01:39:17.100 

Bo wiem tylko jedną rzecz, która mnie, 

 

1421 

01:39:17.100 --> 01:39:21.800 

jako osobę, już nie jako radnego, ale jako człowieka, 
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1422 

01:39:21.800 --> 01:39:26.900 

bulwersuje- że bez wglądu do dokumentacji 

prokuratura umarza 

 

1423 

01:39:26.900 --> 01:39:28.500 

postępowanie. Nie robi żadnych opinii, 

 

1424 

01:39:28.500 --> 01:39:30.700 

nic nie robi, nic. 

 

1425 

01:39:30.700 --> 01:39:32.800 

Tutaj nie byłoby tematu. 

 

1426 

01:39:32.800 --> 01:39:33.900 

Dla mnie to jest zastanawiające. 

 

1427 

01:39:33.900 --> 01:39:37.100 

5 lat prawie, tak, jak Pan powiedział. 

 

1428 

01:39:37.100 --> 01:39:43.000 

Od 2018 czy 2019- nie pamiętam 2018 roku ten 

temat się pojawił. 

 

1429 

01:39:43.000 --> 01:39:49.700 

Nikt nic z tego nie zrobił, czy coś takiego było złego, 

 

1430 

01:39:49.700 --> 01:39:56.700 

że część osób z Rady Rodziców występowała o 

udokumentowanie przez 

 

1431 

01:39:56.700 --> 01:40:01.900 

radnych, przeze mnie udokumentowanie 

działalności wtedy. 

 

1432 

01:40:01.900 --> 01:40:05.000 

Czego się wstydzić, czego się bać, 

 

1433 

01:40:05.000 --> 01:40:06.100 

jak zrobisz wszystko jest okej? 

 

1434 

01:40:07.600 --> 01:40:11.400 

Przecież wszyscy tu mówimy tutaj na sesji bardzo 

często na Komisjach, 

 

1435 

01:40:11.400 --> 01:40:13.400 

jeżeli nie masz nic do ukrycia, to mów. 

 

1436 

01:40:13.400 --> 01:40:18.500 

Jeżeli coś ukrywasz, coś zatajasz, coś tam zawsze w 

domyśle będzie. 

 

1437 

01:40:18.500 --> 01:40:21.500 

Czyli ten niesmak, to nie pomawiam, 

 

1438 

01:40:21.500 --> 01:40:25.300 

broń Boże, a ten niesmak zawsze pozostanie i on 

pozostał. 

 

1439 

01:40:25.300 --> 01:40:26.500 

Dziękuję bardzo. 

 

1440 

01:40:26.500 --> 01:40:28.700 

- Dziękuję bardzo. 

 

1441 

01:40:28.700 --> 01:40:30.700 

Proszę Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

1442 

01:40:30.700 --> 01:40:32.700 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1443 

01:40:32.700 --> 01:40:33.900 

Panie Burmistrzu. 

 

1444 

01:40:33.900 --> 01:40:37.600 

właśnie o ten niesmak, bo z tego względu, 

 

1445 

01:40:37.600 --> 01:40:41.300 

że akurat jestem członkiem Komisji, 

 

1446 

01:40:41.300 --> 01:40:50.800 

która rozpatrywała oczywiście wyrok sądu i myślę, 
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1447 

01:40:50.800 --> 01:40:56.700 

że tutaj Pan radny Roman Rakowski zachował się 

bardzo fair, 

 

1448 

01:40:56.700 --> 01:41:03.100 

bo przyszedł i złożył wniosek, żebyśmy nie 

rozpatrywali tego, 

 

1449 

01:41:03.100 --> 01:41:06.500 

ale tutaj właśnie ten niesmak zostaje, 

 

1450 

01:41:06.500 --> 01:41:14.300 

Pani radna Izo, bo ja nie wiem, dlaczego Pan Roman 

Rakowski wyciąga 

 

1451 

01:41:14.300 --> 01:41:19.500 

w tej chwili to na sesji- Pan Bajor przepraszam. 

 

1452 

01:41:21.200 --> 01:41:23.300 

4 lata to się wałkuje. 

 

1453 

01:41:23.300 --> 01:41:28.700 

Nic nie osiągnęliśmy i zostaje właśnie ten niesmak. 

 

1454 

01:41:28.700 --> 01:41:36.700 

Właśnie ten niesmak, bo raz Panie Romanie 

dokumentów nie było 

 

1455 

01:41:36.700 --> 01:41:45.100 

wszystkich i dlatego to jest niesmak i jeżeli coś 

takiego podnosimy, 

 

1456 

01:41:45.100 --> 01:41:47.500 

a nie powinniśmy w tej chwili, Panie Romanie, 

 

1457 

01:41:47.500 --> 01:41:52.200 

podnosić tego na sesji. 

 

1458 

01:41:52.200 --> 01:41:53.800 

Sprawa jest zakończona. 

 

1459 

01:41:53.800 --> 01:41:56.800 

Obojętnie, czy ktoś uważa tak, 

 

1460 

01:41:56.800 --> 01:42:00.100 

czy czy inaczej. 

 

1461 

01:42:00.100 --> 01:42:02.300 

A my w tej chwili, proszę Państwa, 

 

1462 

01:42:02.300 --> 01:42:06.800 

na Forum mieszkańców w dalej w dalszym ciągu 

żeśmy podnieśli to, 

 

1463 

01:42:06.800 --> 01:42:11.000 

co zostaje i proszę Państwa do końca to będzie. 

 

1464 

01:42:11.000 --> 01:42:14.600 

Takie sprawy proszę Państwa, nie giną. 

 

1465 

01:42:14.600 --> 01:42:16.200 

Zawsze w pamięci zostają. 

 

1466 

01:42:16.200 --> 01:42:20.300 

A jeżeli chodzi tutaj o tą listę, 

 

1467 

01:42:20.300 --> 01:42:26.200 

Pani radna, to nie jest forma taka, jaką przewiduje 

ustawa o zbiórce 

 

1468 

01:42:26.200 --> 01:42:27.400 

publicznej. 

 

1469 

01:42:27.700 --> 01:42:29.600 

Bo ja wiem, robiłem zbiórki publiczne. 

 

1470 

01:42:29.600 --> 01:42:33.300 

To się zgłasza oczywiście w odpowiednich urzędach, 

 

1471 

01:42:33.300 --> 01:42:37.300 
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odpowiednio ludzie, którzy zbierają, 

 

1472 

01:42:37.300 --> 01:42:41.400 

muszą mieć swoje legitymacje, to wszystko. 

 

1473 

01:42:41.400 --> 01:42:44.900 

To nie jest. Tutaj jest zbiórka wśród radnych, 

 

1474 

01:42:44.900 --> 01:42:49.500 

gdzie obojętnie, czy ktokolwiek chce iść wspomóc 

szkołę, 

 

1475 

01:42:49.500 --> 01:42:53.400 

a my wspomagamy proszę Państwa i szkoły i 

przedszkola, 

 

1476 

01:42:53.400 --> 01:42:57.100 

i indywidualnych mieszkańców. 

 

1477 

01:42:57.100 --> 01:43:01.400 

I to nie możemy zaliczyć do zbiórki publicznej. 

Dziękuję bardzo. 

 

1478 

01:43:01.400 --> 01:43:02.700 

- Dziękuję bardzo. 

 

1479 

01:43:02.700 --> 01:43:04.500 

Proszę Pani radna Izabela Wojewoda. 

 

1480 

01:43:04.500 --> 01:43:09.700 

- Szanowni Państwo, Panie radny Kaczmar. 

 

1481 

01:43:09.700 --> 01:43:15.200 

To nie jest tak, że tutaj teraz wspaniałomyślnie Pan 

Roman Rakowski 

 

1482 

01:43:15.200 --> 01:43:17.600 

przyszedł i złożył rezygnację z petycji, 

 

1483 

01:43:17.600 --> 01:43:19.400 

czy wniosek o odstąpienie od petycji. 

 

1484 

01:43:19.400 --> 01:43:23.000 

To jest tak, że przez 4 lata sprowadzała się w 

przestrzeni, 

 

1485 

01:43:23.000 --> 01:43:28.300 

ja przez 4 lata jestem Przewodniczącą Rady 

Rodziców w Przedszkolu nr 6. 

 

1486 

01:43:28.300 --> 01:43:30.200 

Jakoś nikt przez 4 lata nie chciał sprawdzić tej 

dokumentacji. 

 

1487 

01:43:30.200 --> 01:43:34.500 

Żadnej innej szkoły nie sprawdzono dokumentacji 

Rady Rodziców. 

 

1488 

01:43:34.500 --> 01:43:37.000 

Po żadną inną dokumentację nie wystąpiono. 

 

1489 

01:43:37.000 --> 01:43:40.900 

Nie określono również zasad, jak powinno wyglądać 

funkcjonowanie Rad 

 

1490 

01:43:40.900 --> 01:43:42.200 

Rodziców. 

 

1491 

01:43:42.200 --> 01:43:44.900 

Nadal funkcjonuję w Radzie Rodziców w 

przedszkolu tak, 

 

1492 

01:43:44.900 --> 01:43:47.800 

jak funkcjonowałam w Radzie Rodziców Szkoły 

Podstawowej nr 3. 

 

1493 

01:43:47.800 --> 01:43:53.100 

Zepsuto tą opinią i tym podejrzeniem, że coś jest 

nie tak, 

 

1494 

01:43:53.100 --> 01:43:54.600 

zepsute funkcjonowanie Rad Rodziców, 
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1495 

01:43:54.600 --> 01:43:56.100 

przecież jestem z nimi w stałym kontakcie. 

 

1496 

01:43:57.200 --> 01:43:58.500 

Nikt nic nie wie. 

 

1497 

01:43:58.500 --> 01:44:01.400 

Przez pierwszy rok każdy bał się podejść do Rady 

Rodziców i być 

 

1498 

01:44:01.400 --> 01:44:03.600 

członkiem Rady Rodziców. 

 

1499 

01:44:03.600 --> 01:44:04.700 

Umarła działalność Rad Rodziców. 

 

1500 

01:44:04.700 --> 01:44:07.500 

Generalnie nikt już nie pozyskuje funduszy. 

 

1501 

01:44:07.500 --> 01:44:09.500 

Umarła działalność zbierania pieniędzy, 

 

1502 

01:44:09.500 --> 01:44:11.000 

pozyskiwania. 

 

1503 

01:44:11.000 --> 01:44:14.800 

Pani Wiola Mociak takie konkursy organizowała i 

dostawała na to 

 

1504 

01:44:14.800 --> 01:44:16.600 

pieniądze z Rady Rodziców. 

 

1505 

01:44:16.600 --> 01:44:20.000 

I nie było problemu z finansowaniem naprawdę 

drogich, 

 

1506 

01:44:20.000 --> 01:44:22.900 

cennych, wartościowych nagród, łącznie z 

wycieczkami, 

 

1507 

01:44:22.900 --> 01:44:26.400 

wyjazdami, wsparciem rodziców w potrzebie, 

 

1508 

01:44:26.400 --> 01:44:28.100 

dzieci w potrzebie. 

 

1509 

01:44:28.100 --> 01:44:32.500 

To była kwota rzędu nawet dochodząca do 60000 

rocznie, a w tej chwili 

 

1510 

01:44:32.500 --> 01:44:37.400 

nie ma kwoty na nagrody, za 2000- 3000 zł. 

 

1511 

01:44:37.400 --> 01:44:39.100 

To jest właśnie efekt czterech lat. 

 

1512 

01:44:39.100 --> 01:44:41.100 

Nic się nie działo. 

 

1513 

01:44:41.100 --> 01:44:43.000 

Dwa razy umorzone przez prokuraturę 

postępowania. 

 

1514 

01:44:43.000 --> 01:44:44.400 

Tylko przypomnę, że za jednym razem, 

 

1515 

01:44:44.400 --> 01:44:49.000 

tym drugim prokuratura przejrzała dokumenty 

wszystkie i wszystkie 

 

1516 

01:44:49.000 --> 01:44:51.500 

dokumenty były w prokuraturze, łącznie z tym, 

 

1517 

01:44:51.500 --> 01:44:54.600 

że ja i Pan Bajor złożyliśmy zeznania do tych 

dokumentów, 

 

1518 

01:44:54.600 --> 01:44:57.400 

więc to nie jest tak, że nikt tych dokumentów nie 

widział. 

 

1519 
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01:44:57.400 --> 01:45:01.500 

Mało tego, Pan Stasiu Kaczmar również te 

dokumenty widział, 

 

1520 

01:45:01.500 --> 01:45:03.700 

więc nie rozumiem dlaczego. 

 

1521 

01:45:03.700 --> 01:45:06.100 

A jeśli Pan Roman Rakowski mówi, 

 

1522 

01:45:06.100 --> 01:45:07.200 

że jak ktoś nie ma nic do ukrycia, 

 

1523 

01:45:07.200 --> 01:45:08.800 

to bardzo proszę. 

 

1524 

01:45:08.800 --> 01:45:12.700 

Jak Pan nie ma nic do ukrycia, to proszę podać 

nazwiska rzekomych 

 

1525 

01:45:12.700 --> 01:45:15.200 

rodziców, którzy domagali się zobaczenia tych 

dokumentów, 

 

1526 

01:45:15.200 --> 01:45:16.800 

bo rodzice mieli do nich dostęp. 

 

1527 

01:45:16.800 --> 01:45:20.600 

Nigdy w życiu nie było tak, że rodzice nie mieli 

dostępu 

 

1528 

01:45:20.600 --> 01:45:23.000 

do dokumentów, więc którzy to rzekomi rodzice 

stoją za tą petycją, 

 

1529 

01:45:23.000 --> 01:45:26.100 

skoro nie ma Pan nic do ukrycia, to proszę podać 

nazwiska. 

 

1530 

01:45:26.100 --> 01:45:29.600 

Chętnie pokażę, zaprosimy do obejrzenia tych 

dokumentów, 

 

1531 

01:45:29.600 --> 01:45:32.000 

skoro za petycją stoją rodzice. 

 

1532 

01:45:32.000 --> 01:45:36.200 

Jak Pan ma nic do ukrycia, to proszę podać nazwiska 

tych rodziców. 

 

1533 

01:45:36.200 --> 01:45:39.100 

Dziękuję bardzo. 

 

1534 

01:45:39.100 --> 01:45:41.200 

Proszę ad vocem, Pan radny Jan Rerus. 

 

1535 

01:45:41.200 --> 01:45:43.600 

Dzisiaj miało być krótko, ale nie będzie krótko. 

 

1536 

01:45:43.700 --> 01:45:46.300 

- Myślę, że za dużo o tym rozmawiamy. 

 

1537 

01:45:47.000 --> 01:45:50.400 

Pan Bajor wywołał tutaj, nie wiem, 

 

1538 

01:45:50.400 --> 01:46:03.300 

chyba celowo, tą dyskusję, ale żeby nie pozostało 

takie w głowie 

 

1539 

01:46:03.300 --> 01:46:06.600 

jakieś misz-masz wśród słuchających nas, 

 

1540 

01:46:06.600 --> 01:46:08.700 

no to trzeba wyraźnie powiedzieć, myślę, 

 

1541 

01:46:08.700 --> 01:46:12.500 

że na koniec, żeby było jasne o co chodziło. 

 

1542 

01:46:12.500 --> 01:46:17.500 

Część rodziców dała nam niektóre dokumenty, 

 

1543 

01:46:17.500 --> 01:46:21.500 



Strona 66 z 109 
 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.6.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 16 maja 2023 r. 

które wskazywały, że mogły- powtarzam- mogły być 

jakieś 

 

1544 

01:46:21.500 --> 01:46:23.100 

niedociągnięcia w pracy Rady Rodziców. 

 

1545 

01:46:23.100 --> 01:46:29.800 

Na tej podstawie została złożona petycja i Komisja 

ds. 

 

1546 

01:46:29.900 --> 01:46:35.900 

Skarg, Wniosków i Petycji chciała otrzymać 

dokumentację, 

 

1547 

01:46:35.900 --> 01:46:38.000 

żeby tylko zobaczyć, czy to jest prawda, 

 

1548 

01:46:38.000 --> 01:46:39.600 

nieprawda, czy wszystko dobrze. 

 

1549 

01:46:39.600 --> 01:46:47.300 

Ta dokumentacja została utajniona przez- jak tu 

prawdopodobnie Pana 

 

1550 

01:46:47.300 --> 01:46:49.300 

Romana Bajora- utajniona. 

 

1551 

01:46:49.300 --> 01:46:54.500 

Ani radni, ani Komisja nie zobaczyła tej 

dokumentacji i to chyba 

 

1552 

01:46:54.500 --> 01:46:56.400 

wszystko w tym temacie. 

 

1553 

01:46:56.400 --> 01:46:59.000 

Resztę każdy może dopowiedzieć sobie sam. 

Dziękuję. 

 

1554 

01:46:59.000 --> 01:47:01.100 

- Dziękuję bardzo. 

 

1555 

01:47:01.100 --> 01:47:03.600 

Proszę, Pani radna Izabela Wojewoda ad vocem. 

 

1556 

01:47:03.600 --> 01:47:07.800 

- Panie Janie, nie została utajniona, 

 

1557 

01:47:07.800 --> 01:47:11.600 

ponieważ na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 

nagraniu jest, 

 

1558 

01:47:11.600 --> 01:47:16.700 

że Pan radny Roman Bajor ma te dokumenty przy 

sobie i jest 

 

1559 

01:47:16.700 --> 01:47:17.900 

w stanie je udostępnić. 

 

1560 

01:47:17.900 --> 01:47:20.900 

Jest nagranie i sąd nawet w uzasadnieniu wyroku to 

napisał, 

 

1561 

01:47:20.900 --> 01:47:22.900 

że dokumenty były do wglądu. 

 

1562 

01:47:22.900 --> 01:47:28.500 

Jest to w wyroku z sądu napisane, że na nagraniu na 

rozmowie z Panem 

 

1563 

01:47:28.500 --> 01:47:32.300 

Romanem Bajorem jest dokładnie powiedziane, 

 

1564 

01:47:32.300 --> 01:47:36.600 

że dokumenty były do wglądu i wtedy gmina nie 

skorzystała z tej 

 

1565 

01:47:36.600 --> 01:47:39.200 

możliwości. To jest w uzasadnieniu Sądu 

Apelacyjnego. 

 

1566 

01:47:39.200 --> 01:47:42.300 

Natomiast jeśli chodzi o to, co Pan powiedział 

wcześniej, 



Strona 67 z 109 
 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.6.2023 z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 16 maja 2023 r. 

 

1567 

01:47:42.300 --> 01:47:45.500 

że mogło coś być, to nie Panie Janie. 

 

1568 

01:47:45.500 --> 01:47:49.500 

Pan złożył doniesienie przeciwko mojej osobie, 

 

1569 

01:47:49.500 --> 01:47:54.200 

że ja przywłaszczyłam te pieniądze, a za drugim 

razem, 

 

1570 

01:47:54.200 --> 01:47:57.400 

kiedy umorzono postępowanie, że niewłaściwie 

nimi gospodarowałam. 

 

1571 

01:47:57.500 --> 01:48:02.200 

Też postępowanie umorzono, już po przeglądnięciu 

dokumentów. 

 

1572 

01:48:02.200 --> 01:48:05.500 

To był wyraźny, personalny atak na mnie. 

 

1573 

01:48:05.500 --> 01:48:07.500 

Nie na nieprawidłowości. 

 

1574 

01:48:07.500 --> 01:48:08.700 

Nadal nie znam nazwisk. 

 

1575 

01:48:08.700 --> 01:48:13.300 

Jeśli mówi Pan o osobach, które w imieniu Rady 

Rodziców przyszły 

 

1576 

01:48:13.300 --> 01:48:16.800 

z dokumentacją i domagały się jakichś wyjaśnień- 

dziwne, 

 

1577 

01:48:16.800 --> 01:48:21.200 

że od Pana- to w takim razie proszę podać te 

nazwiska, 

 

1578 

01:48:21.200 --> 01:48:23.300 

bo rodzice zawsze mieli dostęp do dokumentacji, 

 

1579 

01:48:23.300 --> 01:48:27.900 

więc bardzo proszę podać, cóż to za rzekomi 

rodzice są. 

 

1580 

01:48:27.900 --> 01:48:30.800 

- Dziękuję. 

 

1581 

01:48:30.800 --> 01:48:32.600 

Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus ad vocem. 

 

1582 

01:48:32.600 --> 01:48:34.700 

- Dziękuję bardzo. 

 

1583 

01:48:34.700 --> 01:48:35.800 

Niech mnie Komisja wyprowadzi z błędu, 

 

1584 

01:48:39.000 --> 01:48:42.300 

żeby nie było- ja byłem na Komisjach, 

 

1585 

01:48:42.300 --> 01:48:43.500 

jak Pan Bajor mówi, że ma tą dokumentację, 

 

1586 

01:48:43.500 --> 01:48:48.800 

ale niestety moim zdaniem, jak ja byłem w Komisji i 

później Komisja 

 

1587 

01:48:48.800 --> 01:48:50.000 

nie otrzymała tej dokumentacji. 

 

1588 

01:48:50.000 --> 01:48:54.100 

Proszę Komisjo- zgadza się- nie otrzymała tej 

dokumentacji. 

 

1589 

01:48:54.100 --> 01:48:55.200 

To jest oczywiste. 

 

1590 

01:48:55.200 --> 01:48:56.700 

Nie dał, bo nie chciał. 
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1591 

01:48:56.700 --> 01:48:58.700 

Po drugie- no chyba Pani żartuje radna, 

 

1592 

01:48:58.700 --> 01:49:04.800 

że mam ujawniać osoby, które zwróciły się do nas o 

pomoc. 

 

1593 

01:49:04.800 --> 01:49:07.300 

O pomoc- a to jest jakieś nieporozumienie. 

 

1594 

01:49:07.300 --> 01:49:09.500 

Już nie wspomnę o RODO, że jest, 

 

1595 

01:49:09.500 --> 01:49:11.600 

ale jak będziemy wyglądać przed tymi osobami? 

 

1596 

01:49:11.600 --> 01:49:14.200 

My jesteśmy przedstawicielami i [niezrozumiałe] są. 

 

1597 

01:49:14.200 --> 01:49:19.500 

Natomiast jeżeli chodzi o personalne zgłoszenie do 

prokuratury- nigdy. 

 

1598 

01:49:19.500 --> 01:49:24.700 

Powtarzam- nigdy i jeszcze raz nigdy nie zgłosiłem 

personalnie żadnej 

 

1599 

01:49:24.700 --> 01:49:26.300 

osoby do prokuratury. Dziękuję. 

 

1600 

01:49:26.300 --> 01:49:29.000 

- Dziękuję. 

 

1601 

01:49:29.000 --> 01:49:32.300 

Pani radna Izabela Wojewoda również ad vocem i 

również w temacie 

 

1602 

01:49:32.300 --> 01:49:35.400 

zgłosiła nam się Pani Dyrektor Przedszkola, 

 

1603 

01:49:35.400 --> 01:49:42.300 

Pani Odważna i wniosek formalny wycofany na 

razie, 

 

1604 

01:49:42.300 --> 01:49:43.800 

Panie Miłoszu jeszcze dajmy chwilę. 

 

1605 

01:49:43.800 --> 01:49:46.300 

Bardzo proszę, Pani radna Izabela. 

 

1606 

01:49:46.300 --> 01:49:50.700 

- Na przesłuchaniu Pani Prokurator powiadomiono, 

 

1607 

01:49:50.700 --> 01:49:53.800 

odczytano zawiadomienie Jana Rerusa. 

 

1608 

01:49:54.800 --> 01:50:00.200 

Zawiadomienie przeciwko mnie, tak, 

 

1609 

01:50:00.200 --> 01:50:03.600 

o niewłaściwym gospodarowaniu cudzym mieniem. 

 

1610 

01:50:03.600 --> 01:50:06.500 

Natomiast w uzasadnieniu wyroku sądu (...) 

 

1611 

01:50:06.500 --> 01:50:09.900 

- Ja wystąpię do prokuratury z dzisiejszym 

nagraniem i zapytam się dlaczego tak zrobiono. 

 

1612 

01:50:09.900 --> 01:50:14.500 

- W uzasadnieniu wyroku Sądu Apelacyjnego jest, 

 

1613 

01:50:14.500 --> 01:50:18.200 

że Pan Roman Bajor oferował możliwość przejrzenia 

tej dokumentacji. 

 

1614 

01:50:18.200 --> 01:50:25.100 

- Szanowni Państwo, bardzo proszę już o spokój. 

 

1615 

01:50:25.100 --> 01:50:28.400 

Jeszcze mamy Panią Dyrektor Przedszkola nr 5. 
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1616 

01:50:28.400 --> 01:50:32.200 

Bardzo proszę Pani Dyrektor, prosiła mnie o głos w 

tym temacie. 

 

1617 

01:50:32.200 --> 01:50:35.300 

Panie Bartku mikrofon i zamkniemy dyskusję. 

 

1618 

01:50:35.300 --> 01:50:36.400 

Pani Gosiu, wniosek formalny. 

 

1619 

01:50:36.400 --> 01:50:37.900 

Podejrzewam, że to w tym kierunku idzie. 

 

1620 

01:50:37.900 --> 01:50:42.300 

- Drodzy Państwo, ja jestem przerażona. 

 

1621 

01:50:42.300 --> 01:50:48.200 

Jestem dyrektorem przedszkola i powiem więcej, 

 

1622 

01:50:48.200 --> 01:50:53.700 

jeżeli słuchają teraz mieszkańcy po prostu tych 

wywodów, 

 

1623 

01:50:53.700 --> 01:50:57.400 

to ja jestem przekonana, że dyrektorzy, 

 

1624 

01:50:57.400 --> 01:51:01.600 

my tutaj szkół, przedszkoli, nie będziemy mieli 

chętnych rodziców 

 

1625 

01:51:01.600 --> 01:51:07.400 

do Rady Rodziców, więc bardzo bym prosiła o 

zastanowienie się 

 

1626 

01:51:07.400 --> 01:51:08.600 

i troszeczkę wyobraźni. 

 

1627 

01:51:08.600 --> 01:51:12.400 

- Dziękuję. 

 

1628 

01:51:12.400 --> 01:51:15.300 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu odpowiedzi na 

pytania, 

 

1629 

01:51:15.300 --> 01:51:17.700 

które zostały zadane przez sołtysów i mieszkańców. 

 

1630 

01:51:17.700 --> 01:51:22.800 

Wracamy do normalnej części. 

 

1631 

01:51:22.800 --> 01:51:26.300 

- Tak? To nie koniec pytań. 

 

1632 

01:51:26.300 --> 01:51:28.600 

No bo tu jeszcze radny mówi, że to jeszcze nie 

koniec pytań. 

 

1633 

01:51:28.600 --> 01:51:29.800 

- To jeszcze nie koniec pytań? 

 

1634 

01:51:29.800 --> 01:51:31.500 

- Bo ja myślałem, że się pytania skończyły (...) 

 

1635 

01:51:33.100 --> 01:51:37.200 

- Ja przepraszam, chciałem dodać do wypowiedzi 

jeszcze troszeczkę uzupełnić. 

 

1636 

01:51:37.200 --> 01:51:38.500 

- Wojciech, Ty też spytasz czy co? 

 

1637 

01:51:38.500 --> 01:51:40.900 

Po Panu Burmistrzu, dobrze. 

 

1638 

01:51:40.900 --> 01:51:43.500 

A Pan Stasiu, Ty? 

 

1639 

01:51:43.500 --> 01:51:45.000 

Pytania jeszcze. 

 

1640 

01:51:45.000 --> 01:51:49.400 
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To poczekajcie na 13 punkt słuchajcie. 

 

1641 

01:51:49.400 --> 01:51:50.600 

Wojciech, nie możesz? 

 

1642 

01:51:50.600 --> 01:51:53.500 

Dobra. Panie Wiesławie i Panie Burmistrzu później, 

tak. 

 

1643 

01:51:54.700 --> 01:52:00.300 

- Szanowni Państwo, odnoszę się tutaj szczególnie 

do Pań i Panów radnych. 

 

1644 

01:52:00.300 --> 01:52:01.800 

Ja już kiedyś powiedziałem takie zdanie, 

 

1645 

01:52:01.800 --> 01:52:05.900 

że tak działa demokracja, że mieszkańcy wybierają 

swoich 

 

1646 

01:52:05.900 --> 01:52:11.700 

przedstawicieli do Rady, a ci przez swoje decyzje 

stanowią prawo, 

 

1647 

01:52:11.700 --> 01:52:13.300 

lokalne prawo. 

 

1648 

01:52:13.300 --> 01:52:19.600 

Natomiast nie jest tak, że jeśli ktoś uzyskał mandat 

radnego, 

 

1649 

01:52:19.600 --> 01:52:22.700 

to znaczy, że jego wyborcy popierają wszystkie jego 

pomysły, 

 

1650 

01:52:22.700 --> 01:52:29.200 

bo przez okres kadencji, 4- w tym wypadku 5 lat, to 

człowiekowi może 

 

1651 

01:52:29.200 --> 01:52:33.200 

przyjść do głowy różne pomysły i wcale to się jego 

wyborcom może 

 

1652 

01:52:33.200 --> 01:52:34.400 

nie podobać. 

 

1653 

01:52:34.400 --> 01:52:38.900 

I nawiązuję tutaj do tego, co powiedziała Pani Beata 

Springer i Pan 

 

1654 

01:52:38.900 --> 01:52:42.600 

Zbyszek Kaczmar. 

 

1655 

01:52:42.600 --> 01:52:44.100 

Komisja ds. 

 

1656 

01:52:44.100 --> 01:52:48.500 

Odpadów, której też jestem członkiem, coś próbuje 

zrobić, 

 

1657 

01:52:48.500 --> 01:52:50.300 

natomiast nie bardzo nic z tego wychodzi. 

 

1658 

01:52:50.300 --> 01:52:56.000 

Pomysł, który się urodził z tą aplikacją- padła 

propozycja, 

 

1659 

01:52:56.000 --> 01:52:57.500 

żeby zapytać mieszkańców. 

 

1660 

01:52:57.500 --> 01:53:01.300 

Bardzo się cieszę z tego, że Pan Burmistrz się do 

tego ustosunkował 

 

1661 

01:53:01.300 --> 01:53:03.700 

pozytywnie i zapytał mieszkańców. 

 

1662 

01:53:03.700 --> 01:53:08.200 

Poczekajmy do końca tej ankiety, bo jeśli się okaże, 

 

1663 

01:53:08.200 --> 01:53:11.200 

że kilku mieszkańców Sulechowa chce tej aplikacji, 
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1664 

01:53:11.200 --> 01:53:14.400 

to powinniśmy się zastanowić nad tym, 

 

1665 

01:53:14.400 --> 01:53:19.500 

żeby zrobić zmianę w budżecie i te pieniądze 

przeznaczyć 

 

1666 

01:53:19.500 --> 01:53:20.600 

na potrzebniejszy cel. 

 

1667 

01:53:20.600 --> 01:53:22.100 

Ja taką zmianę zapowiadam, taki wniosek. 

 

1668 

01:53:22.100 --> 01:53:23.100 

Dziękuję. 

 

1669 

01:53:23.100 --> 01:53:25.600 

- Dziękuję. 

 

1670 

01:53:25.600 --> 01:53:30.300 

Panie Burmistrzu teraz, bo jak rozumiem Wojciech i 

Stanisław 

 

1671 

01:53:30.300 --> 01:53:32.400 

po Burmistrzu chcecie, tak? 

 

1672 

01:53:32.400 --> 01:53:35.400 

Czy przed? Burmistrz będzie odpowiadał na pytania 

zadane przez 

 

1673 

01:53:35.400 --> 01:53:36.700 

mieszkańców i sołtysów. 

 

1674 

01:53:36.700 --> 01:53:38.400 

Czy wy jeszcze chcecie? 

 

1675 

01:53:38.400 --> 01:53:41.600 

- Jako radny. 

 

1676 

01:53:42.300 --> 01:53:44.500 

- To teoretycznie w 13 punkcie. 

 

1677 

01:53:44.800 --> 01:53:46.200 

- Dobrze, to czekam na 13. 

 

1678 

01:53:46.200 --> 01:53:47.400 

- Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1679 

01:53:47.400 --> 01:53:52.800 

- Przepraszam, że zacznę w ten sposób. 

 

1680 

01:53:54.700 --> 01:53:56.700 

Rozumiem, że mnie wykasowano już teraz z listy, na 

pewno bezpiecznie 

 

1681 

01:53:56.700 --> 01:53:59.400 

mogę zabrać głos. 

 

1682 

01:53:59.400 --> 01:54:00.600 

Panie Przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

1683 

01:54:00.600 --> 01:54:03.700 

Chciałbym oczywiście udzielić odpowiedzi na 

zadane wcześniej pytania. 

 

1684 

01:54:03.700 --> 01:54:07.700 

Troszkę tych wątków jest, więc wybaczcie, jeśli coś 

mi już teraz 

 

1685 

01:54:07.700 --> 01:54:12.100 

umknie. Nie spodziewałem się i może nie na tyle 

szczegółowo 

 

1686 

01:54:12.100 --> 01:54:15.200 

zanotowałem pytań, żeby na 100% być pewny, 

 

1687 

01:54:15.200 --> 01:54:16.900 

że na pewno wyczerpię temat. 

 

1688 

01:54:16.900 --> 01:54:21.900 

Temat oświetlenia sali wiejskiej w [niezrozumiałe]. 
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1689 

01:54:21.900 --> 01:54:26.900 

Pani sołtys, my mamy wycenę na ponad 50000 zł, 

także generalnie tyle 

 

1690 

01:54:26.900 --> 01:54:32.700 

to powinno kosztować. 10000 jest przeznaczone z 

Państwa strony jako 

 

1691 

01:54:33.800 --> 01:54:35.800 

społeczności. 

 

1692 

01:54:35.800 --> 01:54:37.600 

Nie wiem jeszcze ostatecznie, jakie będą losy, 

 

1693 

01:54:37.600 --> 01:54:39.700 

natomiast mogę powiedzieć tak, 

 

1694 

01:54:39.700 --> 01:54:46.300 

że bez prowadzenia odrębnego zadania budżetu nie 

da się takim 

 

1695 

01:54:46.600 --> 01:54:47.900 

'gospodarczym sumptem' 

 

1696 

01:54:47.900 --> 01:54:49.800 

tego zrobić, bo nawet etapując to, 

 

1697 

01:54:49.800 --> 01:54:53.200 

zakładam, że powinniśmy mieć 30000 zł. 

 

1698 

01:54:53.200 --> 01:54:57.100 

Taką wiedzą na dzisiaj dysponuję, Pani Marysiu i 

myślę, 

 

1699 

01:54:57.100 --> 01:55:01.300 

że, bo też Pani dała sygnał, także w ogóle też 

oficjalny jest w tej 

 

1700 

01:55:01.300 --> 01:55:02.400 

chwili też zapytanie w tej sprawie. 

 

1701 

01:55:02.400 --> 01:55:06.600 

Myślę, że w ciągu miesiąca będzie to już klarowne. 

 

1702 

01:55:06.600 --> 01:55:10.400 

To chyba tyle, żeby tak konkretnie odpowiedzieć. 

 

1703 

01:55:10.400 --> 01:55:15.000 

Jeśli chodzi o zapytanie Pana Wiesława 

Kołakowskiego i kwestie 

 

1704 

01:55:15.000 --> 01:55:19.300 

dotyczące systemu monitoringu, to prawda, 

 

1705 

01:55:19.300 --> 01:55:23.000 

Panie Wiesławie, jest duże zainteresowanie zresztą 

również przy tym 

 

1706 

01:55:23.000 --> 01:55:27.700 

stole było pytanie na temat możliwości 

zamontowania również kamer 

 

1707 

01:55:27.700 --> 01:55:31.300 

w obiekcie świetlicy wiejskiej w jednej z 

miejscowości, 

 

1708 

01:55:31.300 --> 01:55:35.100 

ale również i poważnie się nad tym 

zastanawialiśmy, 

 

1709 

01:55:35.100 --> 01:55:40.400 

czy to nie jest kierunek nie rozszerzenie 

monitoringu szkolnego 

 

1710 

01:55:40.400 --> 01:55:44.100 

z ujęciem obiektów, znajdujących się w bliskiej 

przestrzeni. 

 

1711 

01:55:44.100 --> 01:55:45.900 

Przepraszam, że odpowiadam tak trochę naokoło, 

 

1712 
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01:55:45.900 --> 01:55:51.400 

ale w tym wypadku każda z lokalizacji musi być tak 

traktowana 

 

1713 

01:55:51.400 --> 01:55:54.400 

indywidualnie, natomiast ponieważ powiedział Pan 

również o tym wątku 

 

1714 

01:55:55.100 --> 01:56:00.000 

ochrony danych- on nadal będzie, że tak powiem, 

 

1715 

01:56:00.000 --> 01:56:01.800 

istotnym elementem. 

 

1716 

01:56:01.800 --> 01:56:07.000 

To jest raczej kwestia tego, czy mówiąc wprost na 

przykład dyrektor 

 

1717 

01:56:07.700 --> 01:56:12.500 

szkoły, bądź dyrektor instytucji kultury albo gmina 

będzie w praktyce 

 

1718 

01:56:12.500 --> 01:56:13.900 

administratorem. 

 

1719 

01:56:13.900 --> 01:56:15.900 

Kto ma być administratorem, mówiąc wprost, 

 

1720 

01:56:15.900 --> 01:56:23.400 

kto zabezpiecza nagrania albo uniemożliwia dostęp 

do nich osobom trzecim. 

 

1721 

01:56:23.400 --> 01:56:28.300 

No i nawiązując do tego, co mówiłem wcześniej też 

na pytanie jednego 

 

1722 

01:56:28.300 --> 01:56:33.100 

z radnych, na pewno w najbliższym czasie będzie 

taki moment, 

 

1723 

01:56:33.100 --> 01:56:37.000 

gdzie będziemy mogli zdecydować, czy rozszerzenie 

również w zakresie 

 

1724 

01:56:37.000 --> 01:56:40.500 

tych placów ma obejmować na przykład 

monitoring. 

 

1725 

01:56:41.600 --> 01:56:50.400 

Jeśli chodzi o wniosek Pani Arlety kierowany 

właściwie do powiatu, 

 

1726 

01:56:50.400 --> 01:56:52.500 

Pani Arleto, my przekazaliśmy też, 

 

1727 

01:56:52.500 --> 01:56:57.000 

bo Pani też się z nami kontaktowała, bezpośrednio 

dyrektorowi Zarządu 

 

1728 

01:56:57.000 --> 01:56:59.800 

Dróg Powiatowych. 

 

1729 

01:56:59.800 --> 01:57:02.900 

Wiem, że jest po rozmowie i Pan Marcin rozmawiał, 

 

1730 

01:57:03.800 --> 01:57:07.400 

mój zastępca, natomiast tam nie padła rzeczywiście 

data, 

 

1731 

01:57:07.400 --> 01:57:09.500 

do kiedy. 

 

1732 

01:57:09.500 --> 01:57:11.300 

Natomiast ten temat został przyjęty jak gdyby, 

 

1733 

01:57:11.300 --> 01:57:14.500 

co do zasady do realizacji. 

 

1734 

01:57:14.900 --> 01:57:19.500 

Mówię o tej lokalizacji naprzeciwko składu 

budowlanego przy Żwirki 

 

1735 
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01:57:19.500 --> 01:57:21.900 

i Wigury. 

 

1736 

01:57:21.900 --> 01:57:24.800 

A druga część odnosząca się do szkoleń, 

 

1737 

01:57:24.800 --> 01:57:28.100 

Pani Arleto, z końcem miesiąca kwietnia 

zakończyliśmy szkolenia 

 

1738 

01:57:28.100 --> 01:57:31.100 

również osób dorosłych i dzieci też, 

 

1739 

01:57:31.100 --> 01:57:33.200 

ale dorosłych, bo Pani pytała wprost o dorosłych, 

 

1740 

01:57:33.200 --> 01:57:36.400 

to tylko gwoli przypomnienia, bo myślę, 

 

1741 

01:57:36.400 --> 01:57:37.700 

że warto to podkreślić. 

 

1742 

01:57:37.900 --> 01:57:40.700 

Szanowni Państwo, mieliśmy środki zewnętrzne 

dzięki wsparciu, 

 

1743 

01:57:40.700 --> 01:57:42.300 

uprzejmości firmy Polenergia. 

 

1744 

01:57:42.300 --> 01:57:46.200 

Bardzo jesteśmy za to oczywiście wdzięczni. 

 

1745 

01:57:46.200 --> 01:57:49.200 

Natomiast w tej chwili już nie przewidywaliśmy 

kolejnych, 

 

1746 

01:57:49.500 --> 01:57:51.800 

bo prowadziliśmy to szanowni Państwo blisko rok. 

 

1747 

01:57:51.800 --> 01:57:57.300 

Naprawdę dużym kosztem i organizacyjnym, i 

finansowym. 

 

1748 

01:57:57.300 --> 01:58:01.100 

Na szczęście ta finansowa zasadnicza część była 

sfinansowana ze 

 

1749 

01:58:01.100 --> 01:58:02.500 

środków zewnętrznych sponsora. 

 

1750 

01:58:02.500 --> 01:58:06.700 

Nie, z końcem kwietnia. 

 

1751 

01:58:06.700 --> 01:58:08.800 

W kwietniu zakończyliśmy. 

 

1752 

01:58:11.600 --> 01:58:21.500 

Jeśli chodzi o pytania Pani Beaty Springer i Pana 

Zbigniewa Kaczmara. 

 

1753 

01:58:21.500 --> 01:58:24.800 

Szanowni Państwo, przepraszam Pani Beato, 

 

1754 

01:58:24.800 --> 01:58:28.800 

ale najpierw taka część ogólna, a później odniosę 

się konkretnie, 

 

1755 

01:58:28.800 --> 01:58:30.000 

może jest pewne rzeczy powtórzę. 

 

1756 

01:58:30.000 --> 01:58:33.900 

Proszę się nie gniewać, ale muszę tak powiedzieć. 

 

1757 

01:58:34.100 --> 01:58:37.400 

Nieco zabolał mnie Pani komentarz, nawet miałem 

moment, 

 

1758 

01:58:37.400 --> 01:58:39.000 

że również ten komentarz w Internecie, 

 

1759 

01:58:39.000 --> 01:58:42.300 
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że na niego odpowiem, ale później mi po prostu 

życie spowodowało, 

 

1760 

01:58:42.300 --> 01:58:44.900 

że mi to umknęło i dzisiaj mi to Pani troszkę 

przypomniała. 

 

1761 

01:58:44.900 --> 01:58:48.400 

Ja myślę, że nie było tak wcale, że Pani nie 

otrzymała żadnej 

 

1762 

01:58:48.400 --> 01:58:50.500 

odpowiedzi, a dokładnie tak Pani napisała. 

 

1763 

01:58:50.500 --> 01:58:52.000 

Myślę, że to jest nieprawda. 

 

1764 

01:58:52.000 --> 01:58:54.800 

Wielu radnych było na tej Komisji i myślę, 

 

1765 

01:58:54.800 --> 01:58:56.000 

że są w stanie to potwierdzić. 

 

1766 

01:58:56.000 --> 01:58:57.900 

Natomiast ja z jednym się mogę zgodzić, 

 

1767 

01:58:57.900 --> 01:59:02.300 

z jedną tezą, że pewnie nie była to odpowiedź 

wyczerpująca albo 

 

1768 

01:59:02.300 --> 01:59:06.600 

zadowalająca Panią w zakresie pełnego spektrum 

możliwych podjętych 

 

1769 

01:59:06.600 --> 01:59:09.100 

działań, a to jest jednak pewna różnica. 

 

1770 

01:59:09.800 --> 01:59:11.600 

Nieudzielenie odpowiedzi czy pozostawienie w 

ciszy, 

 

1771 

01:59:11.600 --> 01:59:19.200 

bo ja wiem, bo ja sam takich odpowiedzi udziałem i 

dzisiaj 

 

1772 

01:59:19.200 --> 01:59:20.800 

natomiast mogę powiedzieć nieco więcej, 

 

1773 

01:59:20.800 --> 01:59:23.300 

niż powiedziałem wtedy, bo wtedy powiedziałem 

tylko w formie ogólnej, 

 

1774 

01:59:23.300 --> 01:59:27.100 

chociaż to działania w zakresie profilaktycznym, 

 

1775 

01:59:27.100 --> 01:59:28.800 

jakie podjęliśmy. 

 

1776 

01:59:28.800 --> 01:59:32.100 

A więc o wprowadzeniu dodatkowych zajęć dla 

uczniów naszych szkół, 

 

1777 

01:59:32.100 --> 01:59:34.300 

wszystkich szkół, co Pani Beato, 

 

1778 

01:59:34.300 --> 01:59:37.900 

powiedziałbym jest pewnym ewenementem w 

zakresie samorządowym. 

 

1779 

01:59:37.900 --> 01:59:40.900 

Wcale nie jest to takie oczywiste, że są prowadzone 

tego rodzaju 

 

1780 

01:59:40.900 --> 01:59:43.600 

zajęcia sfinansowane przez samorząd, 

 

1781 

01:59:43.600 --> 01:59:45.700 

jako dodatkowe zajęcia rozszerzające program. 

 

1782 

01:59:45.700 --> 01:59:49.500 

Te zajęcia były również- i o tym też wspomniałem, 

 

1783 
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01:59:49.500 --> 01:59:54.000 

znowu możemy tylko podziękować i się pochwalić- 

tam również wsparcie 

 

1784 

01:59:54.000 --> 01:59:55.400 

udzieliła nam firma Polenergia. 

 

1785 

01:59:55.400 --> 01:59:57.100 

Są z nami też tutaj dyrektorzy szkół, 

 

1786 

01:59:57.100 --> 02:00:01.800 

którym myślę są w stanie stanie potwierdzić i były 

to zarówno środki 

 

1787 

02:00:01.800 --> 02:00:06.200 

finansowe, przekazane na zadania szkół 

rozszerzające, 

 

1788 

02:00:06.200 --> 02:00:07.600 

że tak powiem, program. 

 

1789 

02:00:07.600 --> 02:00:12.900 

Były to również materiały edukacyjne w zakresie 

szeroko rozumianej 

 

1790 

02:00:12.900 --> 02:00:16.100 

ekologii, której elementem jest również to, o czym 

Pani mówi- zaraz 

 

1791 

02:00:16.200 --> 02:00:19.100 

jeszcze się do tego odniosę, czyli również zbiórek 

elektrośmieci 

 

1792 

02:00:19.100 --> 02:00:24.500 

i innych tego rodzaju działań, natomiast oprócz 

tego i to jest 

 

1793 

02:00:24.500 --> 02:00:26.900 

informacja też już na dzisiaj zweryfikowana, 

 

1794 

02:00:26.900 --> 02:00:30.100 

bo wtedy na Komisji nie miałem tej wiedzy tak 

szczegółowo, 

 

1795 

02:00:30.100 --> 02:00:41.000 

w roku szkolnym 2022/2023 koszt tego zakresu 

proekologicznego 

 

1796 

02:00:41.000 --> 02:00:47.300 

w jednostkach oświatowych dodatkowych zajęć 

22832 zł. 

 

1797 

02:00:47.300 --> 02:00:50.000 

Tyle generalnie zakładamy, że tyle to wyniesie 

dodatkowo. 

 

1798 

02:00:50.000 --> 02:00:56.600 

Jeśli chodzi o to, o czym Pani powiedziała, 

 

1799 

02:00:56.600 --> 02:00:59.100 

czyli jakie działania podjęliśmy. 

 

1800 

02:00:59.100 --> 02:01:03.200 

Ja też wskazałem wtedy, w tej mojej wypowiedzi o 

tym, 

 

1801 

02:01:03.200 --> 02:01:07.900 

że mam 1 element, którego nie udało nam się w 

całości zrealizować, 

 

1802 

02:01:07.900 --> 02:01:13.200 

a tu również był on zrealizowany w dużej części- za 

co bardzo 

 

1803 

02:01:13.200 --> 02:01:14.600 

dziękuję- przez spółdzielnie mieszkaniowe, 

 

1804 

02:01:14.600 --> 02:01:21.100 

co do zasady chcemy, żeby w zasiekach 

śmietnikowych, 

 

1805 

02:01:21.100 --> 02:01:26.600 
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tych zbiorczych, bo tam generalnie mamy chyba 

największy problem z tzw. 

 

1806 

02:01:26.600 --> 02:01:31.500 

sortowaniem odpadów, pojawiły się informacje i w 

niektórych miejscach 

 

1807 

02:01:31.500 --> 02:01:33.600 

one się już pojawiły, to właśnie nawet 

zasponsorowane, 

 

1808 

02:01:33.600 --> 02:01:41.200 

czy opłacone ze środków zarządców, a my 

chcieliśmy dodatkowo 

 

1809 

02:01:41.200 --> 02:01:42.600 

w kolejnych umieszczać z naszych. 

 

1810 

02:01:42.600 --> 02:01:45.800 

I to, ja nawet to powiedziałem, że to był element, 

 

1811 

02:01:45.800 --> 02:01:48.300 

który nie udało nam się w pełnym, 

 

1812 

02:01:48.300 --> 02:01:51.700 

założonym zakresie zrealizować przez nasz wydział. 

 

1813 

02:01:51.700 --> 02:01:55.100 

Przechodząc teraz już do tych rzeczy, 

 

1814 

02:01:55.100 --> 02:01:58.500 

o których Państwo mówiliście, czyli tych 

dodatkowych zadań 

 

1815 

02:01:58.500 --> 02:02:02.600 

podejmowanych w zakresie promocji, szeroko 

rozumianego odzyskiwania 

 

1816 

02:02:04.300 --> 02:02:11.500 

odpadów, to chcę zwrócić uwagę po pierwsze na to, 

 

1817 

02:02:11.500 --> 02:02:16.100 

że ta jakże chwalebna fajna akcja, 

 

1818 

02:02:16.100 --> 02:02:18.300 

realizowana przez powiat- przepraszam, 

 

1819 

02:02:18.300 --> 02:02:23.100 

nie odejmując nic powiatowi, nie jest niczym 

niezwykłym na naszym terenie. 

 

1820 

02:02:23.100 --> 02:02:28.500 

Od kilku regularnie prowadzona przez Ochotnicze 

Straże Pożarne 

 

1821 

02:02:28.500 --> 02:02:31.500 

w Mozowie, tam jestem druhem, więc o tym mogę 

się wypowiedzieć, 

 

1822 

02:02:31.500 --> 02:02:35.300 

bo wiem, że to się pojawia, kiedy ja tam też jestem 

to ten 

 

1823 

02:02:35.300 --> 02:02:37.200 

element jest po prostu fizycznie widoczny, 

 

1824 

02:02:37.200 --> 02:02:42.800 

ale również przez nasze jednostki oświatowe i też 

zazwyczaj po 

 

1825 

02:02:42.800 --> 02:02:47.300 

drugiej stronie akurat te środki są przeznaczone na 

wsparcie różnego 

 

1826 

02:02:47.300 --> 02:02:50.300 

rodzaju szeroko rozumianych tych akcji 

charytatywnych albo 

 

1827 

02:02:50.300 --> 02:02:53.400 

na doposażenie działalności jednostek, 

 

1828 

02:02:53.400 --> 02:02:55.500 

ale to jest już rzecz wtórna. 
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1829 

02:02:55.500 --> 02:03:00.200 

Natomiast są dwa elementy, bo padło konkretne 

pytanie. 

 

1830 

02:03:00.200 --> 02:03:06.600 

Ja czuję się w obowiązku odpowiedzieć tylko na tą 

część związaną 

 

1831 

02:03:06.600 --> 02:03:09.900 

z Komisją, która była przeze mnie oficjalnie 

powoływana. 

 

1832 

02:03:11.500 --> 02:03:14.300 

Chcę tylko przypomnieć, że pojawiły się dwa 

wypracowane przez tą 

 

1833 

02:03:14.300 --> 02:03:15.900 

Komisję elementy. 

 

1834 

02:03:15.900 --> 02:03:19.800 

Pierwszy to zbiórka PET jako odrębnej frakcji i był to 

też jakiś 

 

1835 

02:03:19.800 --> 02:03:22.000 

ewenement i też wydaje mi się, 

 

1836 

02:03:22.000 --> 02:03:26.600 

że przekazywałem Państwu też, że niestety dzisiaj z 

perspektywy 

 

1837 

02:03:26.600 --> 02:03:33.800 

półtorej roku ta zbiórka jest poza elementem 

profilaktycznym, 

 

1838 

02:03:33.800 --> 02:03:40.000 

niecelowa, ponieważ zmieniła się kwota płacona za 

tą frakcję i mówiąc 

 

1839 

02:03:40.000 --> 02:03:45.400 

wprost, koszty realizacji tej akcji nie są współmierne 

do nakładów, 

 

1840 

02:03:45.400 --> 02:03:53.000 

więc jak gdyby to się wydaje z tego punktu widzenia 

nieadekwatne. 

 

1841 

02:03:53.400 --> 02:03:55.600 

Oczywiście mówimy o zbieraniu tych butelek do 

odrębnych worków, 

 

1842 

02:03:55.900 --> 02:03:57.100 

Państwo pamiętacie zakładam. 

 

1843 

02:03:57.200 --> 02:04:02.400 

Natomiast bardzo pozytywnym efektem tej akcji 

było to, 

 

1844 

02:04:02.400 --> 02:04:05.000 

że bardzo dużo osób- to jest moja wiedza, 

 

1845 

02:04:05.000 --> 02:04:08.000 

oczywiście mogę się mylić, bo rzeczywiście nie 

dysponuję twardymi 

 

1846 

02:04:08.000 --> 02:04:11.300 

badaniami- bardzo wielu naszych mieszkańców 

uświadomiło sobie, 

 

1847 

02:04:11.400 --> 02:04:14.200 

jak ważne jest to, żeby to był czysty produkt, 

 

1848 

02:04:14.200 --> 02:04:17.400 

wyodrębniony, zgnieciony, tak, 

 

1849 

02:04:17.400 --> 02:04:21.700 

żeby się mieścił powiedzmy w jakimś 

zaplanowanym pojemniku i to się 

 

1850 

02:04:21.700 --> 02:04:26.300 

przełożyło już później na normalne zbieranie 

odpadów w tej frakcji 

 

1851 
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02:04:26.300 --> 02:04:28.600 

sztucznych tworzyw. 

 

1852 

02:04:28.600 --> 02:04:33.500 

Dodatkową rzeczą zaproponowaną przez tą Komisję 

to była kwestia 

 

1853 

02:04:33.500 --> 02:04:35.400 

wyłączenia właśnie przedsiębiorców z systemu, 

 

1854 

02:04:35.400 --> 02:04:37.200 

szanowni Państwo, mocno dyskutowana. 

 

1855 

02:04:37.200 --> 02:04:39.200 

Dzisiaj Pan podał jedną ważną rzecz. 

 

1856 

02:04:39.200 --> 02:04:42.100 

To jest kwestia tej ceny, to też nie jest żadną 

tajemnicą. 

 

1857 

02:04:42.100 --> 02:04:44.800 

Było to przecież bardzo mocno dyskutowane. 

 

1858 

02:04:44.800 --> 02:04:48.800 

Spotkało mnie z tego powodu również nie ukrywam 

trochę 

 

1859 

02:04:49.400 --> 02:04:52.500 

nieprzyjemności takich słownych ze strony wielu 

osób, 

 

1860 

02:04:52.500 --> 02:04:54.000 

natomiast wydaje mi się, że to, 

 

1861 

02:04:54.000 --> 02:04:56.100 

co Pan dzisiaj powiedział też potwierdza to, 

 

1862 

02:04:56.100 --> 02:05:01.100 

o czym myśmy wtedy mówili, że przy innej formie 

zawierania umowy może 

 

1863 

02:05:01.100 --> 02:05:04.600 

się okazać, że jest taniej niż w systemie. 

 

1864 

02:05:04.600 --> 02:05:08.900 

Myślę, że Pan Zbigniew też pamięta i potwierdzi, 

 

1865 

02:05:08.900 --> 02:05:15.200 

że kiedy przyszedł tutaj też z grupą osób 

prowadzących bardzo małe 

 

1866 

02:05:15.200 --> 02:05:17.900 

biznesy, między nimi fryzjerów czy fryzjerek, 

 

1867 

02:05:17.900 --> 02:05:20.700 

to wtedy to też padało bardzo mocno, 

 

1868 

02:05:20.700 --> 02:05:24.100 

że przy naszym systemie 'współdzielenie' 

 

1869 

02:05:24.100 --> 02:05:27.200 

pewnych rzeczy jest niemożliwe, a przynajmniej 

formalno- prawnie 

 

1870 

02:05:27.200 --> 02:05:28.800 

byłoby to trudne. 

 

1871 

02:05:28.800 --> 02:05:32.800 

Natomiast poza systemowo jest to możliwe i w 

mojej ocenie zwrotnie 

 

1872 

02:05:32.900 --> 02:05:34.300 

dostałem sygnał, że to się też udało, 

 

1873 

02:05:34.300 --> 02:05:38.800 

to znaczy, że to też miało przełożenie pozytywne 

dla tych konkretnych 

 

1874 

02:05:38.800 --> 02:05:41.100 

podmiotów. Więc to są 2 takie konkretne rzeczy, 

 

1875 

02:05:41.100 --> 02:05:42.800 
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które akurat w przypadku mojego zespołu, 

 

1876 

02:05:42.800 --> 02:05:46.200 

dzisiaj mogę powiedzieć, że to to było propozycją i 

ostatni element 

 

1877 

02:05:46.200 --> 02:05:53.700 

niczego nie tłumacząc specjalnie, ale moja wiedza 

jesteś taka- proszę 

 

1878 

02:05:53.700 --> 02:05:57.900 

mnie poprawić, jeśli się mylę, że akurat właśnie Pani 

Beata prosiła 

 

1879 

02:05:57.900 --> 02:06:01.700 

o to, żeby skonsultować kwestie dodatkowej 

aplikacji, 

 

1880 

02:06:01.700 --> 02:06:04.900 

czy w ogóle aplikacji z mieszkańcami i nie ukrywam, 

 

1881 

02:06:04.900 --> 02:06:09.400 

że mimo, że miałem wątpliwości, bo to jest też jakaś 

dodatkowa rzecz 

 

1882 

02:06:10.200 --> 02:06:12.000 

do przeprocedowana. 

 

1883 

02:06:12.000 --> 02:06:16.000 

My podjęliśmy taką decyzję, żeby to zrobić. 

 

1884 

02:06:16.000 --> 02:06:21.900 

Mimo, że zadanie już wcześniej, ale to w oparciu z 

kolei o propozycję 

 

1885 

02:06:21.900 --> 02:06:26.300 

tej drugiej Komisji, zostało do budżetu przez nas 

generalnie 

 

1886 

02:06:26.300 --> 02:06:28.400 

zaproponowane i wpisane. 

 

1887 

02:06:28.400 --> 02:06:41.300 

Jeśli chodzi o pytania dotyczące Rady Rodziców. 

 

1888 

02:06:41.300 --> 02:06:44.900 

Szanowni Państwo, ja też muszę jednak jedno 

zdanie wypowiedzieć, 

 

1889 

02:06:44.900 --> 02:06:48.700 

bo czuję się do tego zobowiązany. 

 

1890 

02:06:48.700 --> 02:06:55.500 

Po tym, kiedy na początku tej kadencji było to 

tematem zresztą bardzo 

 

1891 

02:06:55.500 --> 02:06:57.800 

wielu, bardzo długich rozmów, również na tej sali. 

 

1892 

02:06:57.800 --> 02:07:02.800 

My spotkaliśmy się ze wszystkimi dyrektorami 

naszych placówek. 

 

1893 

02:07:02.800 --> 02:07:06.400 

Mówiąc o tym bardzo otwarcie i prosząc 

dyrektorów, 

 

1894 

02:07:06.400 --> 02:07:09.400 

żeby przeanalizowali wszystkie swoje dokumenty 

związane 

 

1895 

02:07:09.400 --> 02:07:15.000 

z prowadzeniem Rad Rodziców i tym, że niejako 

bazując na tym, 

 

1896 

02:07:15.000 --> 02:07:17.800 

że jest to tematem dyskusji byli pewni, 

 

1897 

02:07:17.800 --> 02:07:21.200 

że jest to prowadzone tak, jak należy. 

 

1898 

02:07:21.200 --> 02:07:23.300 

Natomiast potwierdzam, że odrębnej, 
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1899 

02:07:23.300 --> 02:07:26.800 

kierunkowej, narzuconej kontroli nie, 

 

1900 

02:07:26.800 --> 02:07:29.900 

ale tu z tego powodu, o którego też wcześniej 

Państwu mówiłem. 

 

1901 

02:07:29.900 --> 02:07:35.000 

My do dzisiaj dysponujemy jednak wskazaniem, 

 

1902 

02:07:35.000 --> 02:07:37.700 

że ja nie mogę w zakresie pewnych rzeczy zażądać. 

 

1903 

02:07:37.700 --> 02:07:39.200 

No ja przepraszam. 

 

1904 

02:07:39.200 --> 02:07:41.900 

Wiem, że to jest rozbieżne, ale niestety tak było. 

 

1905 

02:07:41.900 --> 02:07:45.100 

Było to konsultowane prawnie, również na 

zewnątrz to Państwo wiecie. 

 

1906 

02:07:45.100 --> 02:07:50.200 

Natomiast czułem się zobowiązany, żeby to 

Państwu powiedzieć. 

 

1907 

02:07:50.200 --> 02:07:55.800 

Mam nadzieję, że nie pominąłem żadnego wątku, 

 

1908 

02:07:55.800 --> 02:07:56.900 

więc dziękuję. 

 

1909 

02:07:56.900 --> 02:07:58.300 

- Dziękuję Panie Wojciechu. 

 

1910 

02:07:58.300 --> 02:08:01.300 

W tym punkcie, czy w kolejnym? Tym. Bardzo 

proszę. 

 

1911 

02:08:01.300 --> 02:08:04.100 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1912 

02:08:04.100 --> 02:08:06.900 

szanowni mieszkańcy, szanowni goście. 

 

1913 

02:08:06.900 --> 02:08:10.100 

W tym punkcie, Panie Przewodniczący, ponieważ 

były pytania, 

 

1914 

02:08:10.100 --> 02:08:14.500 

jako członek tego zespołu, powołanego przez Pana 

Burmistrza chciałbym 

 

1915 

02:08:14.500 --> 02:08:16.700 

też udzielić odpowiedzi, bo myślę, 

 

1916 

02:08:16.700 --> 02:08:19.100 

że tu Pani Beata i Pan Zbigniew też oczekuje, 

 

1917 

02:08:19.100 --> 02:08:21.100 

takie pytania były. Więc ja oczywiście z tym, 

 

1918 

02:08:21.100 --> 02:08:22.700 

co Pan Burmistrz przekazał to się zgadzam. 

 

1919 

02:08:22.700 --> 02:08:24.400 

W związku z tym, że jestem członkiem tego zespołu, 

 

1920 

02:08:24.400 --> 02:08:29.000 

jak były pytania kto, co zrobił, no to ja za siebie w 

tej chwili 

 

1921 

02:08:29.000 --> 02:08:31.200 

powiem, że ta akcja PET to był pilotaż, 

 

1922 

02:08:31.200 --> 02:08:33.300 

który się [niezrozumiałe] i był tylko realizowany, 

 

1923 

02:08:33.300 --> 02:08:34.800 
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bo to też jest istotne szanowni Państwo, 

 

1924 

02:08:34.800 --> 02:08:37.400 

w części gminy nie w całości. 

 

1925 

02:08:37.400 --> 02:08:40.900 

Plus jest taki, że faktycznie mieliśmy pierwsze 

sygnały po zbiorze, 

 

1926 

02:08:40.900 --> 02:08:43.000 

że było wszystko w tych workach, natomiast 

drugim, 

 

1927 

02:08:43.000 --> 02:08:46.600 

za trzecim rzucie 100% plastików, co też dało nawet 

plusy zwrotne 

 

1928 

02:08:46.600 --> 02:08:52.300 

w postaci takiej, że ta selektywna zbiórka potrafi 

być dopracowana. 

 

1929 

02:08:52.300 --> 02:08:57.500 

Drugim elementem, który udało mi się tutaj 

przekonać i pracowników, 

 

1930 

02:08:57.500 --> 02:09:00.000 

i Pana Burmistrza, i Rada też wyraziła na to zgodę, 

 

1931 

02:09:00.000 --> 02:09:02.100 

to było wyłączenie lokali niezamieszkałych systemu. 

 

1932 

02:09:02.100 --> 02:09:05.100 

To, co Pan Zbyszek podkreślił, opłaty mimo tego, 

 

1933 

02:09:05.100 --> 02:09:07.600 

że wszystkie poszły w górę i tak są bardziej 

racjonalne wobec tego, 

 

1934 

02:09:07.600 --> 02:09:10.400 

co było wcześniej. 

 

1935 

02:09:10.400 --> 02:09:13.600 

Związane z tym dalej punktem, to też była próba i 

też udało się to 

 

1936 

02:09:13.600 --> 02:09:16.500 

przeforsować, czyli zmiana w regulaminie dotycząca 

częstotliwości 

 

1937 

02:09:16.500 --> 02:09:18.000 

odbioru dla lokali niezamieszkałych. 

 

1938 

02:09:18.000 --> 02:09:20.000 

To też miało istotny wpływ na przełożenie się 

stawki. 

 

1939 

02:09:20.000 --> 02:09:22.700 

Wyłączenie tych lokali spowodowało to, 

 

1940 

02:09:22.700 --> 02:09:25.000 

że pojawiły się cztery oferty konkurencyjne z firm 

zewnętrznych, 

 

1941 

02:09:25.000 --> 02:09:28.700 

a nie 1, jak zazwyczaj. 

 

1942 

02:09:28.700 --> 02:09:30.200 

Co tam dalej było? 

 

1943 

02:09:30.200 --> 02:09:32.500 

Aha, kilka spotkań z Panią Patrycją i z całym 

zespołem, 

 

1944 

02:09:32.500 --> 02:09:37.600 

Panem Burmistrzem dyskutowaliśmy na temat, 

 

1945 

02:09:37.600 --> 02:09:41.300 

jak uszczelnić system, bo to też był bardzo duży 

nasz mankament, 

 

1946 

02:09:41.300 --> 02:09:45.100 

kiedy sprawdzaliśmy te wszystkie dokumenty, 
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1947 

02:09:45.100 --> 02:09:49.200 

które do nas wpływały i tutaj wspólnie 

wypracowany- tu zawsze 

 

1948 

02:09:49.200 --> 02:09:52.500 

dziękuję Pani Patrycji i innym paniom i też to zrobię 

dzisiaj, 

 

1949 

02:09:52.500 --> 02:09:54.700 

ponieważ udało się wypracować takie procedury, 

 

1950 

02:09:54.700 --> 02:09:57.600 

że pomiędzy wydziałami powstały różne 

dokumentacja, 

 

1951 

02:09:57.600 --> 02:09:59.100 

umożliwiająca uszczelnienie. 

 

1952 

02:09:59.100 --> 02:10:00.300 

Czyli jak ktoś przychodzi do Urzędu, 

 

1953 

02:10:00.300 --> 02:10:04.400 

to z automatu wszystkie wiedziały, czy ktoś się 

urodził 

 

1954 

02:10:04.400 --> 02:10:08.600 

i na podstawie tego to uszczelnienie systemu 

nastąpiło, 

 

1955 

02:10:08.600 --> 02:10:11.700 

jak i weryfikacja mieszkańców, co widać w tym 

ostatnim sprawozdaniu, 

 

1956 

02:10:11.700 --> 02:10:14.300 

że ta szczelność jest istotna. 

 

1957 

02:10:15.600 --> 02:10:20.600 

Jeśli chodzi o stawkę- faktycznie wysoka, 

 

1958 

02:10:20.600 --> 02:10:24.100 

natomiast szanowni Państwo, większość radnych 

podjęła decyzję, 

 

1959 

02:10:24.100 --> 02:10:31.100 

że stawka ma się bilansować, czyli to, co 

przedsiębiorstwo wystawia 

 

1960 

02:10:31.100 --> 02:10:33.300 

fakturę, czyli z jaką stawką wystąpiła w przetargu, 

 

1961 

02:10:33.300 --> 02:10:35.100 

to podjęta została decyzja w pewnym momencie, 

 

1962 

02:10:35.100 --> 02:10:39.400 

że tą stawką bilansujemy koszty i to na tyle. 

Dziękuję bardzo. 

 

1963 

02:10:39.400 --> 02:10:41.200 

- Dziękuję. 

 

1964 

02:10:41.200 --> 02:10:43.000 

Panie Burmistrzu, jeszcze ad vocem. Tak, bardzo 

proszę. 

 

1965 

02:10:43.000 --> 02:10:46.400 

- Tak, bo szanowni Państwo, jeden element mi 

uciekł. 

 

1966 

02:10:46.400 --> 02:10:48.700 

Pan Wojtek w tej chwili też częściowo do tego 

nawiązał. 

 

1967 

02:10:48.700 --> 02:10:54.400 

My dzisiaj nie jest to może jeszcze powód do 

zadowolenia, 

 

1968 

02:10:54.400 --> 02:10:56.900 

ale my na dzisiaj mamy szanowni Państwo, 

 

1969 

02:10:56.900 --> 02:11:01.400 

w systemie 94% mieszkańców. 
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1970 

02:11:01.400 --> 02:11:05.100 

Ja zaryzykuję, że chyba w okolicy nikt takiego 

procentu nie ma. 

 

1971 

02:11:05.100 --> 02:11:09.100 

Startowaliśmy 6% mniej i to również jest wynikiem 

tych wszystkich 

 

1972 

02:11:09.100 --> 02:11:12.000 

rzeczy, które w tym zakresie się działy, 

 

1973 

02:11:12.000 --> 02:11:18.500 

tak więc ja też uważam, że to jest jednak pozytywna 

rzecz wypracowana 

 

1974 

02:11:18.500 --> 02:11:24.500 

i tu powiem przez obie Komisje, bo w obu jednak te 

tematy byłyby 

 

1975 

02:11:24.500 --> 02:11:29.700 

często poruszane i były przyjęte- może inaczej- 

Państwo jako Rada, 

 

1976 

02:11:29.700 --> 02:11:33.400 

członkowie Komisji, zadaliście również mi, 

 

1977 

02:11:33.400 --> 02:11:35.800 

jako burmistrzowi tego rodzaju zadanie do 

wykonania. 

 

1978 

02:11:36.400 --> 02:11:41.500 

Że mamy szczególny nacisk położyć właśnie na ten 

element i wydaje mi 

 

1979 

02:11:41.500 --> 02:11:45.800 

się, że te 6% różnicy jest znaczącym wynikiem. 

 

1980 

02:11:45.800 --> 02:11:53.200 

Z 88% na 94% to jest naprawdę w kategoriach 

samorządowych bardzo wysoki wynik. 

 

1981 

02:11:53.200 --> 02:11:56.100 

- Dziękuję. 

 

1982 

02:11:56.100 --> 02:11:57.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1983 

02:11:57.700 --> 02:11:59.200 

Punkt 13: wolne wnioski i informacje oraz dyskusja. 

 

1984 

02:11:59.200 --> 02:12:02.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1985 

02:12:02.900 --> 02:12:04.500 

w tym punkcie Pan Stanisław się zgłaszał, 

 

1986 

02:12:04.500 --> 02:12:11.400 

ale już jest później. Pan Piotr Miszkiewicz. 

 

1987 

02:12:11.400 --> 02:12:13.700 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

1988 

02:12:13.700 --> 02:12:16.400 

Myślę, że już chcemy pewnie skończyć, 

 

1989 

02:12:16.400 --> 02:12:18.200 

ale ja krótko. 

 

1990 

02:12:18.200 --> 02:12:19.600 

Pierwszy temat jest dla mnie bardzo ważny. 

 

1991 

02:12:19.600 --> 02:12:24.300 

Panie Burmistrzu na poziomie powiatu rozpoczęły 

się dyskusje, 

 

1992 

02:12:24.300 --> 02:12:31.200 

idące w kierunku podjęcia próby- w zasadzie 

naprawy drogi, 

 

1993 

02:12:31.200 --> 02:12:33.800 

żeby tak nazwać precyzyjnie- drogi, 
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1994 

02:12:33.800 --> 02:12:36.100 

gdzie budujemy obecnie świetlicę wiejską, 

 

1995 

02:12:36.100 --> 02:12:38.000 

sołectwo Karczyn. 

 

1996 

02:12:38.000 --> 02:12:43.700 

Myślę, że takim wspólnym partnerstwie gmina- 

powiat i przede 

 

1997 

02:12:43.700 --> 02:12:45.900 

wszystkim Lasy Państwowe, czyli z funduszu 

leśnego, 

 

1998 

02:12:45.900 --> 02:12:52.500 

aby w przyszłym roku tą drogę spróbować naprawić 

w dużej mierze 

 

1999 

02:12:52.500 --> 02:12:54.000 

z funduszu leśnego. 

 

2000 

02:12:54.000 --> 02:12:58.000 

Na poziomie powiatu na poprzedniej sesji to się 

oczywiście zadziało. 

 

2001 

02:12:58.000 --> 02:13:00.700 

Ja wiem, że to jest temat na przyszły rok, 

 

2002 

02:13:00.700 --> 02:13:04.500 

ale chciałbym, żeby ewentualnie takie spotkanie na 

linii Pana 

 

2003 

02:13:04.500 --> 02:13:08.100 

Burmistrza ze starostą rozpocząć, myślę, 

 

2004 

02:13:08.100 --> 02:13:10.600 

że jak najszybciej, ponieważ ten temat jest dosyć 

ważny, 

 

2005 

02:13:10.600 --> 02:13:14.700 

a fundusz leśny jest może na tyle nie bogaty, 

 

2006 

02:13:14.700 --> 02:13:17.000 

tylko na tyle zasobny, że myślę, 

 

2007 

02:13:17.000 --> 02:13:23.600 

że taki remont jest możliwy do zrealizowania i 

krótko bym się chciał 

 

2008 

02:13:23.600 --> 02:13:25.500 

odnieść do poprzedniego punktu, gdzie zadano mi 

pytanie, 

 

2009 

02:13:25.500 --> 02:13:27.400 

co Komisja zrobiła. 

 

2010 

02:13:27.400 --> 02:13:28.900 

Zadały dwie osoby. 

 

2011 

02:13:30.300 --> 02:13:34.300 

Proszę Państwa, kadencja trwa, Komisja pracy 

jeszcze nie skończyła. 

 

2012 

02:13:34.300 --> 02:13:39.400 

Ja osobiście, jako Przewodniczący Komisji oczekuję i 

śledzę zmiany 

 

2013 

02:13:39.400 --> 02:13:41.100 

ustawodawcy. 

 

2014 

02:13:41.100 --> 02:13:43.900 

Wiem, że takie zmiany mają w tym roku zaistnieć, 

 

2015 

02:13:43.900 --> 02:13:47.200 

dotyczące różnych frakcji, możliwości obniżania 

stawek, 

 

2016 

02:13:47.200 --> 02:13:52.300 

więc prosiłbym jeszcze, aby mnie oceniać przez 

pryzmat całej 

 

2017 
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02:13:52.300 --> 02:13:57.400 

kadencji, bowiem Komisja moja została powołana 

przez Radę Miejską po 

 

2018 

02:13:57.400 --> 02:14:02.200 

pierwszym przetargu, przed drugim przetargiem na 

odpady komunalne 

 

2019 

02:14:02.200 --> 02:14:04.200 

w naszej gminie. 

 

2020 

02:14:04.200 --> 02:14:05.400 

Pracujemy uważam stosunkowo krótko, 

 

2021 

02:14:05.400 --> 02:14:07.400 

więc 2 lata. 

 

2022 

02:14:07.400 --> 02:14:11.700 

Komisja odbyła wiele spotkań, wiele propozycji 

Komisji jest przez 

 

2023 

02:14:11.700 --> 02:14:13.300 

Państwa krytykowane, hejtowane. 

 

2024 

02:14:13.300 --> 02:14:19.000 

Rozumiem, że Państwo czujecie się w kompetencji 

w zakresie odbioru odpadów. 

 

2025 

02:14:19.000 --> 02:14:23.600 

Chętnie Państwa zawsze wysłucham i zapraszam na 

każde posiedzenie Komisji. 

 

2026 

02:14:23.600 --> 02:14:25.800 

Natomiast apelowałbym o zdrowy rozsądek, 

 

2027 

02:14:25.800 --> 02:14:30.300 

ponieważ krytyka i hejtowanie każdych pomysłów, 

 

2028 

02:14:30.300 --> 02:14:33.600 

w nawiązaniu do tego, że Pan, Panie Zbigniewie był 

radnym 

 

2029 

02:14:33.600 --> 02:14:36.600 

w poprzedniej kadencji i owoce Pana pracy jakoś 

ciężko mi dzisiaj 

 

2030 

02:14:36.600 --> 02:14:40.600 

ocenić, Pan przychodzi, krytykuje, ze swoimi 

pomysłami, które Urząd 

 

2031 

02:14:40.600 --> 02:14:43.600 

nie jest w stanie zaadoptować albo w części 

realizuje- to, 

 

2032 

02:14:43.600 --> 02:14:45.300 

co Pan Burmistrz powiedział. 

 

2033 

02:14:45.300 --> 02:14:47.500 

No chyba są przynajmniej nie na miejscu, 

aczkolwiek ma Pan do tego 

 

2034 

02:14:47.500 --> 02:14:49.900 

prawo, rozumiem. 

 

2035 

02:14:49.900 --> 02:14:52.800 

Ja bardzo bym prosił, żeby oceniać jednak pracę 

mojej Komisji przez 

 

2036 

02:14:52.800 --> 02:14:57.100 

pryzmat całą kadencję, ponieważ jesteśmy tak 

naprawdę od niecałych 

 

2037 

02:14:57.100 --> 02:14:58.600 

dwóch lat. 

 

2038 

02:14:58.600 --> 02:15:01.500 

Nie każdy z radnych ma czas, ta Komisja w nazwie 

doraźna, 

 

2039 

02:15:01.500 --> 02:15:03.200 

więc ona się nie spotyka co miesiąc. 

 

2040 

02:15:04.500 --> 02:15:06.800 
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Mamy pewne plany, przynajmniej ja mam dla 

Komisji, 

 

2041 

02:15:06.800 --> 02:15:09.000 

program na ten rok. 

 

2042 

02:15:09.000 --> 02:15:11.400 

Także prosiłbym poczekać i oceniać, 

 

2043 

02:15:11.400 --> 02:15:14.000 

nie wprowadzając dzisiaj w błąd mieszkańców, 

 

2044 

02:15:14.000 --> 02:15:15.100 

że ta Komisja nic nie zrobiła. 

 

2045 

02:15:15.400 --> 02:15:19.100 

Ta Komisja gdzieś tam do bólu pewne tematy, 

 

2046 

02:15:19.100 --> 02:15:21.400 

o których Pan Burmistrz mówił, powtarza. 

 

2047 

02:15:21.400 --> 02:15:26.000 

Słynna aplikacja, o której Pan Wiesław mówił- 

aplikacja jest. 

 

2048 

02:15:26.000 --> 02:15:30.000 

Proszę Państwa, ja już zakończę ten temat aplikacji 

raz chyba w tej 

 

2049 

02:15:30.000 --> 02:15:31.900 

kadencji na zawsze. 

 

2050 

02:15:31.900 --> 02:15:35.400 

Aplikacja jest pewnym wstępem do pewnego 

procesu, 

 

2051 

02:15:35.400 --> 02:15:39.100 

jaki ma miejsce, czy który się rozpoczął w tej 

kadencji, 

 

2052 

02:15:39.100 --> 02:15:43.800 

bowiem jeśli chcecie Państwo krytykować radnych, 

 

2053 

02:15:43.800 --> 02:15:46.200 

Pana Burmistrza, to należy sobie zadać pytanie, 

 

2054 

02:15:46.200 --> 02:15:48.100 

co się w ogóle w tej kadencji zadziało. 

 

2055 

02:15:48.300 --> 02:15:51.400 

Zadziało się bardzo dużo historycznego dla gminy. 

 

2056 

02:15:51.400 --> 02:15:54.800 

To, co Pan Burmistrz już powiedział- to, 

 

2057 

02:15:54.800 --> 02:15:58.200 

ile udało nam się doszukać, mówiąc kolokwialnie, 

 

2058 

02:15:58.200 --> 02:16:04.900 

mieszkańców, ile udało nam się pozyskać w 

deklaracji- to jest bardzo 

 

2059 

02:16:04.900 --> 02:16:06.500 

duży sukces, nie tylko tej kadencji, 

 

2060 

02:16:06.500 --> 02:16:10.900 

ponieważ to daje punkt wyjścia na każdą kolejną 

kadencję w kolejnych 

 

2061 

02:16:10.900 --> 02:16:12.300 

wyborach. 

 

2062 

02:16:12.300 --> 02:16:15.200 

Nigdy w historii gmina Sulechów nie miała tak 

szczegółowych danych, 

 

2063 

02:16:15.400 --> 02:16:21.300 

dotyczące ilości mieszkańców, tonażu i tak dalej. 

 

2064 

02:16:21.300 --> 02:16:26.800 

Udało się to dzięki dobrej współpracy gminy z 

obecnym podmiotem, 
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2065 

02:16:26.800 --> 02:16:34.200 

który odbiera (...) Obecnym podmiotem, 

 

2066 

02:16:34.200 --> 02:16:35.300 

który odbiera te odpady. 

 

2067 

02:16:35.300 --> 02:16:38.400 

Chciałbym, żeby jednak to się nagrało i warto było 

posłuchać, 

 

2068 

02:16:38.400 --> 02:16:40.000 

ponieważ to jest proces. 

 

2069 

02:16:40.000 --> 02:16:44.300 

Jeśli chcecie Państwo zmienić świadomość 

mieszkańców gminy, 

 

2070 

02:16:44.300 --> 02:16:46.900 

a najważniejszym elementem jest obniżenie tonażu, 

 

2071 

02:16:46.900 --> 02:16:49.200 

to to jest proces wieloletni. 

 

2072 

02:16:49.200 --> 02:16:54.600 

Jeśli uważacie, że ta Rada Miejska zmieni myślenie 

mieszkańców, 

 

2073 

02:16:54.600 --> 02:16:57.600 

to albo jesteście Państwo naiwni albo nie wiem, 

 

2074 

02:16:57.600 --> 02:17:01.700 

bo ja uważam, że to jest kwestia co najmniej 10 lat, 

żeby rozpocząć 

 

2075 

02:17:01.700 --> 02:17:03.600 

od tego, co już ma miejsce, czyli edukacja, 

 

2076 

02:17:03.600 --> 02:17:05.600 

edukacja i jeszcze raz edukacja. 

 

2077 

02:17:05.600 --> 02:17:10.100 

A po drugie życzę wam powodzenia w tej jakże 

zagorzałej walce, 

 

2078 

02:17:10.100 --> 02:17:15.700 

ale to przede wszystkim na poziomie rządowym- 

legislacja ustaw, 

 

2079 

02:17:15.700 --> 02:17:19.600 

czyli przede wszystkim to, o czym jest mowa od 

dwóch lat. 

 

2080 

02:17:19.600 --> 02:17:21.500 

Rozszerzona odpowiedzialność producentów, 

 

2081 

02:17:22.100 --> 02:17:26.100 

bo tam również gminy muszą mieć wsparcie, 

 

2082 

02:17:26.100 --> 02:17:31.800 

kiedy to producenci opakowań będą odpowiedzialni 

za koszty utrzymania 

 

2083 

02:17:31.800 --> 02:17:33.800 

gospodarki odpadów w samorządach. 

 

2084 

02:17:33.800 --> 02:17:36.600 

I przychodząc dzisiaj tutaj, nas krytykując uważam, 

 

2085 

02:17:36.600 --> 02:17:38.900 

że to jest zbyt daleko idące na ten moment. 

 

2086 

02:17:38.900 --> 02:17:43.300 

Dziękuję. 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu ad vocem? 

 

2087 

02:17:43.300 --> 02:17:47.100 

- Czy Państwo pozwolicie, jeżeli będę mógł na 

bieżąco? 

 

2088 

02:17:47.100 --> 02:17:49.200 

Będzie mi prościej. 
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2089 

02:17:49.200 --> 02:17:50.400 

Ja tylko chciałem powiedzieć Państwu, 

 

2090 

02:17:50.400 --> 02:17:53.500 

że ja na jutro jestem umówiony w sprawie rozmów 

o ewentualnym 

 

2091 

02:17:53.500 --> 02:17:55.900 

remoncie drogi do Karczyna na jutro akurat, 

 

2092 

02:17:55.900 --> 02:17:59.800 

z Lasami Państwowymi, z powiatem, więc temat 

jest przez nas znany. 

 

2093 

02:18:00.000 --> 02:18:06.700 

Pilnujemy go, chcielibyśmy, żeby kolejne etapy były 

docelowo przez 

 

2094 

02:18:06.700 --> 02:18:07.800 

powiat realizowane. 

 

2095 

02:18:07.800 --> 02:18:10.900 

- Bardzo proszę, Pan radny Roman Rakowski. 

 

2096 

02:18:13.100 --> 02:18:15.900 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

2097 

02:18:15.900 --> 02:18:19.700 

szanowni Państwo. 

 

2098 

02:18:19.700 --> 02:18:22.300 

Najpierw krótki wstęp, a temat główny będzie na 

koniec mojego 

 

2099 

02:18:22.300 --> 02:18:24.200 

wystąpienia, myślę, że krótkiego. 

 

2100 

02:18:24.200 --> 02:18:31.500 

Szanowni Państwo, przez wiele lat podziwialiśmy i 

trochę 

 

2101 

02:18:31.500 --> 02:18:33.400 

zazdrościliśmy niektórym gminom i miastom, 

 

2102 

02:18:33.500 --> 02:18:36.000 

jak się rozwijają, powstają w nich duże, 

 

2103 

02:18:36.000 --> 02:18:38.900 

różne zakłady pracy. 

 

2104 

02:18:38.900 --> 02:18:40.400 

Między innymi było tak w Nowej Soli, 

 

2105 

02:18:40.400 --> 02:18:42.700 

Międzyrzeczu, w Świebodzinie. 

 

2106 

02:18:42.700 --> 02:18:47.100 

Wszystko to było wynikiem przede wszystkim 

powstania w tamtych 

 

2107 

02:18:47.100 --> 02:18:48.500 

terenach stref przemysłowych. 

 

2108 

02:18:48.500 --> 02:18:56.900 

Jako samorząd sulechowski marzyliśmy by zaczęło 

się też tak dziać u nas. 

 

2109 

02:18:56.900 --> 02:18:59.500 

Położenie naszej gminy czyni ją, 

 

2110 

02:18:59.500 --> 02:19:04.700 

jako bardzo atrakcyjny teren, który znajduje się przy 

trasie 

 

2111 

02:19:04.700 --> 02:19:07.600 

szybkiego ruchu, przy niedalekiej odległości od 

lotniska, 

 

2112 

02:19:07.600 --> 02:19:11.200 

ale brakowało nam strefy przemysłowej. 
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2113 

02:19:11.200 --> 02:19:19.800 

W latach 2011-2014 czyniono wiele, by taka strefa 

powstała i tutaj 

 

2114 

02:19:19.800 --> 02:19:24.500 

muszę powiedzieć, że tyle, co poświęcił Pan 

Kierownik Fedko 

 

2115 

02:19:24.500 --> 02:19:26.700 

i Pan Kierownik Stachowiak to tylko brawa. 

 

2116 

02:19:26.700 --> 02:19:29.200 

Przyczynili się bardzo do tego. 

 

2117 

02:19:29.200 --> 02:19:34.900 

Dzisiaj cieszymy się wszyscy, że powstają na naszym 

terenie gminnym 

 

2118 

02:19:34.900 --> 02:19:36.700 

duże zakłady pracy. 

 

2119 

02:19:36.700 --> 02:19:42.400 

Mówiliśmy wtedy, zaznaczaliśmy, że jak powstanie 

strefa, 

 

2120 

02:19:42.400 --> 02:19:45.100 

przyjdzie jeden inwestor, to będzie taki motorem 

napędowym. 

 

2121 

02:19:45.100 --> 02:19:50.100 

Zaczną się tutaj pojawiać inni inwestorzy. 

 

2122 

02:19:50.600 --> 02:19:57.700 

Rozwój ten przyszedł akurat na okres obecnej 

kadencji Rady Miejskiej 

 

2123 

02:19:57.700 --> 02:20:00.500 

i kadencji Pana Burmistrza. 

 

2124 

02:20:00.500 --> 02:20:04.300 

I w tym miejscu bardzo należy się cieszyć i 

gratulować Panu 

 

2125 

02:20:04.300 --> 02:20:08.100 

Burmistrzowi, że to za jego kadencji tak się dzieje, 

 

2126 

02:20:08.100 --> 02:20:10.500 

ale jest jedno 'ale'. 

 

2127 

02:20:10.500 --> 02:20:15.000 

I muszę to wyartykułować. 

 

2128 

02:20:15.000 --> 02:20:18.700 

Mianowicie kieruję to przede wszystkim do Pana 

Wiceburmistrza, 

 

2129 

02:20:18.700 --> 02:20:20.500 

Pana Górznego. 

 

2130 

02:20:21.700 --> 02:20:24.000 

Twierdzi Pan, że wszystko to, 

 

2131 

02:20:24.000 --> 02:20:27.000 

co się teraz dzieje, to tylko i wyłącznie zasługa Pana 

Burmistrza, 

 

2132 

02:20:27.000 --> 02:20:29.500 

powołanie stref to zasługa tylko i wyłącznie Pana 

Sołtysa. 

 

2133 

02:20:29.500 --> 02:20:32.800 

Ja powiedziałem, jakie są zasługi, 

 

2134 

02:20:32.800 --> 02:20:35.400 

oddaję Panu Burmistrzowi. 

 

2135 

02:20:35.400 --> 02:20:37.500 

Zaznaczyłem, że dużo w tym prawdy, 

 

2136 

02:20:37.500 --> 02:20:40.300 

ale nie może Pan zakłamywać rzeczywistości, 
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2137 

02:20:40.300 --> 02:20:42.700 

bo wypowiada się Pan publicznie. 

 

2138 

02:20:42.700 --> 02:20:47.900 

Panie Górzny, strefa, właściwie podstrefa 

Kostrzyńsko-Słubickiej 

 

2139 

02:20:47.900 --> 02:20:54.300 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej powołana została 

uchwałą Rady 

 

2140 

02:20:54.300 --> 02:21:02.000 

Miejskiej w styczniu 2014 roku, a rozporządzeniem 

Rady Ministrów 

 

2141 

02:21:02.000 --> 02:21:10.300 

w dniu 21 lipca 2015 roku uprawomocniło się 

powstanie podstrefy 

 

2142 

02:21:10.300 --> 02:21:13.400 

Sulechów, w obrębie ewidencyjnym Nowy Świat, 

 

2143 

02:21:13.800 --> 02:21:15.200 

gmina Sulechów. 

 

2144 

02:21:15.200 --> 02:21:18.200 

I trzeba, Panie Burmistrzu, o tym pamiętać. 

 

2145 

02:21:19.700 --> 02:21:22.900 

Teraz chciałbym tylko krótko w kontekście tego, 

 

2146 

02:21:22.900 --> 02:21:26.500 

co Pan Burmistrz powiedział, takich informacji 

czasami przekłamanych 

 

2147 

02:21:27.400 --> 02:21:29.700 

na takim nośniku, jakim jest Facebook. 

 

2148 

02:21:29.700 --> 02:21:33.300 

I w tym miejscu chciałbym powiedzieć, 

 

2149 

02:21:33.300 --> 02:21:35.100 

że bardzo dobrze, że Pan Burmistrz to robi, 

 

2150 

02:21:35.100 --> 02:21:40.900 

bo mieszkańcy korzystają w większości chyba i ja też 

korzystam i to 

 

2151 

02:21:40.900 --> 02:21:42.600 

akurat chwalę. 

 

2152 

02:21:42.600 --> 02:21:45.800 

Ale proszę Państwa niesmak pozostaje właśnie w 

kontekście tego, 

 

2153 

02:21:45.800 --> 02:21:48.200 

co przed chwileczką powiedziałem, czyli tej strefie 

dalszej 

 

2154 

02:21:48.200 --> 02:21:49.700 

działalności. 

 

2155 

02:21:49.700 --> 02:21:52.300 

Mianowicie Pan Burmistrz bardzo często i dobrze- 

podkreślam- dobrze 

 

2156 

02:21:52.300 --> 02:21:57.400 

informuje o przybyciu potencjalnych inwestorów na 

teren naszej gminy 

 

2157 

02:21:57.400 --> 02:22:01.100 

i miało to miejsce niedawno również, 

 

2158 

02:22:01.100 --> 02:22:03.700 

przeczytałem i bardzo fajnie. 

 

2159 

02:22:03.700 --> 02:22:07.600 

To proszę Państwa, Pan Burmistrz na to nie ma 

wpływu, 

 

2160 

02:22:07.600 --> 02:22:10.800 
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chociaż po części by mógł, ale zaraz do tego 

zmierzam. 

 

2161 

02:22:10.800 --> 02:22:15.100 

Informując o tym, pod postem są obraźliwe tematy, 

 

2162 

02:22:15.100 --> 02:22:19.600 

obraźliwe, naprawdę wulgarne odnoszenia się do 

Burmistrza Odważego 

 

2163 

02:22:19.600 --> 02:22:21.000 

i Burmistrza Rakowskiego. 

 

2164 

02:22:21.000 --> 02:22:23.700 

Pani Bogusiu prośba tylko moja taka, 

 

2165 

02:22:23.700 --> 02:22:27.000 

bo to jest nieprawda, że my nic nie zrobiliśmy. 

 

2166 

02:22:27.000 --> 02:22:28.200 

Ja już nie będę mówił, co tam jest napisane, 

 

2167 

02:22:28.200 --> 02:22:31.600 

ale pod Pana postem, jeżeli takie się coś ukazuje, 

 

2168 

02:22:31.600 --> 02:22:36.300 

to ja- to jest moje zdanie- napisałbym 'proszę pod 

moim postem 

 

2169 

02:22:36.300 --> 02:22:39.500 

nie umieszczać takich wulgaryzmów i takich 

obraźliwych tonów'. 

 

2170 

02:22:39.500 --> 02:22:44.600 

Tylko to, bo to, co Pan robi jest bardzo dobre i 

wiele, 

 

2171 

02:22:44.600 --> 02:22:47.800 

nie tylko inwestycje, bo o wielu rzeczach Pan 

informuje- tak trzeba, 

 

2172 

02:22:47.800 --> 02:22:51.900 

ale zwróćmy na to uwagę, bo myślę, 

 

2173 

02:22:51.900 --> 02:22:53.500 

że Pan Burmistrz Odważny, ani ja, 

 

2174 

02:22:53.500 --> 02:22:56.800 

chociaż opinie ludzkie są różne, 

 

2175 

02:22:56.800 --> 02:23:01.700 

ale nie zasłużyliśmy na to, żeby tak obraźliwie pod 

postami obecnego 

 

2176 

02:23:01.700 --> 02:23:03.200 

Burmistrza nas traktowano. 

 

2177 

02:23:03.200 --> 02:23:05.000 

I to tyle. 

 

2178 

02:23:05.000 --> 02:23:07.600 

I dziękuję bardzo Panie Górzny, niech Pan nie 

zakłamuje rzeczywistości. 

 

2179 

02:23:07.600 --> 02:23:11.900 

- Dziękuję. 

 

2180 

02:23:11.900 --> 02:23:13.600 

I mamy ad vocem, Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

2181 

02:23:15.600 --> 02:23:18.500 

- Myślę, że czuje się zobowiązany tak odpowiedzieć, 

 

2182 

02:23:18.500 --> 02:23:22.000 

przynajmniej w części, bo tu się zgadzamy. 

 

2183 

02:23:22.500 --> 02:23:24.100 

Ja nie ukrywałem od początku, że uważam, 

 

2184 

02:23:24.100 --> 02:23:27.400 

że trzeba z mieszkańcami kontaktować się również 

w takiej i to 
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2185 

02:23:27.400 --> 02:23:32.200 

przyznam Panu w 100% rację, mało przyjemnej dla 

osoby, 

 

2186 

02:23:32.200 --> 02:23:33.600 

które piszą najczęściej w formie, 

 

2187 

02:23:33.600 --> 02:23:36.300 

bo to też nie jest dla Państwa pewnie żadnym 

zaskoczeniem, 

 

2188 

02:23:36.300 --> 02:23:40.000 

jak wiele rzeczy przykrych spotyka często osobę 

piszącą, 

 

2189 

02:23:40.000 --> 02:23:43.000 

choćby dla zasady łatwo komuś wrzucić coś, 

 

2190 

02:23:43.000 --> 02:23:46.700 

jakiś kamyczek, tak i cokolwiek byście nie 

powiedzieli, 

 

2191 

02:23:46.700 --> 02:23:49.000 

to na pewno się domyślacie, że każdy z nas jest 

przecież człowiekiem 

 

2192 

02:23:49.000 --> 02:23:53.500 

i każdy bierze sobie tego typu rzeczy komentarze do 

siebie. 

 

2193 

02:23:53.500 --> 02:23:57.400 

Ja mogę tylko tutaj Panu odpowiedzieć szczególnie 

w kontekście tego, 

 

2194 

02:23:57.400 --> 02:24:00.000 

co Pan mówi o tych obraźliwych komentarzach. 

 

2195 

02:24:00.000 --> 02:24:01.900 

Ja już wielokrotnie, szanowni Państwo, 

 

2196 

02:24:01.900 --> 02:24:04.700 

już nawet specjalne posty- nie wiem, 

 

2197 

02:24:04.700 --> 02:24:06.800 

ile razy, nie chciałbym liczyć tego, 

 

2198 

02:24:06.800 --> 02:24:11.000 

ale więcej niż jeden raz- miałem i prosiłem 

mieszkańców, 

 

2199 

02:24:11.000 --> 02:24:14.300 

że jeśli chcą sobie pofolgować, to niech sobie to 

robią na swojej 

 

2200 

02:24:14.700 --> 02:24:19.100 

tablicy, na swoim poście- niech oni to firmują 

swoim nazwiskiem. 

 

2201 

02:24:19.600 --> 02:24:21.900 

Bo ja uważam, że to jest również zaśmiecanie- 

przepraszam, 

 

2202 

02:24:21.900 --> 02:24:23.900 

teraz już tak bardziej prywatnie powiem- mojej 

przestrzeni. 

 

2203 

02:24:23.900 --> 02:24:27.000 

Tak, jak w swoim domu nie chcę brudu i pewnych 

rzeczy, 

 

2204 

02:24:27.000 --> 02:24:28.900 

tak samo nie chcę i w swoim otoczeniu, 

 

2205 

02:24:28.900 --> 02:24:32.000 

a moim otoczeniem jest również na dzisiaj 

Facebook, 

 

2206 

02:24:32.000 --> 02:24:34.600 

który niesie za sobą i te dobre, 

 

2207 

02:24:34.600 --> 02:24:37.600 

i niestety te właśnie chociażby rzeczy, 
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2208 

02:24:37.600 --> 02:24:39.000 

o których Pan wspomniał. 

 

2209 

02:24:39.000 --> 02:24:46.200 

Natomiast tak czuję się też zobligowany, 

 

2210 

02:24:46.200 --> 02:24:48.800 

żeby odpowiedzieć w kontekście tych inwestycji. 

 

2211 

02:24:48.800 --> 02:24:53.000 

Szanowni Państwo, ja na pewno nikomu z moich 

poprzedników, 

 

2212 

02:24:53.000 --> 02:24:57.200 

w szeroko rozumianym współczesnym samorządzie 

nie chce odbierać 

 

2213 

02:24:57.200 --> 02:24:59.400 

żadnych zasług, niczego. 

 

2214 

02:24:59.400 --> 02:25:02.700 

Ja chcę natomiast zawsze- i to też Państwo 

słyszeliście wielokrotnie 

 

2215 

02:25:02.700 --> 02:25:08.400 

na tej sali- staram się też i być może to jest 

wynikiem tego, o czym 

 

2216 

02:25:08.400 --> 02:25:10.600 

Pan teraz mówi, ja staram się nie odnosić do tego, 

 

2217 

02:25:10.600 --> 02:25:14.400 

jak było, tylko do tego, jak jest. 

 

2218 

02:25:14.400 --> 02:25:17.400 

I chcę powiedzieć też jeszcze jedną rzecz, 

 

2219 

02:25:17.400 --> 02:25:21.600 

że- i myślę, że możecie Państwo na to zwrócić 

uwagę, 

 

2220 

02:25:21.600 --> 02:25:27.200 

że ja właściwie piszę o inwestorze w momencie, 

 

2221 

02:25:27.200 --> 02:25:33.100 

jak to jest już pewnym pewnikiem, unikając niejako 

sytuacji, 

 

2222 

02:25:33.100 --> 02:25:34.600 

w której będę mówił 'o już zaraz, 

 

2223 

02:25:34.600 --> 02:25:38.500 

za chwilę', bo nawet, jeśli robiłem wrzutkę- 

przepraszam, 

 

2224 

02:25:38.500 --> 02:25:42.400 

tak mogę powiedzieć, nieco humorystyczną, 

 

2225 

02:25:42.400 --> 02:25:44.400 

tak na zasadzie 'co będzie na Krężołach', 

 

2226 

02:25:44.400 --> 02:25:45.900 

ktoś mi tam nawet z mieszkańców napisał, 

 

2227 

02:25:45.900 --> 02:25:47.500 

że to taki nasz 'Miś' 

 

2228 

02:25:48.500 --> 02:25:49.900 

na miarę naszych możliwości. 

 

2229 

02:25:49.900 --> 02:25:54.100 

To było to w przededniu, kiedy ja już decyzję 

miałem, 

 

2230 

02:25:54.100 --> 02:25:56.300 

wiedziałem, że podmiot jutro na przykład pozwoli 

nam ogłosić 

 

2231 

02:25:56.300 --> 02:26:00.200 

oficjalną decyzję i wtedy sobie już mogłem napisać 

następnego dnia 
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2232 

02:26:00.200 --> 02:26:02.500 

dokładnie, o co chodzi i w jakim zakresie. 

 

2233 

02:26:02.500 --> 02:26:06.800 

Natomiast ja chcę powiedzieć, szanowni Państwo, 

 

2234 

02:26:06.800 --> 02:26:11.400 

że nie mogę się odnieść do tego poza tym, 

 

2235 

02:26:11.400 --> 02:26:15.600 

że rzeczywiście strefa na Nowym Świecie istniała, 

 

2236 

02:26:15.600 --> 02:26:20.500 

została powołana już 10 lat temu na okrągło. 

 

2237 

02:26:20.500 --> 02:26:26.100 

Natomiast ja mogę powiedzieć Państwu i to 

Państwu zdawałem kiedyś 

 

2238 

02:26:26.100 --> 02:26:30.100 

relację, bo było to przedmiotem jednej z Komisji, 

 

2239 

02:26:30.400 --> 02:26:35.200 

specjalnie powołanych celem oceny promocji 

gminy, 

 

2240 

02:26:35.200 --> 02:26:37.200 

również promocji w zakresie gospodarczym. 

 

2241 

02:26:37.200 --> 02:26:40.500 

Ja mogę Państwu po prostu zdać relację z tego, 

 

2242 

02:26:40.500 --> 02:26:46.400 

jakie ja podjąłem działania i jak przeorganizowałem 

pracę Urzędu 

 

2243 

02:26:46.400 --> 02:26:50.500 

i w jaki sposób ofertuję tereny w gminie Sulechów, 

 

2244 

02:26:50.500 --> 02:26:56.400 

bo przecież to jest clou i jestem na to, 

 

2245 

02:26:56.400 --> 02:26:58.400 

nie ukrywam tego i tego nie będę ukrywał, 

 

2246 

02:26:58.400 --> 02:27:00.100 

zafiksowany. 

 

2247 

02:27:00.100 --> 02:27:01.200 

Uznaję to jako rzecz najważniejszą. 

 

2248 

02:27:01.200 --> 02:27:07.100 

Uważam, że to jest rzecz, która może nam- 

niekoniecznie mi- przynieść 

 

2249 

02:27:07.100 --> 02:27:12.000 

w kolejnych latach, tylko i wyłącznie splendor i 

radość finansową, 

 

2250 

02:27:12.000 --> 02:27:15.800 

bo cokolwiek byśmy nie powiedzieli, to o to 

przecież w tej grze 

 

2251 

02:27:15.800 --> 02:27:18.900 

chodzi, żeby gmina Sulechów miała rozwój 

gospodarczy, 

 

2252 

02:27:18.900 --> 02:27:23.800 

czytaj podatki i tym samym możliwości rozwoju 

mieszkańców i również 

 

2253 

02:27:23.800 --> 02:27:26.000 

ich zmianę wynagrodzeń. 

 

2254 

02:27:26.000 --> 02:27:36.000 

Nie chciałbym, żeby wdawać w jakąkolwiek ocenę i 

to pozostawiam po 

 

2255 

02:27:36.000 --> 02:27:37.900 

prostu mieszkańcom, tylko i wyłącznie. 
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2256 

02:27:37.900 --> 02:27:43.300 

Uważam, że nieskromnie zrobiliśmy naprawdę 

bardzo dużo, 

 

2257 

02:27:43.300 --> 02:27:47.000 

żeby wiele rzeczy zrobić zupełnie inaczej, 

 

2258 

02:27:47.000 --> 02:27:53.300 

docierać bardzo jednostkowo z ofertą i ja mogę 

Państwu powiedzieć 

 

2259 

02:27:53.300 --> 02:27:58.500 

tylko tyle, że ja przejmując fotel Burmistrza, 

 

2260 

02:27:58.500 --> 02:28:03.600 

ja nie dostałem gotowej listy mailingowej, 

 

2261 

02:28:03.600 --> 02:28:08.600 

listy nazwisk, adresów, pod które się powinienem 

udać- nie dostałem, 

 

2262 

02:28:08.600 --> 02:28:10.800 

nie otrzymałem rozpoczętych projektów, 

 

2263 

02:28:10.800 --> 02:28:15.000 

które były otwarte i do kontynuacji. 

 

2264 

02:28:15.000 --> 02:28:17.300 

Tylko tyle mogę Państwu powiedzieć. 

 

2265 

02:28:17.300 --> 02:28:21.600 

Natomiast w żaden sposób to absolutnie nie ujmuje 

Panu, 

 

2266 

02:28:21.600 --> 02:28:26.800 

jako Burmistrzowi Rakowskiemu, Panu 

Burmistrzowi Odważnemu tego, 

 

2267 

02:28:26.800 --> 02:28:30.500 

że Państwo zapewne również czynili takie starania i 

zapewne zakładam 

 

2268 

02:28:30.500 --> 02:28:33.800 

również się spotykali z podmiotami. 

 

2269 

02:28:33.800 --> 02:28:39.700 

Ja tylko wiem, co mnie spotkało, kiedy został 

burmistrzem i do czego 

 

2270 

02:28:39.700 --> 02:28:43.200 

się zobowiązałem, w jakim sensie zobowiązałem 

przed tymi podmiotami, 

 

2271 

02:28:43.200 --> 02:28:45.400 

z którymi rozpocząłem rozmowy. 

 

2272 

02:28:45.400 --> 02:28:47.700 

Dzisiaj nie jest to żadna żadna tajemnica. 

 

2273 

02:28:47.700 --> 02:28:50.900 

Zresztą na początku, muszę tak powiedzieć, 

 

2274 

02:28:50.900 --> 02:28:54.200 

dość mocno skrytykowana przez część osób, 

 

2275 

02:28:54.200 --> 02:28:58.200 

nawet z mojego otoczenia, że postawiłem na 

bardzo duże podmioty 

 

2276 

02:28:58.200 --> 02:29:04.100 

deweloperskie, a nie na indywidualne poszukiwanie 

podmiotu, 

 

2277 

02:29:04.100 --> 02:29:09.000 

inwestora, ale taka była moja filozofia w tym 

zakresie i ja zrobiłem 

 

2278 

02:29:09.000 --> 02:29:11.000 

to świadomie i nie jest to żadną, 

 

2279 

02:29:11.000 --> 02:29:14.700 

uważam, ujmą dla mnie, że to też nie było tak, 
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2280 

02:29:14.700 --> 02:29:16.200 

że odkryłem Amerykę, szanowni Państwo. 

 

2281 

02:29:16.200 --> 02:29:18.600 

Ja mogę powiedzieć, bo też padła nazwa, 

 

2282 

02:29:18.600 --> 02:29:23.400 

chociażby Nowej Soli- dla mnie w tym zakresie 

pewnym wyzwaniem, 

 

2283 

02:29:23.400 --> 02:29:31.100 

ale również osobą do kontaktu był Prezydent Nowej 

Soli. 

 

2284 

02:29:31.100 --> 02:29:33.400 

Ja z nim na ten temat również rozmawiałem. 

 

2285 

02:29:33.400 --> 02:29:39.900 

On również podpowiedział mi, uważam kilka bardzo 

ważnych rzeczy, 

 

2286 

02:29:39.900 --> 02:29:47.000 

ale również ja skorzystałem z opinii- nazwijmy to- 

niezależnych osób, 

 

2287 

02:29:47.000 --> 02:29:52.100 

działających w typowej gospodarce, które niejako 

ukierunkowały mnie, 

 

2288 

02:29:54.300 --> 02:29:59.800 

wskazały, z kim należałoby na ten temat rozmawiać 

i stąd między 

 

2289 

02:29:59.800 --> 02:30:02.200 

innymi, co też jest różnie oceniane, 

 

2290 

02:30:02.200 --> 02:30:05.300 

szanowni Państwo, myślę, że niespecjalnie 

znajdziecie ofertowanie 

 

2291 

02:30:05.300 --> 02:30:07.300 

gminy Sulechów na terenie województwa 

lubuskiego. 

 

2292 

02:30:07.300 --> 02:30:11.300 

Skupiłem się, bez żadnych ogródek to powtarzam, 

 

2293 

02:30:11.300 --> 02:30:13.700 

na Warszawie. 

 

2294 

02:30:13.700 --> 02:30:21.400 

Uznając, że jako lokalizacja- to też nawiążę do innej 

wypowiedzi 

 

2295 

02:30:21.400 --> 02:30:23.800 

innego radnego. 

 

2296 

02:30:23.800 --> 02:30:26.500 

Ja jednak jestem osobą niezależną, nie przypisaną 

do żadnej partii, 

 

2297 

02:30:26.500 --> 02:30:29.700 

a to, że spotykam się z różnymi osobami z różnych 

partii uważam, 

 

2298 

02:30:29.700 --> 02:30:33.700 

że jest tylko zaleta, a nie wadą i nie jestem 

absolutnie zamknięty 

 

2299 

02:30:33.700 --> 02:30:40.300 

na to, żeby korzystać z podpowiedzi i wsparcia 

każdej ze stron. 

 

2300 

02:30:40.300 --> 02:30:44.600 

Natomiast na pewno ta niezależność- przepraszam, 

 

2301 

02:30:44.600 --> 02:30:48.000 

jakkolwiek by to nie zabrzmiało- też wielu rzeczy mi 

nie ułatwia. 

 

2302 

02:30:48.000 --> 02:30:53.500 
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Być może jako osoba ukierunkowana w wielu 

sytuacjach miałbym prościej 

 

2303 

02:30:53.500 --> 02:30:59.300 

i łatwiej, być może na poziomie bardziej bliskim 

Sulechowa uzyskałbym 

 

2304 

02:30:59.500 --> 02:31:01.500 

takie wsparcie. 

 

2305 

02:31:01.500 --> 02:31:04.800 

dlatego być może skupiłem się na zewnętrznej 

promocji. 

 

2306 

02:31:04.800 --> 02:31:07.300 

Mogę się tutaj tylko, szanowni Państwo, 

 

2307 

02:31:07.300 --> 02:31:10.000 

przed Panem Rakowskim zobowiązać do tego, 

 

2308 

02:31:10.000 --> 02:31:12.600 

że naprawdę nigdy- proszę mi wierzyć, 

 

2309 

02:31:12.600 --> 02:31:15.600 

bo ja naprawdę doceniałem, idąc do wyborów 

wiedziałem, 

 

2310 

02:31:15.600 --> 02:31:17.500 

jak bardzo nieprzyjemna jest to funkcja. 

 

2311 

02:31:17.500 --> 02:31:22.200 

Ja część Panów obserwowałem jako burmistrzów, 

jak często byliście 

 

2312 

02:31:22.200 --> 02:31:26.700 

obrzucali błotem bez powodu, a to powiem wprost, 

 

2313 

02:31:26.700 --> 02:31:31.400 

bez powodu, bo tak jest najłatwiej- dużo prościej 

wyrazić to tutaj, 

 

2314 

02:31:31.400 --> 02:31:36.300 

niż gdzieś wyżej, swoje frustracje, więc ja naprawdę 

uważam, 

 

2315 

02:31:36.300 --> 02:31:42.200 

że to nie jest fair, nie jest właściwe i natomiast no 

nie wiem, 

 

2316 

02:31:42.200 --> 02:31:45.500 

czy Pan oczekuje, że ja będę recenzował, 

 

2317 

02:31:45.500 --> 02:31:47.300 

bo to jest właśnie jedna z tych rzeczy, 

 

2318 

02:31:47.300 --> 02:31:50.100 

których nie robię na swoim Facebooku, 

 

2319 

02:31:50.100 --> 02:31:53.000 

tylko- przepraszam, jedną rzecz, już ostatnie zdanie 

moje- bo 

 

2320 

02:31:53.000 --> 02:31:56.200 

rzeczywiście jednej rzeczy staram się nie robić- do 

momentu, aż 

 

2321 

02:31:56.200 --> 02:31:58.800 

nie zostanie przekroczona taka granica naprawdę 

pełnego wulgaryzmu- 

 

2322 

02:31:58.800 --> 02:32:01.800 

ja nie usuwam i nie blokuję. 

 

2323 

02:32:01.800 --> 02:32:03.000 

Natomiast powiem też jedną rzecz, 

 

2324 

02:32:03.000 --> 02:32:07.400 

szanowni Państwo, ja do swojego grona swoich 

znajomych i co do zasady 

 

2325 

02:32:07.400 --> 02:32:09.400 

nie odpowiadam, najczęściej to odpowiadam tylko 

raz, 
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2326 

02:32:09.400 --> 02:32:14.000 

właśnie sygnalizując, że z anonimowymi kontami 

osobami bez zdjęcia, 

 

2327 

02:32:14.000 --> 02:32:17.500 

bez nazwiska, nie koresponduję i w ogóle bez 

względu na to, 

 

2328 

02:32:17.500 --> 02:32:18.800 

co te osoby do mnie piszą, a piszą różne rzeczy, 

 

2329 

02:32:19.600 --> 02:32:23.100 

staram się w ogóle nie wchodzić z nimi w żaden 

kontakt, 

 

2330 

02:32:23.100 --> 02:32:26.800 

dlatego, że szanuję również tą swoją cyfrową 

przestrzeń. Dziękuję. 

 

2331 

02:32:26.800 --> 02:32:28.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

2332 

02:32:28.600 --> 02:32:30.600 

Proszę ad vocem Pan radny Roman Rakowski. 

 

2333 

02:32:30.600 --> 02:32:34.200 

- Panie Burmistrzu, odnośnie tego, 

 

2334 

02:32:34.200 --> 02:32:36.500 

co Pan na końcu powiedział swojej wypowiedzi, 

 

2335 

02:32:38.800 --> 02:32:40.500 

to nie chodzi o cenzurę tego wszystkiego, 

 

2336 

02:32:40.500 --> 02:32:45.100 

tylko jak się czyta z nazwiska, bo tam były nazwiska 

podane 

 

2337 

02:32:45.100 --> 02:32:47.400 

i wulgaryzmy, obrażanie- nie będę mówił, 

 

2338 

02:32:47.400 --> 02:32:49.800 

w jaki sposób, bo to były wulgaryzmy i pomówienia, 

 

2339 

02:32:49.800 --> 02:32:52.400 

dlatego nasuwa mi się taka myśl, 

 

2340 

02:32:52.400 --> 02:32:55.300 

że czasami po prostu albo usunąć tego kogoś albo 

po prostu 

 

2341 

02:32:55.300 --> 02:32:59.200 

jeszcze raz poprosić, żeby takich rzeczy nie robił. 

 

2342 

02:32:59.200 --> 02:33:01.700 

Ja mogę z powództwa cywilnego założyć sprawę, 

 

2343 

02:33:01.700 --> 02:33:03.400 

bo to jest możliwe w takiej sytuacji, 

 

2344 

02:33:03.400 --> 02:33:04.800 

ale kończymy temat. 

 

2345 

02:33:04.800 --> 02:33:07.500 

Niech Pan dalej trzyma tą informację na Facebooka, 

 

2346 

02:33:07.500 --> 02:33:10.000 

a będzie dobrze, bo to ludzie są różni. 

 

2347 

02:33:10.000 --> 02:33:13.600 

A ja tą moją wypowiedź, Panie Burmistrzu, 

 

2348 

02:33:13.600 --> 02:33:17.000 

nie kierowałem do Pana. Nie. 

 

2349 

02:33:17.000 --> 02:33:20.800 

Ja kierowałem do Pana Wiceburmistrza i do 

społeczeństwa, 

 

2350 

02:33:20.800 --> 02:33:23.300 
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Burmistrza Górznego, który publicznie, 

 

2351 

02:33:23.300 --> 02:33:31.100 

że tak powiem, chce zdeprecjonować działania 

poprzedników i tylko to 

 

2352 

02:33:31.100 --> 02:33:33.400 

chciałabym, żeby społeczeństwo wiedziało, 

 

2353 

02:33:33.400 --> 02:33:38.500 

że dzięki takim działaniom kierowników i nas 

również, 

 

2354 

02:33:39.200 --> 02:33:43.600 

jest taka sytuacja teraz, jaka jest i oddaje to, 

 

2355 

02:33:43.600 --> 02:33:46.700 

że to jest za Pana kadencji, to się robi- czyli ja nie 

powiedziałam 

 

2356 

02:33:46.700 --> 02:33:49.100 

złego słowa, co się dzieje. 

 

2357 

02:33:49.100 --> 02:33:52.000 

Ja wiem, w jaki sposób się pozyskuje inwestorów, 

 

2358 

02:33:52.000 --> 02:33:55.100 

tylko my z Panem Damianem i Panem Kierownikiem 

Fedko wiemy, 

 

2359 

02:33:55.100 --> 02:34:00.700 

ile razy wyjeżdżaliśmy w teren, w różne tereny kraju 

i nie tylko 

 

2360 

02:34:00.700 --> 02:34:04.500 

zresztą, żeby coś pozyskać, ale widzieliśmy, 

 

2361 

02:34:04.500 --> 02:34:08.400 

że dopóki nie będzie strefy, a chcę Państwu 

powiedzieć, 

 

2362 

02:34:08.400 --> 02:34:12.000 

że ta strefa, która powstała ona została przez gminę 

potem sprzedana 

 

2363 

02:34:12.000 --> 02:34:17.900 

i wpływ na to, kto przyjdzie ma bezpośrednio 

właściciel. 

 

2364 

02:34:17.900 --> 02:34:21.800 

Do nas będą przyjeżdżali, bo jesteśmy właścicielem 

terenu, 

 

2365 

02:34:21.800 --> 02:34:26.000 

jesteśmy gospodarzami tego terenu i inwestorzy 

muszą rozmawiać 

 

2366 

02:34:26.000 --> 02:34:28.600 

z Burmistrzem, bo Burmistrz będzie wydawał 

decyzję, 

 

2367 

02:34:28.600 --> 02:34:31.500 

bo gdzieś na pewno jeździ i szuka i nic z tego nie 

zabieram. 

 

2368 

02:34:31.500 --> 02:34:35.200 

Tylko Panie Górzny, do Pana się zwracam. 

 

2369 

02:34:35.200 --> 02:34:38.300 

Niech ma Pan ma odwagę też czasami powiedzieć, 

 

2370 

02:34:38.300 --> 02:34:43.300 

że- nie wymieniając nazwisk- że inni też coś zrobili 

dla tej gminy, 

 

2371 

02:34:43.300 --> 02:34:46.800 

bo Pan kiedyś stwierdził, że nic 

nie zrobiliśmy- przynajmniej o mnie. Dziękuję 

bardzo. 

 

2372 

02:34:46.800 --> 02:34:48.500 

- Dziękuję. 

 

2373 
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02:34:48.500 --> 02:34:50.600 

Mamy 13 radnych obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

2374 

02:34:50.600 --> 02:34:54.100 

Bardzo proszę, Pan Burmistrz Wojciech Sołtys 

znowuż ad vocem, 

 

2375 

02:34:54.100 --> 02:34:57.600 

czy Pan Marcin Górzny, bo to mi się wyświetlało, 

 

2376 

02:34:57.600 --> 02:34:58.700 

różna kolejność nagle jest. 

 

2377 

02:34:58.700 --> 02:35:01.000 

Bardzo proszę. 

 

2378 

02:35:01.000 --> 02:35:05.900 

- Ja nie chcę specjalnie wdawać się w polemikę, 

 

2379 

02:35:06.300 --> 02:35:08.500 

natomiast chcę powiedzieć, że ja myślę, 

 

2380 

02:35:08.500 --> 02:35:11.900 

że to jest duże uproszczenie mówienie tylko w 

kontekście strefy. 

 

2381 

02:35:12.200 --> 02:35:21.300 

Nie ukrywam, że strefa nie była dla nas do końca 

ułatwieniem 

 

2382 

02:35:21.300 --> 02:35:24.400 

ułatwieniem w pozyskaniu inwestora. 

 

2383 

02:35:24.400 --> 02:35:29.300 

Natomiast bardzo ważne było i tego też nie 

ukrywam- odnowienie 

 

2384 

02:35:29.800 --> 02:35:35.700 

kontaktów formalnych z Kostrzyńsko-Słubicką 

Specjalną Strefą 

 

2385 

02:35:35.700 --> 02:35:39.800 

Ekonomiczną, bowiem duża część terenu, 

 

2386 

02:35:39.800 --> 02:35:42.900 

na terenie gminy, kiedy został Burmistrzem była już 

we władaniu, 

 

2387 

02:35:44.100 --> 02:35:46.500 

albo znaczącym oddziaływaniu strefy, 

 

2388 

02:35:46.500 --> 02:35:50.400 

więc wymagało to rzeczywiście tego dodatkowego 

elementu, 

 

2389 

02:35:50.400 --> 02:35:53.200 

natomiast z punktu widzenia samych inwestorów to 

już niekoniecznie. 

 

2390 

02:35:53.600 --> 02:35:58.500 

- Dziękuję, Panie Burmistrzu,Marcin Górzny, tak? 

 

2391 

02:35:59.700 --> 02:36:04.200 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

2392 

02:36:04.200 --> 02:36:05.600 

Panie radny Romanie. 

 

2393 

02:36:05.600 --> 02:36:09.800 

Chciałem milczeć, bo nie bardzo wiem, 

 

2394 

02:36:09.800 --> 02:36:12.800 

jak się ustosunkować do Pana zaczepki i słów, 

 

2395 

02:36:12.800 --> 02:36:14.100 

które Pan przed chwilą wypowiedział. 

 

2396 

02:36:14.100 --> 02:36:19.000 

Przyznaję, że rozmawialiśmy, nawet niedawno w 

zeszłym tygodniu na ten 

 

2397 

02:36:19.000 --> 02:36:22.900 
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temat, ale uznałem to za rozmowę kuluarową. 

 

2398 

02:36:22.900 --> 02:36:30.000 

Ja nigdzie na zewnątrz, nigdzie na forum takich 

teorii, 

 

2399 

02:36:30.000 --> 02:36:34.000 

o których Pan przed chwilą powiedział nie 

rozpowszechniałem. 

 

2400 

02:36:34.200 --> 02:36:38.400 

Zdania nie zmienię i to chcę powiedzieć jasno. 

 

2401 

02:36:38.400 --> 02:36:45.700 

Przez 16 lat pracy przed przyjściem tutaj do Urzędu 

w Sulechowie, 

 

2402 

02:36:45.700 --> 02:36:49.700 

pracowałem w Urzędzie, jak Państwo doskonale 

wiecie w Międzyrzeczu, 

 

2403 

02:36:49.700 --> 02:36:59.400 

gdzie rozwój strefy rozpoczął się w 2006 roku i 

byłem jedną z osób, 

 

2404 

02:36:59.400 --> 02:37:06.800 

która była w technicznym zespole, który z tymi 

inwestorami rozmawiał 

 

2405 

02:37:06.800 --> 02:37:12.300 

przy ówczesnym Burmistrzu Dubickim i Panie radny 

Romanie Rakowski- ja 

 

2406 

02:37:12.300 --> 02:37:15.900 

mam porównanie, jak wtedy wyglądał samorząd, 

 

2407 

02:37:15.900 --> 02:37:17.900 

w którym pracowałem, jak wyglądał samorząd, 

 

2408 

02:37:17.900 --> 02:37:23.500 

do którego na początku 2019 roku przyszedłem. 

 

2409 

02:37:23.500 --> 02:37:25.600 

I może na tym zakończę. 

 

2410 

02:37:25.600 --> 02:37:28.800 

Natomiast cieszę się, że ma Pan, 

 

2411 

02:37:28.800 --> 02:37:33.000 

jednak dobrze mieć dobre zdanie o sobie i fajnie, 

 

2412 

02:37:33.000 --> 02:37:36.200 

że Pan je ma. 

 

2413 

02:37:36.200 --> 02:37:40.300 

Ja nie będę Pana wyprowadzał z- moim zdaniem- 

błędu. 

 

2414 

02:37:40.300 --> 02:37:43.600 

Niech Pan cały czas ma dobry humor. 

 

2415 

02:37:43.600 --> 02:37:45.600 

Miłego dnia. 

 

2416 

02:37:45.600 --> 02:37:46.600 

Dziękuję. 

 

2417 

02:37:46.600 --> 02:37:48.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

2418 

02:37:48.900 --> 02:37:51.500 

Proszę, Pan radny Stanisław Kaczmar, doczekał się 

w końcu. 

 

2419 

02:37:52.100 --> 02:37:54.700 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

2420 

02:37:54.700 --> 02:37:57.400 

Wysoka Rado. 

 

2421 

02:37:57.400 --> 02:38:01.000 

Panie Burmistrzu, chodzi mi o uchwałę 697, 
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2422 

02:38:01.000 --> 02:38:08.200 

dotyczącą zmiany studium, które w tej chwili Rada 

podjęła podczas 

 

2423 

02:38:08.200 --> 02:38:10.000 

tego posiedzenia. 

 

2424 

02:38:10.000 --> 02:38:15.500 

Chciałbym, żeby zarząd przygotował, jakie koszty 

poniesiemy w wyniku 

 

2425 

02:38:15.500 --> 02:38:17.500 

tej uchwały. 

 

2426 

02:38:17.500 --> 02:38:22.200 

Nie tylko wprowadzając tą uchwałę w życie, 

 

2427 

02:38:22.200 --> 02:38:27.500 

to znaczy w wyniku przetargu o zmianę, 

 

2428 

02:38:27.500 --> 02:38:32.800 

ale to kosztów poniesionych w wyniku 

ewentualnych procesów, 

 

2429 

02:38:32.800 --> 02:38:35.500 

związanych ze zmianą studiów. 

 

2430 

02:38:35.500 --> 02:38:39.400 

Myślę, że do 31 maja- ja nie wiem, 

 

2431 

02:38:39.600 --> 02:38:49.000 

bo mamy się spotkać w sprawie sportu, 

 

2432 

02:38:49.000 --> 02:38:56.000 

tam też chętnie bym usłyszał, jakie poniesiemy 

straty w wyniku 

 

2433 

02:38:56.000 --> 02:38:57.400 

podjęcia tej uchwały. 

 

2434 

02:38:57.400 --> 02:38:58.700 

Dziękuję bardzo. 

 

2435 

02:38:58.700 --> 02:39:00.700 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

2436 

02:39:00.700 --> 02:39:04.600 

- Panie Stanisławie, nie do końca jestem pewny, 

 

2437 

02:39:04.600 --> 02:39:07.200 

czy będziemy w stanie takie szacunki przygotować, 

 

2438 

02:39:07.200 --> 02:39:09.400 

bo ja nie wiem, czy jesteśmy w stanie przewidzieć 

to, 

 

2439 

02:39:11.100 --> 02:39:12.600 

o czym ostatnio Pan powiedział, czyli kwestia 

ewentualnych 

 

2440 

02:39:12.600 --> 02:39:16.500 

odszkodowań, ale też ja dzisiaj bym nie chciał 

przesądzać. 

 

2441 

02:39:16.500 --> 02:39:20.600 

Możemy oczywiście założyć, ile może kosztować 

sama procedura, bo 

 

2442 

02:39:22.000 --> 02:39:25.900 

wiemy na podstawie innych tego rodzaju 

procedowanych dokumentów, 

 

2443 

02:39:25.900 --> 02:39:29.600 

ile będzie biuro projektowe żądało za 

przygotowanie samej zmiany, 

 

2444 

02:39:30.000 --> 02:39:33.100 

do tego chyba prościej będzie się odnieść na 

podstawie chociażby 

 

2445 

02:39:33.100 --> 02:39:35.500 
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tego, co mam nadzieję na dniach może będziemy 

rozstrzygać, 

 

2446 

02:39:35.500 --> 02:39:37.200 

tak, Panie Damianie? 

 

2447 

02:39:37.300 --> 02:39:38.400 

Tutaj zwracam się do Pana Kierownika. 

 

2448 

02:39:38.400 --> 02:39:41.000 

Natomiast co do tych rzeczy dalej idących, 

 

2449 

02:39:41.000 --> 02:39:42.300 

to przyznam się szczerze tu (...) 

 

2450 

02:39:43.700 --> 02:39:49.400 

- Myślę, Panie Burmistrzu, że Wydział Budownictwa 

jest w stanie takie 

 

2451 

02:39:49.400 --> 02:39:52.800 

szacunkowe oczywiście, bo nie znaczy, 

 

2452 

02:39:52.800 --> 02:39:56.800 

że to będzie 100% trafione, bo nie wiemy, 

 

2453 

02:39:56.800 --> 02:40:01.700 

czy inwestor wystąpi o odszkodowanie, bo tak, 

 

2454 

02:40:01.700 --> 02:40:06.100 

jak tu inwestor był i mówił, że jest na etapie 

przygotowania 

 

2455 

02:40:06.100 --> 02:40:12.300 

dokumentacji, a znając przecież biznes i wszyscy 

Państwo znają i nikt 

 

2456 

02:40:12.300 --> 02:40:17.400 

nie chce ponieść straty z tego powodu i dlatego 

będzie na pewno 

 

2457 

02:40:17.400 --> 02:40:20.100 

sądził gminę o odszkodowanie. 

 

2458 

02:40:20.100 --> 02:40:27.200 

Do tego, proszę Państwa, jeżeli zmieniamy ilość 

kondygnacji 

 

2459 

02:40:27.200 --> 02:40:30.000 

na budynkach, to znaczy też możemy obliczyć, 

 

2460 

02:40:30.000 --> 02:40:38.200 

że na przykład dwie kondygnacje zmniejszając na 

przykład 30 czy 40 mieszkań, 

 

2461 

02:40:38.200 --> 02:40:45.600 

inwestor osiągnie taki zysk, to będziemy musieli 

wrócić w jakimś 

 

2462 

02:40:45.600 --> 02:40:47.000 

stopniu. To nie ma o czym mówić. 

 

2463 

02:40:47.000 --> 02:40:52.400 

I dlatego te szacunkowe koszty jesteśmy w stanie 

obliczyć, Panie Burmistrzu. 

 

2464 

02:40:52.400 --> 02:40:57.400 

- Zakładając, że Rada to kiedyś to w takiej formie 

przyjmie, 

 

2465 

02:40:57.400 --> 02:40:59.100 

a przecież może przyjąć inne i nawet, 

 

2466 

02:40:59.100 --> 02:41:03.400 

jak dostanie przygotowane to możemy sobie tam 

zmieniać i ostatecznie 

 

2467 

02:41:03.400 --> 02:41:05.500 

jaka ta decyzja tutaj będzie, też jest daleko. 

 

2468 

02:41:07.800 --> 02:41:09.100 

- Panie Przewodniczący, ja się zgadzam z Panem, 

oczywiście. 
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2469 

02:41:09.100 --> 02:41:10.200 

- Dziękuję. 

 

2470 

02:41:10.200 --> 02:41:13.300 

Ja ad vocem do Pana Kaczmara. 

 

2471 

02:41:19.200 --> 02:41:24.800 

Dzisiaj została podjęta uchwała, która według mnie 

precyzuje 

 

2472 

02:41:24.800 --> 02:41:27.700 

przystąpienie do zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków 

 

2473 

02:41:27.700 --> 02:41:29.300 

zagospodarowania przestrzennego i to, 

 

2474 

02:41:29.300 --> 02:41:31.200 

co Pan Burmistrz może nam określić, 

 

2475 

02:41:31.200 --> 02:41:33.300 

to może powiedzieć, ile to będzie kosztować, 

 

2476 

02:41:34.200 --> 02:41:38.800 

ile to tam będzie. Natomiast jeżeli chodzi o 

ewentualne roszczenia 

 

2477 

02:41:38.800 --> 02:41:44.300 

czy ewentualne koszty związane, no to będzie 

można, 

 

2478 

02:41:44.300 --> 02:41:48.200 

jeżeli ewentualnie Rada podejmie za rok, 

 

2479 

02:41:48.200 --> 02:41:53.000 

za 2, czy za 5 lat, że przystąpi do zmiany już całkiem, 

 

2480 

02:41:53.000 --> 02:41:56.600 

będzie podejmowała tę uchwałę końcową i wtedy 

będą protesty, 

 

2481 

02:41:56.600 --> 02:41:59.200 

które będziemy rozpatrywać przeciw lub za i wtedy 

 

2482 

02:41:59.600 --> 02:42:03.100 

Pana radnego pytanie, jak rozpatrzymy ten protest 

przeciwko, 

 

2483 

02:42:03.100 --> 02:42:05.400 

jakie będą konsekwencje- to wtedy tak, 

 

2484 

02:42:05.400 --> 02:42:07.500 

a teraz to w zasadzie, no wróżyć z fusów. 

 

2485 

02:42:07.500 --> 02:42:13.100 

To pewien zamęt stworzy, który raz, że to jest nie 

do przewidzenia, 

 

2486 

02:42:13.100 --> 02:42:15.900 

co się stanie, drugi raz to jest niepotrzebne na tym 

etapie. 

 

2487 

02:42:15.900 --> 02:42:19.000 

Jak będzie już przygotowany ten projekt, 

 

2488 

02:42:19.500 --> 02:42:22.200 

to wtedy wydaje mi się, może to być zasadne. 

Dziękuję. 

 

2489 

02:42:24.400 --> 02:42:26.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

2490 

02:42:26.200 --> 02:42:27.400 

Proszę, Pan radny Wojciech Szefner. 

 

2491 

02:42:27.400 --> 02:42:31.100 

- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

2492 

02:42:31.100 --> 02:42:33.300 

szanowni Państwo, drodzy mieszkańcy. 
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2493 

02:42:33.300 --> 02:42:37.100 

Ja dwa wnioski, w sumie dwie sugestie- pierwszy 

jest taki, 

 

2494 

02:42:37.100 --> 02:42:43.400 

że chciałem zaprosić chętnych rodziców z dziećmi 3 

czerwca na staw 

 

2495 

02:42:43.400 --> 02:42:44.600 

miejski w Parku Sulecha. 

 

2496 

02:42:44.600 --> 02:42:47.100 

Organizowane będą zawody z okazji Dnia Dziecka i 

Młodzieży. 

 

2497 

02:42:47.100 --> 02:42:50.200 

Wszystkich zainteresowanych zapraszam. 

 

2498 

02:42:50.200 --> 02:42:53.600 

Turniej organizowany przez Rejon Trzeci Sulechów z 

długoletnią 

 

2499 

02:42:53.600 --> 02:42:57.100 

tradycją, zarówno za kadencji pana Odważnego, 

 

2500 

02:42:57.100 --> 02:43:00.200 

Pana Rakowskiego, jak i Pana Wojciecha Sołtysa- 

tradycje są 

 

2501 

02:43:00.200 --> 02:43:02.700 

podtrzymywane. 

 

2502 

02:43:02.700 --> 02:43:06.000 

Dziękujemy. Z samego rana dwie godziny zawody 

od godziny 9:00 startują. 

 

2503 

02:43:06.000 --> 02:43:08.900 

Drugą sprawę, korzystając z okazji, 

 

2504 

02:43:08.900 --> 02:43:12.300 

że jest jeszcze z nami Pani Komendant policji i Pan 

Komendant straży, 

 

2505 

02:43:12.300 --> 02:43:15.800 

to w imieniu mojej sąsiadki, chcę bardzo serdecznie 

raz jeszcze 

 

2506 

02:43:15.800 --> 02:43:22.100 

podziękować za bardzo szybką i sprawną 

interwencję na osiedlu Zacisze. 

 

2507 

02:43:22.100 --> 02:43:25.200 

Myślę, że warto z tego względu, że o ile strażacy 

dosyć częściej 

 

2508 

02:43:25.300 --> 02:43:28.500 

słyszą podziękowania, to myślę, że Pani Komendant 

się dwa razy 

 

2509 

02:43:28.500 --> 02:43:31.200 

należy, bo wy macie jeszcze gorzej niż pozostali. 

 

2510 

02:43:31.200 --> 02:43:32.800 

Także raz jeszcze serdecznie dziękuję. 

 

2511 

02:43:32.800 --> 02:43:34.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

2512 

02:43:34.500 --> 02:43:36.100 

Proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

2513 

02:43:36.100 --> 02:43:39.300 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, szanowni 

radni, 

 

2514 

02:43:39.300 --> 02:43:40.800 

zgromadzeni goście. 

 

2515 

02:43:40.800 --> 02:43:44.900 

Miałbym prośbę do Pana Romana Bajora, 

 

2516 
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02:43:44.900 --> 02:43:47.900 

jako radnego powiatowego. 

 

2517 

02:43:47.900 --> 02:43:54.800 

Podnosiłem kwestię już kilka razy na sesjach i 

niestety nie spotkało 

 

2518 

02:43:54.800 --> 02:43:56.600 

się to z odzewem. 

 

2519 

02:43:56.600 --> 02:43:59.900 

Ulica Piaskowa, przejście dla pieszych na wysokości 

 

2520 

02:43:59.900 --> 02:44:04.900 

Szkoły Podstawowej nr 3, gdzie jest zamontowana 

instalacja 

 

2521 

02:44:04.900 --> 02:44:09.200 

fotowoltaiczna, jeśli chodzi o doświetlenie tego 

przejścia. 

 

2522 

02:44:09.200 --> 02:44:15.800 

Wiem, że jest problem- póki jest jasno i jeszcze 

wakacje proszę, 

 

2523 

02:44:15.800 --> 02:44:20.900 

aby na okres jesienno-zimowy ta instalacja i to 

oświetlenie zaczęło 

 

2524 

02:44:20.900 --> 02:44:27.500 

działać, dlatego, że doświetlenie tego przejścia 

pozwoli bezpiecznie 

 

2525 

02:44:27.500 --> 02:44:30.000 

dzieciom przejść do szkoły i wrócić ze szkoły. 

 

2526 

02:44:30.000 --> 02:44:34.200 

Taką prośbę mam do Pana radnego powiatowego. 

 

2527 

02:44:34.200 --> 02:44:40.500 

Natomiast w kwestii wystąpienia w poprzedniej 

części osób, 

 

2528 

02:44:40.500 --> 02:44:44.800 

jeśli chodzi o gospodarkę odpadami- nie jestem 

członkiem żadnej 

 

2529 

02:44:44.800 --> 02:44:47.700 

Komisji. Ani Komisji stworzonej przez Pana 

Burmistrza, 

 

2530 

02:44:47.700 --> 02:44:52.100 

ani doraźnej Komisji, która działa z powołania 

radnych. 

 

2531 

02:44:53.200 --> 02:44:59.000 

Proszę mi wierzyć, że nie tylko te dwa organy 

proponują rozwiązanie, 

 

2532 

02:44:59.000 --> 02:45:02.300 

zmierzające do obniżenia kosztów edukacji etc. 

 

2533 

02:45:02.300 --> 02:45:07.200 

Przed nami kilka ważnych kwestii, które były 

poruszane i można 

 

2534 

02:45:07.200 --> 02:45:11.500 

powiedzieć wiszą w zawieszeniu, chociażby- a może 

odbiór odpadów 

 

2535 

02:45:11.500 --> 02:45:14.600 

realizować miał Supekom- była taka kwestia, 

 

2536 

02:45:14.600 --> 02:45:21.300 

a może kubły na śmieci stałyby się własnością 

gminy- też kwestia, 

 

2537 

02:45:21.300 --> 02:45:22.900 

która jest cały czas drążona. 

 

2538 

02:45:22.900 --> 02:45:25.900 

I tak samo PSZOK, więc proszę wierzyć, 

 

2539 
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02:45:25.900 --> 02:45:32.200 

że działanie w kwestii gospodarowania odpadów za 

tej Rady i jeśli 

 

2540 

02:45:32.200 --> 02:45:36.200 

chodzi o tą kadencję Burmistrza jest bardzo 

szerokie i wymaga to 

 

2541 

02:45:36.200 --> 02:45:38.200 

czasami po prostu wiele czasu. 

 

2542 

02:45:38.200 --> 02:45:41.600 

Dlatego proszę o cierpliwość, ewentualnie, 

 

2543 

02:45:41.600 --> 02:45:46.700 

jak najbardziej zachęcamy do aktywnego 

wspomagania i podsuwania 

 

2544 

02:45:46.700 --> 02:45:48.200 

kolejnych pomysłów. Dziękuję bardzo. 

 

2545 

02:45:48.200 --> 02:45:50.400 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan radny Przemysław 

Pokład. 

 

2546 

02:45:50.400 --> 02:45:53.000 

- Pani Przewodniczącym, Panie i Panowie radni, 

 

2547 

02:45:53.000 --> 02:45:55.000 

Panie Burmistrzu, szanowni Państwo. 

 

2548 

02:45:55.000 --> 02:46:01.300 

W ubiegłym tygodniu odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji tych 

 

2549 

02:46:01.300 --> 02:46:06.100 

stałych i na początku tego posiedzenia wywiązała 

się burzliwa 

 

2550 

02:46:06.100 --> 02:46:09.400 

komisja, dotycząca w sprawie stawek, 

 

2551 

02:46:09.400 --> 02:46:16.700 

dotyczących wywozu nieczystości z szamb 

przydomowych i z oczyszczalni 

 

2552 

02:46:16.700 --> 02:46:21.500 

przydomowych i Panie Burmistrzu- do Pana 

Marcina Górznego- 

 

2553 

02:46:21.500 --> 02:46:26.600 

tutaj z Przewodniczącym Komisji Budżetowej z 

Wojtkiem Szefnerem żeśmy 

 

2554 

02:46:26.600 --> 02:46:32.100 

rozmawiali, żeby ustalić takie spotkanie z 

Supekomem, 

 

2555 

02:46:32.300 --> 02:46:33.800 

chyba na terenie najlepiej Supekomu, 

 

2556 

02:46:34.100 --> 02:46:36.200 

moja propozycja to jest piątek. 

 

2557 

02:46:36.200 --> 02:46:39.300 

Nie ten, tylko 26 o 8:00- no chyba, 

 

2558 

02:46:39.300 --> 02:46:43.400 

że są inne propozycje. 

 

2559 

02:46:43.400 --> 02:46:45.500 

Przypominam o tej sprawie, Panie Burmistrzu. 

Dziękuję. 

 

2560 

02:46:45.500 --> 02:46:47.500 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

2561 

02:46:47.500 --> 02:46:49.800 

- Panie radny Przemku. 

 

2562 

02:46:49.800 --> 02:46:52.300 

Cieszę się, że Pan ten temat poruszył. 
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2563 

02:46:52.300 --> 02:46:54.800 

Jesteśmy po rozmowie z Supekomem, z Panem 

Prezesem. 

 

2564 

02:46:54.800 --> 02:46:57.700 

Ten termin, o którym Pan powiedział, czyli przyszły 

piątek, 

 

2565 

02:46:57.700 --> 02:47:00.200 

godziny poranne, ja sobie odnotowuję. 

 

2566 

02:47:02.500 --> 02:47:05.200 

Godziny poranne, tak Pan powiedział przed chwilą. 

 

2567 

02:47:05.200 --> 02:47:08.200 

- 26 było. Nie ten, tylko 26. 

 

2568 

02:47:08.400 --> 02:47:10.900 

- Nie ten piątek, tylko następny godziny poranne. 

 

2569 

02:47:10.900 --> 02:47:13.900 

Ja sobie to odnotowuję, natomiast ponieważ 

chcielibyśmy, 

 

2570 

02:47:13.900 --> 02:47:18.900 

żeby na tym spotkaniu wzięły w tym spotkaniu 

udział również osoby 

 

2571 

02:47:18.900 --> 02:47:24.200 

techniczne, to znaczy osoba, która jest 

technologiem na oczyszczalni, 

 

2572 

02:47:24.300 --> 02:47:28.000 

a to jest osoba dojeżdżająca, będziemy chcieli się 

też dopasować 

 

2573 

02:47:28.300 --> 02:47:30.800 

do jego harmonogramu, natomiast ja oczywiście, 

 

2574 

02:47:30.800 --> 02:47:34.700 

jak będzie ten termin, to wszyscy Państwo 

dostaniecie na eSesji 

 

2575 

02:47:34.700 --> 02:47:37.000 

wskazania. Dziękuję. 

 

2576 

02:47:37.000 --> 02:47:39.100 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

2577 

02:47:39.100 --> 02:47:40.300 

Przechodzę do kolejnego punktu. 

 

2578 

02:47:40.300 --> 02:47:43.500 

Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

2579 

02:47:43.500 --> 02:47:44.800 

zrealizowany. 

 

2580 

02:47:44.800 --> 02:47:46.800 

Zamykam LXVIII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

2581 

02:47:46.800 --> 02:47:47.500 

Dziękuję bardzo. 

 


